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Krški župan Danilo Siter: 
»Ne bom izvajal nezakoniti 
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Jubilej vrtca Brežice: 

Veseli teden z glasbo in igro 
Pa še Legoland, Barbie, Tomy, Wader in Crayola 

T 
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Krška noč 
V petek, 7. junija, se bodo na pomožnem stadionu Matije 
Gubca predstavile posavske skupine z gosti. Koncert 
se bo začel ob 17. uri, trajal pa bo do pozno ponoči 
Ljubitelji dobre glasbe, vabljeni! 

Nova (stara) 
kraljica cvička 

Lanski »kralj« 
cvička, Janez 
Kralj, je cvičkovo 
krono in lento 
predla letošnji 
imetnici najbolje 
o c e n j e n e g a 
cvička Anici Kos 
iz Šentjerneja, ki ji 
je čestitala tudi 
slovenska vinska 
kraljica Lidija 
Mavretič. 

Foto: J. Pavlin 
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Čukom pa je kot vedno uspelo zbrati na odru toliko otrok, kolikor 
se je le dalo... 

v 

Štabna vaja »Potres« 
Krško, 1. junija - Štab civilne zaščite za Posavje, ki 

mu poveljuje Jože Kos, je v soboto izvedel štabno vajo 
»Potres«, ki so se je udeležili vsi občinski štabi Civilne 
zaščite in regijski štab civilne zaščite za Posavje. 
Osnovni namen vaje je bil doseči usklajeno delovanje 
občinskih in regijskega štaba civilne zaščite v primeru 
večje naravne ali druge nesreče in hkrati preveriti 
izdelane načrte zaščite, reševanja in pomoči. (Galex) 

Alpinizem: 
Prosta ponovitev smeri 

Rajna stran 7 

Slovenci, ljubitelji psov: 

Ruski črni terier -
delovni pes 

CAG Grosuplje '96 
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Sašo Podgoršek v 
mednarodnih vodah 

Saša Podgorška ni potrebno posebej predstavljati, saj se, 
kar je kakovostno, reklamira samo po sebi. Do pred kratkim je 
pri nas slovel z videospoti skupine Demolition group. Tokrat 
pa je Sašo dobil ponudbo angleške založbe Mute. ki mu je 
ponudila izdelavo spota za novo atrakcijo elektrogodbe z 
imenom Komputer. Komputer nadaljujejo delo velikih Kraftwerk, 
njihova glasba pa zveni skoraj identično. Režiser Sašo 
Podgoršek je za odo Valentini Tereškovi, znani sovjetski 
astronavtki, posrečeno združil filmske kadre z računalniško 
animacijo. Izdelek je prvovrsten in smo ga na naših TV-zaslonih 
imeli možnost videti pred predvajanjem na MTV. (Mr. Jožo) 

Pojava grafita 
umetniški akt 

kito 
C O M P U T E R S 

8290 Sevnica, Naselje heroja Maroka 17 
PRODAJNO RAZSTAVNI SALON 

8290 Sevnica. Trg svobode I, Tcl:0608741-610 

AKCIJA V JUNIJU 

Ugoden nakup računalnikov in 

tiskalnikov z vsemi atesti in licenčno 

programsko opremo 

ODUČNJAKI, DIJAKI in ŠTUDENTJE 
IMAJO 5<"o POPUST 

UGODNI KREDITNI POGOJI 

OB NAKUPU POSEBNO DARILO 

-TX? J? J!% ^%. 

i * ' « * • •*:*• i 

BREŽICE 
Trg izgnancev la 

tel.: 0608 62-236, fax: O608 62-652 

UUBUANA 
tel.: 061133-11-55, fa* 061 133-13-47 

Dunajska cesta 22 
tel.: 061131-80-77 

MARIBOR CEUE 
Partizanska C. 3-5 Ljubljanska c. 3a 
tel: 0 6 2 2 9 - 4 6 0 te l :06328-936 
fa* 062 29-460 fax: 063 441-625 

Vpisovanje certifikatov 
v poslovalnicah 

od 8'do 19' 
in na vseh enotah pošte! 

i MJP|| 
LJ J, 

POOBLAŠČENA INVESTICIJSKA DRUŽBA 

Grafiti niso več nekaj novega in neznanega, vsaj po svetu ne, 
kjer jih obravnavajo kot umetnost 20. stoletja. K nam so seveda 
prišli z nekajletno zamudo. Še en dokaz, da smo bogu za hrbtom. 
Morda pa tudi ne, za kar je dokaz prestolnica, ki živi z grafiti že 
več kot desetletje. Grafit kot sporočilo in javno mnenje marsikoga 
spravi v zadrego. To se opazi pri nas toliko bolj, ker pač še nismo 
vajeni demokracije in mnenja navadnih smrtnikov. 

Da bi se v tej smeri kaj le premaknilo, so se v Društvu zaveznikov 
mehkega pristanka odločili načrtno in legalno speljati akcijo 
grafitiranja nekaterih predelov v Posavju. Tako so na sevniškem bazenu 
od lastnika dobili pristanek, da lahko tja vnesejo umetniško noto in 
prostor izoblikujejo po svoji viziji. Cilj je bil dosežen in lastnik bazena 
zadovoljen. No, malo manj posluhi-za podobno dejanje je bilo v 
Krškem, saj so pristojni organi za pristanek zahtevali cel kup 
dokumentacije. 

V svetu je praviloma grafitiranje prej zaželeno kot ne, saj popestri 
monotonost v sivini hiperproduktivnega življenja. Pri nas pa še vedno 
ne gre brez blagoslova ljudi, ki o umetnosti grafita nimajo pojma. 
Najdlje so na tem področju napredovali v ljubljanskem kolektivu »Strip 
Core« in si danes ustvarili ime v evropskem merilu. Vsako leto pustijo 
po Evropi, kamor jih povabijo, za seboj sled nove umetnosti. In njihovi 
grafiti so prava paša za oči. Zato menim, da je akcija zaveznikov 
mehkega pristanka še kako dobrodošla, saj so prvi v Posavju, ki bodo 
prebili debeli led nerazumevanja novih dimenzij duha. (Mr. Jožo) 
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Težak položaj borcev N(̂ B 
v novi državi h 

Brežice, 22. maja - Martin Kolar, novi in dosedanji predsednik 
Območnega odbora združenja borcev in udeležencev NOB iz 
Brežic, v svojem polurnem poročilu o delovanju odbora v 
preteklem letu ni mogel skriti razočaranja borcev nad položajem, 
v katerem so se znašli v smostojni Sloveniji, ko so nenadoma 
izgubili del pravic, ki so jih uživali po drugi svetovni vojni. 

Tako mnoge nekdanje borce tarejo težave, povezane z nizkimi 
dohodki, med ostalim pa so izgubili tudi pravico do zdravljenja v 
klimatskih zdraviliščih, kar bi generaciji, zvečine v poznih letih življenja, 
še kako koristilo. Kot je povedal Kolar, se je od 508 članov občinske 
borčevske organizacije skupščine udeležilo le kakih trideset nekdanjih 
borcev, ostali pa so ali prestari ali pa priklenjeni na posteljo. Samo 
lani pa je umrlo kar 138 udeležencev NOB. Na skupščini, ki so se je 
udeležili tudi brežiški župan Jože Avšič, poveljnik 210. učnega centra 
Cerklje Stane Zlobko, poveljnik 25. območnega štaba SV Ernest 
Breznikar ter drugi gostje, tudi predstavniki hrvaške občine Samobor, 
krapinsko-zagorske županijete* mesta Zaprešič, so spregovorili tudi 
o različnih oblikah delovanja^e organizacije in o prijateljskem 
sodelovanju s sorodnimi hrvaškimi organizacijami, ki v sosednji državi 
preživljajo še težje trenutke kot njihovi nekdanji soborci iz Slovenije. 
Izrekli so se tudi proti podiranju spomenikov Kardelju in Kidriču v 
Ljubljani ter podelili posebni priznanji v znak zahvale za pomoč pri 
delovanju svoje organizacije Jožetu Avšiču in Stanetu Zlobku. (ES) 

Javna tribuna ZLSD 
Komu koristi delo na črno? 

Brežice, 27. maja - Odgovor na vprašanje, ali je v sedanjih 
časih siva ekonomija zlo ali dobro naše družbe, na javni tribuni, ki 
jo je pretekli teden pripravila brežiška območna organizacija 
Združene liste socialnih demokratov, ni izzvenel povsem jasno. 
Dejstvo je namreč, da pri sedanji stopnji brezposelnosti v Posavju, 
kije nad slovenskim povprečjem, pride posameznikom prav vsaka 
oblika pridobivanja dohodka. 

Tudi nezakonita siva ekonomija, s katero pa se ne ukvarjajo le 
»šušmarji«, ampak tudi nekateri manjši podjetniki in obrtniki, ki 
posameznih delavcev ne prijavijo, kar vodi v prekomerno izkoriščanje 
delovne sile. Poslanec DZ in predsednik Delavske zveze pri ZLSD, 
Miloš Pavlica, ter bivša ministrica za delo, družino in socialne zadeve, 
Rina Klinar, sta ugotovila, da takšno stanje državi zaradi zagotavljanja 
socialnega miru ustreza, čeprav vlada v javnosti sicer poudarja 
potrebo po zatiranju sive ekonomije. Predstavnica brežiške izpostave 
republiškega zavoda za zaposlovanje pa je za pozitivno označila 
dejstvo, da tisti, ki delajo »na črno«, na ta način ohranjajo pozitivne 
delovne navade in se hitreje in pogosteje redno zaposlijo ali celo 
samozaposlijo kot pasivne brezposelne osebe, ki le brezvoljno čakajo, 
kdaj jim bo kdo ponudil zaposlitev. (ES) 

Obvestilo avtorjem pisem! 
Uredništvo opozarja, daza vsa stališča, objavljena na 2. strani, 
odgovarjajo spodaj podpisani avtorji, saj je stran namenjena 
soočanju različnih pogledov. Ravno tako opozarjamo, da 
besedil, daljših od 45 tipkanih vrstic, ne bomo objavljali, dokler 
jih njihovi avtorji ne bodo skrajšali. Besedilom, ki v uredništvo 
ne prispejo do petka, ne moremo> jamčiti objave vprvinaslednji 
številki Našega glasa. Prav tako opozarjamo, da pisma bralcev 
niso lektorirana! 

Uredništvo 

Komu je napoti kandidatura 
krških demokratov? 

»Za sodelovanje na lokalnih volitvah v svete krajevnih skupnosti, 
ki bodo v občini Krško 16. junija letos, smo se odločili tudi člani 
občinskega zbora Demokratske stranke Krško. Kot stranka smo vložili 
kandidature v šestih krajevnih skupnostih občine Krško (Kostanjevica 
na Krki, Raka, Krško, Dolenja vas, Veliki Podlog in Senovo), med 
kandidati pa so tako člani kot simpatizerji stranke različnih poklicev, 
ki bi po mnenju stranke lahko dobro zastopali interese posameznih 
krajev oziroma naselij v organih lokalne uprave. 

Dne 27. maja 1996 nas je Občinska volilna komisija v Krškem 
obvestila, da so bile kandidature zavrnjene zaradi formalnih 
pomanjkljivosti in da tako naši kandidati ne bodo mogli sodelovati na 
volitvah. Pri tem pa komisija ni upoštevala Navodila, ki ga je izdal 
predsednik republiške volilne komisije v posebni brošuri in v kateri 
je priporočil komisijam, naj v primeru nesporazumov povabijo 
predstavnike kandidatur na sejo komisije, kjer bi razjasnili morebitne 
nepravilnosti. Ob takem ravnanju ni težko priti do suma, daje nekomu 
v občini Krško Demokratska stranka oziroma njeno delovanje napoti. 

Ker v stranki menimo, da za zavrnitev kandidatur ni utemeljenih 
razlogov oziroma takih, zaradi katerih bi morala komisija odstopati 
od svojih kriterijev (kar je počela v primeru drugih kandidatur), smo 
se v roku (48 ur), t.j. dne 29.5.1996 pritožili in sprožili ustavni spor 
pri Vrhovnem sodišču Republike Slovenije v Ljubljani, od katerega 
zahtevamo in pričakujemo razveljavitev odločbe občinske volilne 
komisije, kar bo našim kandidatom omogočilo sodelovanje na lokalnih 
volitvah - s tem pa (po naših informacijah) tudi edini stranki v občini 
Krško, ki je pripravljena s svojimi kandidati odkrito in pošteno nastopiti 
pred volilci.« 

Predsednik DS Občinski zbor Krško Silvester Mavsar 

Prvi zbor regionalnega odbora 
združenja Sever 

Krško, 30. maja - V mali 
dvorani KDK je imel svoj prvi 
zbor regionalni odbor 
združenja Sever, kije po svoji 
naravi nepolitično prostovoljno 
združenje in združuje vse 
udeleženke in udeležence 
vojne za Slovenijo, ki so kot 
pripadniki organov za notranje 
zadeve ali kot prostovoljci 
sodelovali z ONZpri aktivnostih 
za zaščito razvoja 
demokratičnih procesov v 
republiki Sloveniji ali pa so bili 
s svojimi aktivnostmi 
neposredno vključeni v vojno za 
osamosvojitev republike 
Slovenije. Združenje je dobilo 
ime po akciji »Sever», kakor se 
je imenovala aktivnost policije 
v času preprečitve mitinga dne 
1. decembra 1989. 

Trenutno šteje združenje 218 
članov in še vedno sprejema v 
svoje članstvo vse, ki so 
sodelovali v akcijah za 
osamosvojitev Slovenije. 

Obenem pa naproša vse, ki bi 
lahko pomagali zbrati dragocene 
podatke iz časa vojne, naj se čim 
prej javijo pristojnim organom in 
dajo o tem izjavo, saj bodo le na 
tak način lahko prispevali k 
izboljšanju medle slike stanja, ki 
je nastalo pet let po vojni. Prav 
tako kot Združenje vojnih 
veteranov za Republiko Slovenijo 
tudi oni opažajo, da so danes 
dobesedno prezrti in jim ne nihče 
priznava, kar bi jim moral kot 
udeležencem vojne, pa čeprav je 
trajala le deset dni. Med govorniki 
na zboru je gost sorodne 
organizacije, združenja vojnih 
veteranov, Ernest Breznikar, na 
čustven način v besedi prikazal 
mačehovski odnos do vseh, ki so 
postavili temelj novi državni 
tvorbi in jo branili. Prav tako je 
predsednik združenja Sever, 
Andrej Bobek, povedal, da se 
približuje peta obletnica 
osamosvojitve Slovenije in da na 
svečanosti ob jubileju na njihov 

naslov še ni prišlo nobeno vabilo, 
kar jasno nakazuje, da jih struktur, 
ki so bile odločilne za 
samostojnost Slovenije, 
ignorirajo. Tako so se odločili, da 
bodo ob peti obletnici 
osamosvojitve sami organizirali 
rekreatvno kolesarjenje za svoje 
člane na relaciji Kostanjevica na 

Krki-Cerklje, Krška vas-Šutna-
Podbočje-Kostanjevica, in sicer 
8. junija ob 10. uri. Po končani 
kolesarski prireditvi pa bo pri 
kostanjeviškem gradu potekala 
kulturna prireditev, ki jo je 
omogočilo več sponzorjev iz 
Posavja. 

(Mi Jožo) 

Položaj Slovenije po spremembi 
strateškega razmerja sil v Evropi 

Ljubljana, 25. maja _ 
Mednarodna konferenca na 
temo Spremenjeno strateško 
razmerje sil v Evropi in položaj 
Slovenije, ki je v organizaciji 
Društva Ivana Cankarja 
potekala v kristalni dvorani 
hotela Lev, je jasno pokazala, 
da mnogim ni vseeno, kaj se bo 
v prihodnosti dogajalo z našo 
državo. 

Gostje in hkrati predavatelji na 
konferenci so bili Victor 
Jackovich, ameriški veleposlanik 
v Republiki Sloveniji, dr. Januzs 
Bugajski, vodja centra za 
strateške in mednarodne 
raziskave v Washingtonu, 
Andrevv Dolan, samostojni 
svetovalec generalnega 
sekretarja NATA za Vzhodno in 
Srednjo Evropo v Bruslju, dr. 
Anton Žabkar, nekdanji direktor 
centra za strateške študije 
MORS, Franci Žnidaršič, 
nekdanji državni sekretar v 
ministrstvu za obrambo RS in 
Janez Janša, nekdanji minister za 
obrambo. 

Namen konference je bil 
predstaviti problematiko varnosti, 
obrambe in mednarodni položaj 

povzročajo dvome tako doma, v 
naši državi, še bolj pa se vse 
skupaj zelo negativno odraža v 

Franci Žnidaršič, dr. Anton Žabkar, Marcel Koprol, Janez Janša, 
Victor Jackovich, Andrevv Dolan in dr. Januzs Bugajski med 
tiskovno konferenco v kristalni dvorani hotela Lev v Ljubljani. 
Slovenije v Evropi danes in ob 
koncu tisočletja. Kot smo lahko 
slišali, je v Sloveniji preveč 
nejasnosti predvsem v političnem 
in vojaškem življenju, ki 

tujini. Tako ameriški kot tudi 
zahodnoevropski partnerji ne 
morejo razumeti, da se že 
dogovorjena stališča pogostokrat 
spreminjajo brez posebnih 

razlogov ali da se z 
nepredvidljivimi sogovorniki in 
pogajalci pač nikoli ne pride do 
cilja, ki mu pravimo uspeh. Nekaj 
je zelo narobe, so ugotavljali 
govorniki, kar pa ni značilno 
samo za Slovenijo. Podobno je 
tudi s predstavniki držav 
nekaanie sovjetske zveze, a~ 
posebno Rusije, kjer se prav tako 
srečujejo z mnogimi nerešljivimi 
problemi. Potrebna bo korenita 
sprememba stanja duha, saj 
trenutni pokazatelji kažejo 
latentno nevarnost (iz Rusije), ki 
lahko prav zaradi razpada 
sistema in nemoči v vsakem 
trenutku pripelje do nove 
mednarodne (medblokovske) 
zaostritve ali celo nove hladne 
vojne. NATO se bo kljub vsem 
grožnjam iz Rusije in v interesu 
vseh, ki si to želijo, pospešeno 
širil na vzhod. Gre za varnost in 
stabilnost velikega dela sveta, 
torej tistih držav, ki so po obdobju 
komunizma doživele 

gospodarski, politični, kulturni in 
moralni zlom. (Danilo Koritnik) 

Združena lista in kapitalisti 
Prosim za objavo v celoti (I) 

Pod gornjim naslovom je tov. Silvo 
Gorenc v št. 21 z dne 23. maj t.l. v 
vašem glasilu navedel kopico 
neresnic, zato sem dolžan bralcem 
Našega glasa pojasnilo. 
1.) Moje sovraštvo do kapitalistov in 
odhoda v tujino po 271 delu v tovarni 
je posledica: - načrtnega preganjanja 
in zapostavljanja strokovnega kadra, 
ki ga je tov. Gorenc izvajal od svojega 
prihoda v podjetje, z nasilno 
odstranitvijo gen. dir. Roškar Janeza, 
odpustom vodje komercialne službe 
g. Slatner Erika in odpustom več 
inženirjev. Na vrsti sem bil tudi jaz. -
Zaradi napačne poslovne in razvojne 
politike pri kateri nisem želel biti 
soudeležen. Rezultati te politike so 
danes vidni in se imenujejo 
»Stalingrad slovenskega 
lastninjenja«. 
2.) Z mojim odhodom ni ostala 
nobena resna nerešena investicijska 
reklamacija. Če za katero tov. Gorenc 

ve, jo naj navede. 
3.) Kar se odpovedi tiče pa naslednje. 
Odpoved sem dal zaradi tega: - ker 
me je tov. Gorenc 85 I ovadil na 
sodišču v NM zaradi zagona 
elektrofiltrov za čiščenje trdnih delcev 
na kotlu za sežig premoga III in IV 
brez gradbenega dovoljenja. Kar 
seveda ni bilo res. Ko je sodnica 
dobila moj zagovor je vzkliknila: 
»Nekdo v podjetju vas ima zelo rad. -
- ker mi je po povratku iz tujine nudil 
delo tehnologa v proizvodnji celuloze, 
kar je za mene bilo nesprejemljivo; 
prvič zaradi zdravstvenega stanja 
(alergija na S02) in drugič ker sem 
smatral delo v inozemstvu v tovarni 
Paškor - Češka (zadnja na 
novozgrajena sulfitna tovarna 
celuloze na svetu z obilico tehnoloških 
novosti), za praktičen podiplomski 
študij. Iz tega naslova bi pričakoval 
vsaj enakovredno delovno mesto kot 
pred odhodom in ne strokovne 

degradacije. 
4.) Moje srčne rane so res vezane na 
tovarno celuloze in papirja Videm 
Krško. 27 let dela v tovarni je moralo 
pustiti posledice. Preveč je bilo 
vloženega osebnega dela in znanja 
v njen razvoj, da bi danes mirno 
gledal, kako jugomafijaši mečejo 
delavce na cesto in jo lastninijo za 
vrednost žepnine, brez izgleda za 
nadaljni obstoj. Tu sem - v tej tovarni 
sem s pomočjo 10 sodelavcev uspel 
povečati kapacitete tovarne za 100 
% in zmanjšati onesnaženje na 
evropsko raven. Tov. Gorenc, od 
mojega odhoda 84 I do svojega 
vladanja 90 I, ni uspel povečati 
kapaciteto naprav niti za 1 tono in 
izboljšati ekologije, kljub temu, da je 
za investicije potrošil 100 mio DEM. 
5.) Ker je tovarna ves čas tvojega 
vladanja nazadovala, tehnološko in 
investicijsko, sem smatral 90 I, ko je 
bil razpisan natečaj za gen. dir. 
tovarne, da kljub tvojim finančnim 
obremenitvam, ki si jih pustil za sabo 
(89 I - 6 mio DEM izgube, 90 I -50 
mio DEM izgube, posledice 

najemanja tvojih komercialnih 
kreditov 91 I - 66 mio DEM, 921 - 60 
mio DEM pa še niso bile znane) sem 
smatral, da lahko z znanjem 
strokovnega kadra in voljo delavcev 
do dela, to tovarno še rešim 
propada. Na žalost 90. leta, 
kolektivu in tudi meni, še ni bilo 
znano, da si decembra 89 I 
podpisal, brez vednosti kolektiva, 
tajni dogovor s f. Belovt — Italija, 
dogovor o gotovinskem plačilu o 
izdelavi opreme za rekonstrukcijo 
PS I, in da je bila oprema večinoma 
izdelana že 891, ter, da bodo sledile 
ogromne obresti, ki bodo tovarno 
pokopale in ne razpad 
jugoslovanskega trga kot ti to 
navajaš. Do razpada Yu trga je 
prišlo šele 91 I. V podjetju, ki je 
izvažalovvrednosti 70-80 mio DEM/ 
I na zahodne trge, izpad Yu trga ali 
zmanšanje proizvodnje v papirju, ne 
bi smel povzročiti izgube. 

Vinko Šušterič Bizeljska cesta 
II Brežice 

Dalje prihodnjič 
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Ponovno proračunsko odločanje občinskega sveta 

Krški župan ne bo izvajal 
nezakonitih amandmajev 

Odlok je sprejet in gre v objavo, sporni amandmaji pa v presojo o zakonitosti 
Krško, 30. maja - Že začetek 

17. redne seje občinskega 
sveta je pokazal, da bo 
razprava vroča že pri določitvi 
dnevnega reda. Posamezni 
svetniki se namreč niso strinjali 
s točko dnevnega reda o 
ponovnem odločanju glede 
odloka o proračunu občine 
Krško za leto 1996. Po 
županovem mnenju oz. mnenju 
občinske uprave naj bi bili 
nekateri amandmaji, sprejeti na 
16. redni seji, nezakoniti, zato 
da je potrebno o predlogu 
letošnjega proračuna še enkrat 
glasovati. 

Po besedah Danila Siterja je 
mogoče proračun objaviti in ga 
s tem tudi izvrševati le ob 
ponovnem izglasovanju v 
občinskem svetu, glede spornih 
amandmajev pa sprožiti 
postopek za oceno zakonitosti. 
»Do takrat pa nezakonitih 
amandmajev ne bom izvrševal,« 
je še dodal župan Siter. Svetnik 
Silvo Gorenc (ZLSD) je menil, da 
župan na svojo roko zadržuje 
izvajanje proračuna, pa tudi 
posamezni svetniki so poskušali 
pravno tolmačiti nastalo 
neprijetno situacijo. »Vsi smo 
pravniki ali pa nobeden,« je v 

imenu občinske uprave zatrjeval 
tajnik Bah. Občinska uprava se 
je namreč ves čas sklicevala na 
poseben del proračuna oz. na 
zagotovljeno porabo za 
posamezne programe in na, 
zaenkrat še ne sprejeta, merila, 

ki jih pripravlja vlada oz. ustrezna 
ministrstva. Zato je svetnik 
Dvoršek v imenu odbora za 
finance in občinsko premoženje 
predlagal, da se potemtakem 
ničesar ne krši, ker bodo 
novooblikovana merila znana 

Sklepi 17. seje občinskega sveta 
Krško, 30. maja • Ob razburljivi (po)proračunski razpravi pa 

so krški občinski svetniki na 17. redni seji obravnavali še vrsto 
pomembnih zadev. Najprej so podprli sklep o razrešitvi 
namestnikov članov Občinske volilne komisije Krško in 
imenovali nove namestnike članov ter sklep o podelitvi priznanj 
letošnjih občinskih priznanj, ki bodo podeljena na petkovi 
slavnostni seji sveta. V nadaljevanju pa je občinski svet sprejel 
predlog odloka o zazidalnem načrtu poslovno-stanovanjske 
gradnje v Leskovcu, predlog odloka o zazidalnem načrtu 
stanovanjske gradnje ob ulici Anke Salmič v Leskovcu, predlog 
odloka o prostorskoureditvenih pogojih Športnega centra Grič, 
predlog poravnave dolga iz naslova nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča Metalne TGS d.o.o. Senovo, predlog 
odloka o taksah in povračilih za obremenjevanje okolja in 
racionalno rabo ter izkoriščanje naravnih dobrin na območju 
občine Krško, predlog odloka o komunalnem nadzoru, predlog 
sklepa o prenehanju javnega dobra, predlog sklepa o 
združevanju sredstev amortizacije za področje izobraževanja 
in otroškega varstva, sklep o ustanovitvi pospeševalnega centra 
za pospeševanje razvoja malega gospodarstva in predlog 
odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o zakloniščih in drugih 
zaščitnih objektih na območju občine Krško. (Galex) 

šele čez mesec dni. »Če bodo 
merila drugačna, bomo zadeve 
uredili z rebalansom proračuna,« 
je predlagal podpredsednik 
občinskega sveta Dvoršek. 

Župan Danilo Siter je še vedno 
vztrajal pri ponovnem odločanju 
o letošnjem proračunu, kar bi 
pomenilo (ponovno sprejetje, 
seveda) po mnenju svetnika 
Martina Kodriča (SKD) tudi 
zeleno luč za objavo proračuna 
v Uradnem listu. Po dobri uri in 
pol razprave o dnevnem redu pa 
se je večina svetnikov le strinjala 
s ponovnim glasovanjem, ki je na 
koncu tudi z večino glasov 
potrdilo že sprejeto odločitev 
občinskega sveta s 16. redne 
seje, ko so sprejeli predlog 
odloka o proračunu občine Krško 
za leto 1996. Tako bo krški 
občinski proračun v naslednjih 
dneh »romal« v objavo, sporni 
amandmaji pa na »testiranje« 
(ne)zakonitosti. Po vsem, kar je 
občinski svet odločil oz. je večina 
svetnikov podprla, pa dotični 
porabniki proračunskih sredstev 
po »spornih« amandmajih le 
upajo, da bo tolmačenje končano 
še letos, pa v tudi njihovo korist, 
seveda. (Galex) 

Srečanje s Koroško 
Krško, 31. maja - V KD Krško se je zbralo osem županov iz Koroške, 

Bele krajine, Dolenjske in Posavja. Namen, ki gaje srčanje ponujalo, 
ie bila predstavitev koroške regije in dogovarjanje o sodelovanju na 
gospodarskem, turističnem in kulturnem področju. Župan Siter je ob 
tej priložnosti izročil organizatorju Štefanu Fajmotu sliko - motiv Vojka 
Pogačarja samostanska Valvasorjeva knjižnica. (Mr. Jožo) 

Izgnanka Ivica Žnidaršič z Bučke 
Knjiga »O vojni škodi in 

pravicah« 
Ljubljana, maja - V viteški dvorani Cekinovega gradu je bila 

predstavljena knjiga Ivice Žnidaršič z naslovom »O vojni škodi in 
pravicah'. Ta knjiga oz. brošura, ki obsega okrog 200 strani, daje 
vpogled v osnovne podatke o popisu vojne škode, povzročene 
med drugo svetovno vojno, zgodovinskih, pravnih, socialnih in 
humanitarnih dejstvih ter pravici do vojne odškodnine. Brošuro je 
v sodelovanju z avtorico in sponzorji zasložil Rdeči križ Slovenije. 

Na predstavitvi knjige prof. Ivice Žnidaršič, izgnanke med drugo 
svetovno vojno, doma z Bučke, je univerzitetni profesor dr. Janko 
Prunk med drugim povedal: »Knjiga Ivice Žnidaršič o vojni škodi in 
pravicah kaže na njeno veliko osebno angažiranost in trdim, da je za 
pripravo take knjige potrebno izredno veliko znanja. Služila bo 
oblastnim organom, pa tudi zgodovinarjem, saj ima bogastvo 
podatkov, ki so smiselno razporejeni in označeni z viri. Avtorica govori 
o ljudeh, ki so zelo trpeli zaradi nacizma in fašizma, niso pa ustvarjali 
herojskega dela zgodovine. Država jih je prezrla, tudi pri vprašanju 
vojnih odškodnin. Žnidaršičeva pa je stvari postavila zelo objektivno.« 
(J.B.) 

Ernst Ertl, 80-letnik 
Obrigheim, 1. junija - V soboto je bila v prijateljskem mestu 

Obrigheim v Nemčiji slovesnost ob 80-letnici nekdanjega župana 
občine Obrigheim, Ernsta Ertla. Sedanji župan, Roland Lauer, je 
svojemu starejšemu kolegu priredil sprejem z bogatim kulturnim 
programom v prostorih dvorane Neckarhalle. 

Slovesnosti so se udeležili vsi vidnejši predstavniki javnega življenja 

Danilo Siter, Ernst Ertl in Roland Lauer ob sliki z motivom 
Valvasorjeve knjižnice, ki jo je naslikala Slavica Jesenko 

v Obrigheimu, slovesnosti pa so prisostvovali tudi številni sedanji in 
nekdanji župani sosednjih občin. 

Od leve: Ivo Piry, dr. Janko Prunk, prof. Metka Gombač, Štefan 
Cigoj, Mirko Jelenič, prof. Ivica Žnidaršič in dr. Iztok Durjava. (Foto: 
Štefanija) 

Roland Lauer je v svojem pozdravnem nagovoru predstavil Ertlovo 
življensko pot in se mu zahvalil za vse, kar je storil v času svojega 
županovanja za občino Obrigheim. Podobno so storili tudi ostali 
govorniki, seveda tudi župan občine Krško, Danilo Siter, ki je ob tej 
priložnosti Ernstu Ertlu izročil sliko z motivom Krškega ter se mu 
zahvalil za odprtost in sodelovanje, za negovanje prijateljskih stikov 
med obema občinama in mu zaželel še mnogo let, predvsem pa 
dobrega zdravja. 

Izkazana pozornost in obisk prijateljev iz Krškega, med katerimi 
sta bila tudi Silvo Gorenc s soprogo, sta gospoda Ertla vidno 
presenetila in osrečila, slavnostni dogodek pa je še dodatno utrdil 
vezi, ki jih občini Obrigheim in Krško negujeta že skoraj dve desetletji. 
Urad župana občine Krško 

Slavnostna seja krškega 
občinskega sveta 

Franci Bogovič, predsednik sveta Občina Krško, je v 
počastitev občinskega praznika sklical slavnostno sejo 
občinskega sveta, ki bo v petek, 7.junija, ob 17. url v 
samostanski cerkvi galerije Božidar Jakac v Kostanjevici na 
Krki. Ob kulturnem programu bodo podeljena tudi letošnja 
občinska priznanja, slavnostni govornik pa bo krški župan 
Danilo Siter. (Galex) 

Sprejetje proračuna pred 
ponovno obravnavo 

Sevnica, maja - Občinski svet občine Sevnica je v skoraj tri ure 
trajajoči razpravi obravnaval 19 točk dnevnega reda. V uvodnem 
deluje bil podan predloga odloka o proračunu občinskega sveta 
Sevnica za leto 1996 v sprejem po skrajšanem postopku, z 
razlogom, daje bil obravnavan že trikrat. 

Ker predlog ni bil sprejet, se bo o njegovem sprejemu potrebno 
ponovno odločati na eni izmed naslednjih sej do 30. junija. V nadaljnji 
razpravi je nekaj svetnikov, zlasti Branko Kelemina, izrazilo dvome 
glede gospodarjenja in »čistosti trošenja denarja« v predvidene 
investicijske naložbe. Za določena izvajalska dela -posodabljanje 
občinskih cest - je bilo slišati očitke, da so se krediti najemali tudi po 
dvakrat. Na vprašanje, kaj je bilo opravljenega za prikazani porabljen 
denar, ni bilo zadovoljivih odgovorov. Svetniki so ugotavljali, da ni 
smiselno najemati kredite, ki niso poceni, in se zadolževati, ko država 
prelaga svoje obveznosti v naslednja leta. Na očitke v zvezi s 
posodabljanjem občinskih cest je razložil župan občine Sevnica, da 
se ne da vsega dovolj pregledno prikazati in predvideti. Na poročila 
in dodatna pojasnila o kakovosti pitnih voda iz javnih vodovodov ni 
bilo pripomb. Prav tako je bil sprejet tudi sklep o omejitvi hitrosti skozi 
naselja Arto (40 km/h) ter Orehovo in Blanco (50 km/h). 

Točke dnevnega reda mandatnih vprašanj so se obravnavale po 
predlogu. Izglasovali so pozitivna mnenja k imenovanju ravnateljice 
OŠ Sevnica Anice Pipan in Franca Bastardija za OŠ Šentjanž. 
Izglasovan je bil tudi sklep o imenovanju predstavnika občine Brežice 
v Svet javnega zavoda zgodovinskega arhiva Celje. Po ponovnem 
glasovanju so izvolili za direktorja Komunale Sevnica ing. Bojana 
Lipovška. 

V okviru pobud in glasovanj so svetnik postavili vprašanje, kdo je 
dal Komunali Sevnica soglasje za odlaganje kosovnih odpadkov v 
gramoznici v Boštanju, koliko je bilo pridobljenega denarja za 
snegolom, kako daleč so s prekategorizacijo cest itd. Odgovore na 
vsa vprašanja pričakujejo na naslednji seji. Pokončani seji so si lahko 
svetniki ogledali priprave za razkuževanje vode z UV žarki. (Pavel) 

ODGRNJENA ZAVESA 
Župan ima svojega odvetnika. To funkcijo je po besedah nekaterih 

krških občinskih svetnikov (neuradno) sprejel svetnik Martin Kodrič 
(SKD), ki vedno pogosteje »brani« svojega strankarskega 
predsednika in tudi svojega župana Danila Siterja z raznovrstnimi 
trditvami in argumenti za in proti, kar pa vsem svetnikom ni povsem 
po godu. Zato so ga nekateri poimenovali kar v tolmača oz. odvetniki 
župana Siterja. Na zadnji seji se je nad tolmačenjem svetnika Kodriča 
pritoževal tudi svetnik in poslanec Branko Jane (LDS), ki je predlagal, 
da zapremo sodišča in upoštevamo Kodričeve razlage. 

Neizvajanje proračuna. Spornih sprejetih amandmajev na letošnji 
občinski proračun krški župan Danilo Siter ne namerava izvajati, dokler 
ne bo pridobil ocene zakonistosti zanje. Ob tem pa svetnik Gorenc 
(ZLSD) meni, da je županova grožnja o neizvajanju povsem normalna, 
saj v lanskem letu še zakonitih stvari ni izvajal oz. jih je izvajal le tam, 
kjer se mu je zdelo. 

Najmlajša predsednika skupaj praznujeta. Janševa 
socialdemokratska stranka v Posavju se lahko postavi z dvema 
najmlajšima predsednikoma občinskih odborov, pa tudi v primerjavi 
z ostalimi predsedniki občinskih odborov ali organizacij političnih 
strank v Brežicah in Krškem sta daleč najmlajša. Prav te dni pa namreč 
tudi slavita svoj življenjski jubilej, pa še na isti dan. Med njima je le 
leto dni razlike. Mnogi se sprašujejo, ali bo pesem »Happy birthdav« 
odmevala kar po vsem Posavju? 

Slovenščina potrebuje zaščito. Zadnji nastop zagrebške skupine 
ET v čateškem Termopolisu, ko ni bilo pred mikrofonom nikogar, ki bi 
številnim gostom, med katerimi so prevladovali Slovenci, dogodek 
napovedal v slovenščini, je ponovno spodbudil svetnika Jerneja Zorka. 
Predlagal je, naj občinski svet sprejme poseben odlok, ki bo 
predpisoval rabo slovenščine na območju brežiške občine. Predlog 
sta podprla tudi Mihael Škrlec in Martin Grame, ki sta opozorila na 
tuja imena lokalov in podjetij, župan Jože Avšič pa je obljubil, da bo 
skušal do prihodnjič od ustreznih državnih organov izvedeti, ali morda 
takšen zakon že obstoji, saj bi bilo malce nenavadno, da bi uradni 
državni jezik branila le ena občina, na kar je opozoril predsednik Sušin. 

Lepo izvedena proslava 50-letnice brežiškega vrtca v prosvetnem 
domu je ostala vsem navzočim v lepem spominu. Toda malokdo je 
vedel, da je bila izvedba prireditve celo ogrožena in da ni veliko 
manjkalo, da sploh ne bi bila takšna, kot je bila. Občinski hišnik Blaž, 
ki naj bi dan pred prireditvijo marljivim vzgojiteljicam odklenil vrata 
dvorane, da bi jo okrasile za veliko slavnost, se je namreč požvižgal 
za njihovo okroglo obletnico. Niti na kraj pameti mu ni prišlo, da bi se 
>8dzval na prošnje vzgojiteljic, saj je imel pri sebi »na obisku« neko 
žensko, ključev pa tudi ni hotel dati iz rok. Možakar ima očitno zelo 
velike pristojnosti odločanja v strukturi zaposlenih na občini. Po 
njegovem obnašanju sodeč je menda takoj za županom in menda je 
ni sile, ki bi namesto njega na tem delovnem mestu zaposlila 
primernejšega človeka. 



OBMOČNE OBRTNE 
ZBORNICE POSAVJA 

Strokovni posvet sekcije elektro 
dejavnosti pri OZS 

Sekcija elektro dejavnosti pri Obrtni zbornici Slovenije organizira 
za svoje člane posvet, ki bo v sredo, 19. junija 1996, ob 14. uri na 
OZS v Ljubljani, Celovška 71 , soba 104/1. Program posveta: 
- cert i f ikat o sk ladnos t i in nadzor o izvajanju zakona o 
standardizaciji (dipl.ing. Mirko Kocuvan, Urad za standardizacijo 
in meroslovje) 
- veljavni tehnični predpisi in standardi ter priprave sprememb na 
področju električnih instalacij (dipl.ing. Mitja Vidmar) 
Če se želite udeležiti posveta, sporočite svojo udeležbo Območni 
obrtni zbornici ali direktno Obrtni zbornici Slovenije, na telefon 
061/15 93 241 (g. VVostner). 

* 
Sekcija za promet Pr' OOZ Sevnica 

Zakon o prevozih v cestnem prometu je kot pogoj za opravljanje 
prevozne dejavnosti določi l pr idobitev licence. Eden izmed 
pogojev za pridobitev licence je tudi to, da ima prevoznik lastna 
oziroma s pogodbo zagotovljena parkirna mesta in mesta za 
vzdrževanje vozi l . OOZ Sevnica je, zavedajoč se problema 
pomanjkanja javnih parkirnih mest v Sevnici, pričela aktivnosti za 
ureditev tega problema, na podlagi katerih bo prevoznikom 
omogočeno izpolniti zakonske pogoje glede parkirnih mest. V 
prizadevanju po ureditvi javnih parkirnih mest v Sevnici je OOZ 
Sevnica v pogovorih s predstavniki Občine Sevnica ugotovila, da 
je potrebno ugotoviti dejanski interes prevoznikov za parkiranje 
na javnih parkirnih mestih in da se morajo ti prevozniki zavezati, 
da bodo s prihodnjim upravljalcem parkirišča sklenili pogodbo. 
Upravljalec parkirišča bo zagotavljal, da bo to usposobljeno za 
parkiranje vozil in bo ustrezalo predpisom. 

V anketi, ki jo je OOZ Sevnica izvedla v letu 1995, so mnogi 
avtoprevozniki izrazili interes po gradnji javnih parkirnih mest, ker 
sami ne razpolagajo z ustreznimi. Vsem je OOZ Sevnica poslala v 
podpis izjavo, s katero bodo prevozniki zagotovili, da bodo z 
upravljalcem parkirišča sklenili pogodbo, na podlagi katere bodo 
na parkirišču lahko parkirali vozila in izpolnili enega izmed pogojev 
za pridobitev licence. 

Če se ukvarjate s prevozi in menite, da ne razpolagate z 
ustreznim parkirnim mestom in niste sodelovali v anketi, kjer bi 
lahko izrazili svoje interese, se lahko zglasite na OOZ Sevnica, 
Pod Vrtačo 17, kjer lahko prej omenjeno izjavo dobite. 

Intervencijska posojila članom OOZ 
Sevnica 

Sklad za pospeševanje razvoja drobnega gospodarstva v občini 
Sevnica obvešča, da so sredstva, namenjena za intervencijska 
posojila članom Območne obrtne zbornice, še prosta. Vlogo vložite 
na sedežu Sklada, Pod Vrtačo 17, Sevnica (na sedežu Območne 
obrtne zbornice Sevnica). 

Republiški zavod za zaposlovanje 

Prosta delovna mesta 
(s pogoji za zasedbo) 

\ Sejmi in razstave v sosednjih državah . 
v juliju 1996 

AVSTRIJA 

Dunaj; 

Salzburg: 

ITALIJA 
Milano: 

9.-19.7.1996: ISPRS - kongres medn. družbe za 
fotogrametrijo 
23.-25.7.1996: H.O.T Fashion Days, sejem moške 
mode 

I 

7.-9.7.1996: Mias Estivo, medn. sejem športnih predmetov I 
in potrebščin za kampiranje 

Z ljubljanske borze 
Minuli teden na Ljubljanski borzi niso trgovali, saj so za 

ustavitev trgovanja z vrednostnimi papirji preko borznega 
Informacijskega sistema podaljšali do konca tedna. Kot je 
znano, je bilo trgovanje zaustavljeno zaradi prenosa 
vrednostnih papirjev in njihove poravnave na Klirinško depotno 
družbo, podaljšanje pa je bilo posledica še vedno neusklajenih 
stanj tako pri borznih članih kot pri SKB Anzumu. Aleksander 
Sekavčnik iz borzne hiše PM&A pravi, da pred začetkom 
prenosa na KDO pravzaprav nihče ni pričakoval, da bo šlo za '••: 
tako obsežno in tehnično zapleteno delo. Čeprav tako dolga 
zaustavitev trgovanja vlagateljev ne navdušuje, je bolje, da 
traja kakšen dan dlje in da se stanje resnično uredi, saj v času 
operativnosti to skorajda ni bilo mogoče. 

Sedaj pa nekaj novosti; s sprostitvijo trgovanja na Ljubljanski 
borzi se bona izvenborznem trgu OTC začeto trgovati z rednimi 
delnicami družbe Kompas Hoteli d.d.. Kranjska Gora. Osnovna 
dejavnost podjetja je povezana z nastanitvijo gostov in 
nudenjem zunajgostinskih storitev. V trgovanje so sprejeli 
delnice z oznakami A - 65.080 delnic in C- 97.620 delnic, 
skupaj torej 162.700 rednih delnic z nominalno vrednostjo 
10.000 SIT. Oznaka za te delnice je KHKG. Kmalu bodo 
vlagatelji lahko trgovali tudi z delnicami družbe Droga Portorož, 
Živilska industrija d.d., Portorož. V borzno kotacijo B bodo 
uvrščene delnice oznake A -99.732 delnic m G-133.170 delnic. 
Preostali kapital predstavljajo delnice z oznako B -49.866 
delnic, ki pa bodo prenosljive šele po 31.1.1998 in jih bo zato 
mogoče uvrstiti v kotacijo šele po tem datumu na podlagi 
ustreznega sklepa odbora za sprejem. Nominalna vrednost 
delnic je 10.000 SIT, njihova oznaka pa DftPG. Vsiostali podatki* 
bodo razvidni iz prospekta za uvrstitev rednih delnic v kotacijo 
na borzo, ki bo najkasneje 7 dni pred začetkom trgovanja na 
razpolago na sedežu izdajatelja in pri vseh borznih članih. 
(Nani) 

Občina Brežice 
Ključavničar - oblikovanje in 
predelava kovin; dol. čas 12 mes.; 
6 mes. del. izkušenj; jeziki: slovenski 
jezik - govorno in pisno; do 6.6.96; 
ITG Avtohiša, d.o.o., Cesta bratov 
Cerjakov 11, Brežice. 
Frezalec 
Rezkanje; nedol. čas; 24. mes. del. 
izkušenj; do 9.6.96; Form Tehnik 
Rajec d.o.o. Slovenska vas - gosp. 
cona Jesenice na Dol., Jesenice na 
Dolenjskem; št. del. mest: 2. 
Rezkanje CNC; dol. čas 3 mes.; 24. 
des. del. izkušenj; do 9.6.96; Form 
Tehnik Rajec d.o.o. Slovenska vas -
gosp. cona Jesenice na Dol., 
Jesenice na Dolenjskem. 
Avtomehanik, dol. čas 12 mes.; 6 
mes. del. izkušenj; jeziki: slovenski 
jezik - govorno in pisno; ostali pogoji: 
lahko tudi kmetijski mehanik; do 
6.6.96; ITG Avtohiša d.o.o., Cesta 
bratov Cerjakov 11, Brežice. 
Strojni tehnik 
Elektro erozija - rezkanje; nedol. 
čas; 24 mes. del. izkušenj; do9.6.96; 
Form Tehnik Rajec d.o.o. Slovenska 
vas - gosp. cona Jesenice na Dol., 
Jesenice na Dolenjskem; št. del. 
mest: 2. 
Operater za neporušne preiskave; 
nedol. čas; 72 mes. del. izkušenj; 
ostali pogoji: varilec ali strojni tehnik, 
strokovni delavec; do 7.6.96; 
Matkoenerg Brežice, Cesta bratov 
Cerjakov 36, Brežice. 
Učitelj 
Učitelj razrednega pouka; nedol. 
čas; ostali pogoji: učitelj razrednega 
pouka ali profesor; do 7.6.96; OŠ 
Brežice, Levstikova ul. 18, Brežice; št. 
del. mest: 3. 
Učitelj športne vzgoje; nedol. čas; 
ostali pogoji: predmetni učitelj 
športne vzgoje ali profesor športne 
vzgoje; do 7.6.96; OŠ Brežice, 
Levstikova ul. 18, Brežice. 
Učitelj računalništva in informatike; 
nedol. čas; ostli pogoji: dipl. inženir 
računalništva; do 7.6.96; Gimnazija in 
ekonomska srednja šolaBrežice, Trg 
dr. Ivana Ribarja 14, Brežice. 
Učitelj ekonomskih predmetov; dol. 

čas 12 mes.; ostali pogoji: diplomirani 
ekonomist; do 7.6.96; Gimnazija in 
ekonomska srednja šola Brežice, Trg 
dr. Ivana Ribarja 14, Brežice. 
Učitelj italijanskega in nemškega 
jezika; nedol. čas; ostali pogoji: 
profesor it. jezika; do 7.6.96; 
Gimnazija in ekonomska srednja šola 
Brežice, Trg dr. Ivana Ribarja 14, 
Brežice. 
Učitelj angleškega jezika; nedol. 
čas; ostali pogoji: profesor za 
angleški jezik; do 7.6.96; Gimnazija 
in ekonomska srednja šola Brežice, 
Trg dr. Ivana Ribarja 14, Brežice; št. 
del. mest: 2. 
Učitelj matematike; dol. čas 12 
mes.; ostali pogoji: profesor 
matematike; do 7.6.96; Gimnazija in 
ekonomska srednja šola Brežice, Trg 
dr. Ivana Ribarja 14, Brežice; št. del. 
mest: 2. 
Učitelj fizike; nedol. čas; ostali 
pogoji: profesor fizike; do 7.6.96; 
Gimnazija in ekonomska srednja šola 
Brežice, Trg dr. Ivana Ribarja 14, 
Brežice; št. del. mest: 2. 

Učitelj biologije in kemije; nedol. 
čas; ostali pogoji: učitelj biologije; do 
7.6.96; Gimnazija in ekonomska 
srednja šolaBrežice, Trg dr. Ivana 
Ribarja 14, Brežice. 
Učitelj geografije in zgodovine; 
nedol. čas; ostali pogoji: profesor 
geografije; do 7.6.96; Gimnazija in 
ekonomska srednja šola Brežice, Trg 
dr. Ivana Ribarja 14, Brežice; št. del. 
mest: 2. 
Učitelj psihologije; nedol. čas; ostali 
pogoji: profesor psihologije; do 
7.6.96; Gimnazija in ekonomska 
srednja šola Brežice, Trg dr. Ivana 
Ribarja 14, Brežice. 
Učitelj glasbene vzgoje; nedol. čas; 
ostali pogoji: profesor glasbene 
vzgoje; do 7.6.96; Gimnazija in 
ekonomska srednja šole Brežice, Trg 
dr. Ivana Ribarja 14, Brežice. 
Učitelj športne vzgoje; nedol. čas; 
ostali pogoji: profesor telesne vzgoje, 
do 7.6.96; Gimnazija in ekonomska 
srednja šole Brežice, Trg dr. Ivana 
Ribarja 14, Brežice. 

SKB banka prva uvedla elektronsko 
storitev za mednarodne uporabnike 

SKB banka je prva banka v Sloveniji, ki je uvedla elektronsko 
storitev za mednarodne uporabnike. Od 27. maja letos se 
namreč lahko na angleških straneh, kijih nudi SKB banka po 
Internetu, uporabniki z vsega sveta po elektronski pošti naročijo 
na dnevno sveže tečajnice SKB banke za občane in podjetja 
ter na dnevno aktualizirane'tečajnice Banke Slovenije. Na 
Slovenskem delu Interneta ponuja SKB banka naročanje in 
informacije o tečajih od sredine aprila letos. Internet naslov 
SKB banke je http:/Avww. skb. si). 

Storitev na Internetu je zaenkrat brezplačna, medtem ko je 
treba za posamezne tečajne liste po telefaksu odšteti 500 
tolarjev, če je uporabnik iz Slovenije, In 2.300 tolarjev za 
uporabnike iz tuje države. »Deskarjem« stana Internetu na 
voljo tudi arhiva tečajnih list SKB banke in Banke Slovenije za 
Ieti1995in 1996. 

Občina Krško 
Delavec brez poklica 
Delavec v cementninarstvu; dol. 
čas 7 mes.; ostali pogoji; vsa dela in 
naloge v cementninarstvu; do 
15.6.96; Kerin Kari -cementninarstvo, 
Podbočje 10, Podbočje; št. del. mest: 
2. 
Snažilka; dol. čas 2 mes.; ostali 
pogoji: NK delavka, snažilka; do 
7.6.96; Mercator - Sremič Krško, Trg 
Matija Gubca 3, Krško. 
Prodajalec; dol. čas 6 mes.; ostali 
pogoji: opravljeno pripravništvo; do 
7.6.96; Intehma d.o.o. Krško, CKŽ 61, 
Krško. 
Natakar; dol. čas 6 mes.; ostali 
pogoji: natakar pripravnik; do 
29.6.96; Pohle Ljudmila - Gostilna, 
Cesta na ribnik 39, Brestanica. 
Inž. geodezije ali geodetski tehnik; 
nedol. čas; 60 mes. del. izkušenj; 
ostali pogoji : del . izkušnje na 
področju zemljiškega katastra, 

zaželen strok, izpit ter vozniški izpit 
kategorije B; do 7.6.96; Mlakar Stojan 
Geoteh - Geodetske storitve, Zdolska 
25, Krško. 

Občina Sevnica 
Kamnosek; nedol. čas; 12 mes. del. 
izkušenj; samsko stanovanje; ostali 
pogoji: poskusna doba 1 mesec; do 
7.6.96; Železnik Vojko, Kamnoseštvo 
Grama, Glavni trg 25, Sevnica; št. del. 
mest: 2. 
Montažer - polagalec marmorja in 
granita; nedol čas; 12 mes. del. 
izkušenj; samsko stanovanje; ostali 
pogoji: poskusna doba 1 mesec; do 
7.6.96; Železnik Vojko, Kamnoseštvo 
Grama, Glavni trg 25, Sevnica; št. del. 
mest: 3. 
Poučevanje slov. jezika z dopol. 
del. obv. v tajništvu šole; nedol. čas, 
ostali pogoji: poznavanje osnov 
računalništva; do 7.6.96; OŠ Blanca, 
Blanca 13, Blanca. 

DARKO VUČAJNK 
MALI OBREZ 27 
D0B0VA 
tel.: 00386/ 608 67-061 (SLO) 
tel.: 00385/41 795-714 (HR) 
-IZDELAVA EVROPSKIH VLEČNIH KLJUK 
-IZDELAVA IN MONTAŽA VLEČNIH KLJUK ZA VSE TIPE AVTOMOBILOV 
-IZDELAVA PRIKOLIC IN KOVINSKE GALANTERIJE 
-POPRAVILO KMETIJSKE MEHANIZACIJE 
-PRANJE IN PESKANJE 

ATEST: 26118694 

G O S P O D A R S K A Z B O R N I C A 
S L O V E N I J E 

OBMOČNA ZBORNICA POSAVJE 

Obračun prispevkov za maj 1996 za 
samostojnega podjetnika posameznika 

Najnižja pokojninska osnova se od 1. maja 1996 določi na novo in 
znaša neto 48.090,81 SIT, kar ob upoštevanju količnika za preračun 
znaša bruto 76.455,73 SIT. Samostojni podjetnik posameznik bo za 
plačilo prispevkov, če se bo odločil za izbiro najnižje pokojninske 
osnove, ki zagotavlja najnižjo pokojnino, za mesec maj 1996 plačal 
naslednje zneske: 
- prispevek za pokojninsko in invalidsko zavarovanje: 

28,35% 21.675,20 SIT 
- prispevek za zdravstveno zavarovanje: 

13,25% 10.130,40 SIT 
- prispevek za zaposlovanje in porodniško varstvo: 

0,40 % 305,80 SIT 

Poslovno srečanje 
INTERPRISE 1996 

INTERPRISE 1996 je poslovno 
srečanje proizvajalcev dejavnosti 
e lek t ro indus t r i j e iz I tal i je, 
Nemči je , Avstr i je, Hrvaške in 
Slovenije. Srečanje bo v Vicenzi 
(Italija) 21. in 22. oktobra 1996. 
Udeležili se ga bodo proizvajalci 
elektrokomponent, proizvajalci 
e lek t ron ike , povezane z 
avtomat izaci jo proizvodnje in 
i n ž e n i r i n g p o d j e t j a . Poslovni 
r azgovo r i b o d o obsega l i 
dogovore o uvozu in izvozu blaga 
ter skupnih vlaganjih in prenosu 
t ehno log i j e . Združen je 
pod je tn i kov S loveni je bo 
p r e d v i d o m a kr i lo stroške 
p revoza , o rgan i zac i j e in 
prevajanja. Rok prijave je 
7.6.1996, prijavnice dobite na 
OGZ Posavje. 

Poslovno srečanje 
slovenskih 

in zamejskih 
gospodarstvenikov 
V soboto, 15. juni ja, bo v 

dvorcu Vogrsko pri Novi Gorici 
srečanje slovenskih in zamejskih 
gospodars tven ikov z ges lom 
»MED NAMI NI MEJA« . Po 
plenarnem delu, na katerem bo 
govora o vključevanje Slovenije 
v Evropsko unijo, bodo razgovori 
po posamezn ih sekc i j ah : 
kovinskopredelovalna in elektro, 
lesnopredelovalna, gradbeništvo 
in inš ta la te rs tvo , t u r i zem in 
gostinstvo ter trgovina in storitve. 
Na s rečan je so vab l j en i vs i 
podjetniki, ki iščejo kakršen koli 
stik z našimi zamejskimi Slovenci 
v Italiji. Prijavnico dobite na OGZ 
Posavje. 

Izvozno/uvozni 
direktorij na disku 

CD-ROM 
Podjetniki, ki poslujete s tujino, 

izkoristite pr i ložnost za svojo 
brezplačno promocijo. V pripravi 
je namreč že d r u g a i zda ja 
slovenskega izvozno/uvoznega 
direktori ja na disku CD-ROM: 
GZS SLO-EXPORT '96. Sporočite 
svojo matično številko in podjetje 
v tajništvo Centra za informacijski 
sistem GZS (061/1250-122) in se 
pridružite najprodornejšemu delu 
s l ovenskega g o s p o d a r s t v a , 
predstavljenemu v SLO-EXPORT. 
Poslal i v a m b o d o anke to v 
izpo ln i tev . Zadnji rok za 
sprejemanje prijav je 10. junij 
1996! 

Slovene Enterprise 
Project 

Obveščamo podjetnike, da je 
delavnica na temo pospeševanja 
proda je in marke t i nga , ki jo 
organizira Slovene Enterprise 
Project, prvotno načrtovana za 
maj 1996, prestavljena na junij 
1996. SEP je tehnična pomoč 
amer iške v l a d e s l ovensk im 
podjet jem. Namen projekta je 
ponud i t i sve tova lne s tor i tve 
slovenskim podjetjem ter z njimi 
doseči rezultate v povečanju 
pos lovne uč inkov i t os t i in 
mednarodne konkurenčnost i . 
Projekt i zva ja jo sve tova lc i 
ameriških svetovalnih podjetij v 
sode lovan ju s s lovensk im i 
svetovalci. Da bi predstavili način 
dela, vabijo, predvsem direktorje 
oz i roma las tn ike man jš ih 
proizvodnih podjetij na delavnico 
z naslovom Učinkovita marketing 
in prodaja, 21. in 286-1996 v 

poznih popoldanskih urah v Sejni 
dvorani GZS Območna zbornica 
Posavje, Bohoričeva 9 v Krškem. 
Delavnica je brezplačna, ker je 
število udeležencev omejeno 
prosimo zainteresirane, da se 
č im prej p r i j av i j o na OGZ 
Posavje. 

Program ITA II 1996 -
1998 - izobraževanje 

managerjev 
Projekt ITA II je program, ki ga 

je oblikovala evropska komisija 
preko programa Phare, koordinira 
pa ga Združenje evropskih 
gospodarskih zbornic in omogoča 
posamično usposabljanje 10-15 
managerjev iz Slovenije v deželah 
EU. Usposabljanje traja tri tedne v 
podjetju iz iste panoge v EU in 
omogoča udeležencu spremljanje 
operativnega poslovanja podjetja 
gost i tel ja. Pred tem poteka 
dvodnevni seminar na sedežu 
Eurochambers v Bruslju. Izbrani 
kandidati pričnejo z enomesečnim 
usposabl janjem v tuj ini po 
skupinah v obdobju december 
1996-avgust 1998. Program 
pokriva izbranim udeležencem vse 
potovalne in bivalne stroške med 
usposabljanjem v EU. Program je 
namenjen podjetjem proizvodne 
dejavnosti. 

Kandidati za usposabljanje 
morajo izpolnjevat i naslednje 
pogoje: 
- zasedajo vodstvena ali vodilna 

mesta v podjetju in so motivirani, 
- sposobnost komuniciranja v 

angleščini ali drugem jeziku EU, 
- starost med 25 in 45 leti, 
- so na razpolago za obdobje 4 

tednov. 
Rok za prijavo je konec junija 
1996. Pri javne obrazce in 
informaci je dob i te na OGZ 
Posavje. 
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Vlaganje v prihodnost 
Dolenjska banka priredila srečanje hranilničaijev iz Bele krajine, Dolenjske in 

Posavja 

Krško, 1. junija - Na krški 
osnovni šoli, kjer je pred 22 leti 
začela delovati prva hranilnica 
na tem območju, so se sestali 
mentorji in delavci 
(osnovnošolci) hranilnic, ki 
delujejo pod okriljem Dolenjske 
banke. Za vse navzoče so 
pripravili bogat celodnevni 
program, kije vključeval ogled 
filma o Nuklearni elektrarni, 
uradni program, ogled starega 
mesta v spremstvu učencev -
vodičev, kosilo pri Treh lučkah 
in za konec presenečenje -
nastop čarodeja Nika. 

V okviru Dolenjske banke 
danes aktivno deluje 29 šolskih 

hranilnic. V letošnjem šolskem 
letu so te skupaj poslovale s 
15.000.000 SIT oziroma so 
zaposleni morali opraviti 18.000 
sprememb za 4.500 članov. 
Banka je dala denar za 6.000 
nagrad, uvedli pa so tudi 
denarne nagrade. Na srečanju so 
podelili tudi posebne nagrade za 
prizadevno delo v šolski 
hranilnici, in sicer sta srebrnik 
prejeli dve delavki, ki sta pred 22 
leti delali v hranilnici, ter zlatnik 
njuna mentorica, Mia Tomažin. 

O delovavanju te prve 
hranilnice je ga. Tomažinova 
povedala: »Namen naše 
hranilnice je bil predvsem vzgojni 

- priučiti otrokom potrebo po 
varčevanju. Otroci so lahko 
skupno zbirali tudi večje zneske, 
npr. za izlete, likovni pouk ..., 
vendar pa resnično velikih 
zneskov od posameznikov nismo 
sprejemali. Žal je dejavnost pred 
nekaj leti zaradi inflacije zamrla.« 

Med posebnimi gosti sta bila 
prisotna tudi novinar Dolenjskega 
lista g. Goršnik, ki je pred 22 leti 
ob svetovnem dnevu varčevanja 
pisal o krški Pionirski hranilnici, 
ter Marija Gabrijelčič, ki je 
pripravila povzetek spisov, ki so 
prispeli na razpis, ki ga banka 
vsako leto razpiše. Letos so otroci 
pisali o nasilju, naravi in svojem 
učitelju, natečaj pa ni bil 
tekmovalnega značaja. 

Marija Rus, zadolžena za 
koordiniranje dela šolskih in 
cicibanskih hranilnic: »Osnovno 
vodilo naše banke je, da z 
različnimi aktivnostmi vzpodbuja 
osnovnošolske in predšolske 
otroke pri pridobivanju in 
utrjevanju varčevalnih navad. 
Seveda se moramo povezati z 
vzgojitelji in učitelji, ki so 
večinoma pripravljeni sodelovati. 
Vodstvo naše banke vzpodbuja 
tovrstno sodelovanje in omogoča 
sredstva za nagrajevanje in 

povezovanje zainteresiranih. 
Menimo, da je treba varčevalno 
kulturo človeku privzgojiti in da 
se naše uspešnost začne pri 
koreninah -otrocih.« 

Na krški osnovni šoli hranilnica 
po prekinjeni nekajletni tradiciji še 
ne deluje. Več o tem nam je 
povedala Helena Baškovič, 
bodoča mentorica hranilnice: 
»Pred leti je delovanje hranilnice, 
ki jo je vodila Mia Tomažin, 
zamrlo. Letos smo dejavnost 
skušali oživiti, vendar smo pri tem 
naleteli na nekatere težave. Toda 
te so sedaj odpravljene' in 
menimo, da bo hranilnica začela 
delovati z novim šolskim letom.« 
(Nena) 

50 let brežiškega vrtca 
Otroci ga radi obiskujejo 

Brežice, 1. junija - Veliko 
mladih in najmlajših let je 
preteklo v brežiškem otroškem 
vrtcu. Kar petdeset so jih že 
našteli ob letošnjem jubileju, ko 
so vzgojiteljice skupaj s svojimi 
pomočnicami ter tehničnim 
osebjem ta praznik 
popraznovale kar se da veselo 
in z veliko mero zadovoljstva 
nad opravljenim delom. In res 
so se imele pred javnostjo s čim 
postaviti: počiščen in 
prepleskan vrtec, okrašeni 
zabojniki in cvetličnjaki, 
razstava del presenetljivo 
spretnih malih rokic pa lepo 
zrežirana osrednja prireditev v 
prosvetnem domu »Vrtec se 
predstavi: 

»Otroci imajo kratke noge, a 
delajo največje korake,« se je 
spomnila ravnateljica Anica 
Kupina stavka iz neke pesmi. In 
pod budnim očesom osebja v 
vrtcu postajajo ti koraki vedno 

bolj zanesljivi in vedno bolj dolgi. 
V Brežicah teče pravzaprav že 
kar devetdeset let 
organiziranega varstva otrok. 
Takrat so otroke obrtnikov in 
trgovcev vzgajali še v nemškem 
jeziku. 4. marca 1946 pa so v 
mestu odprli prvi oddelek vrtca 
po drugi svetovni vojni, vodila pa 
ga je prva poklicna vzgojiteljica 
v Brežicah, Iva Bužančič. Kot 
zvemo iz publikacije, ki so jo ob 
tej priložnosti izdale delavke 
vrtca, je bilo v poznejših letih 
vedno več otrok vključenih v 
vzgojno-varstveni program vrtca, 
zaradi pomanjkanja prostora pa 
pogostoma niso mogli sprejeti 
vseh otrok. Tega problema danes 
ni več, tako da danes vrtec, ki 
deluje na petih lokacijah, 
obiskuje 437 otrok, za katere 
skrbi 57 zaposlenih, ki se trudijo, 
da bi bila ta prva šola za življenje 
kar najprijaznejša. Zato so tudi 
zaprosili občino za spremembo 

imena. Namesto sedanjega, za 
otroke predolgega in 
nerazumljivega imena Vzgojno-
varstveni zavod, naj bi se 
imenoval enostavno Mavrica, in 
da bi otroci vedeli, kje je kdo, se 
bo oddelek v Maistrovi ulici po 
novem imenoval Oblaček, tisti v 
Kregarjevi ulici pa Sonček. 

Na prireditvi v prosvetnem 

domu so slavljencu nekaj besed 
namenili tudi župan Jože Avšič, 
pedagoška svetovalka zavoda za 
šolstvo Ana Ličevski ter 
predstavnica šolskega 
ministrstva, Olga Jukič, ki je 
osebje vrtca in otroke razveselila 
tudi s sto tisoč tolarji, ki jih je 
ministrstvo jubilantu podarilo za 
nakup novih igrač. (ES) 

Otroški živžav v 
Brežicah 

Brežice, 2. junija - Na igrišču 
OŠ Brežice je začel svoj 
popoldanski program, 
namenjen vsem otrokom 
Posavja, znani ansambel čuki 
s pesmijo Rdeča masna, zaradi 
katere so se otroci kar iztrgali 
svojim staršem, nekateri so šli 
kar na oder, kjer so skupaj s 
Čuki zapeli in zaplesali. Pri 
pesmi Vlak so se povezali v 
vlakec z ogromnim številom 
mladih vagončkov, pri pesmi 
znane igrice Hugo pa je 
resnično nastopil živžav. 

Tistim, ki so sodelovali pri 
petdnevni prireditvi Legoland, so 
izžrebanim podelili nagrade, 
nakar jih je zabaval Kaličopko z 
Mojco in Zelenčkom. Otroke so 
pozdravili s pozdravom čiv-buc-
bav, zaključili pa so s pesmijo 
Baja baja. 

Kar težko je bilo narediti 
prostor za zaključno prireditev 
otrok iz enote Mavrica VVZ 
Brežice, kjer so najprej nastopile 
Peričice pod vodstvom 
mentorice Maje Toporišič, za 
njimi so se predstavili plesna 
skupina Saše Kolešnik, pevski 
zbor »Pedenjped« Gordane 
Pšeničnik in folklorna skupina 
»Rožmarin« z mentorico Mirjane 
Blaževič, za neutrujene pa je 
poskrbel ansambel Majolka. 
(B.S.) 

Igor Zorko, pobudnik akcije 
Legolanda: »Akcijo bi rad 
pripeljal v Posavje tudi drugo 
leto, za to pa bo treba delati že 

szdaj.* 

Pridite se igrat 
Brežice, od 29. maja do 1. 

junga " V šotoru pri OŠ Brežice 
so se lahko igrali vsi otroci, ne 
samo tisti, za katere so šole in 
vrtci dopoldne organiziran 
Izlete: pet dni so lahko graditi 
legomesta ki sestavljali Legov 
živalski vrt Duplo, se Igrali z 
igračami Tomv, VVader in Barbie 
ter risali z barvicami Crayola 
Najboljše skupine graditeljev, ki 
so jih izžrebali že četrti dan, so 
prejele bogate nagrade. (B.š.) 

Grega Redenšek, učenec OŠ 
Brežice, 13 let: »Imam dva 
mlajša brata, ki sta spremljala 
prireditev Lego in pričakovala 
podelitev nagrad, kakor vsi 
otroci, ki so sodelovali pri 
žrebanju. Kot vsak otrok sem' 
tudi jaz zelo zadovoljen s 
prireditvijo, kjer je pomagala 
vsa šola, vsi otroci pa so lahko 
dokazali svojo ustvarjalnost* 

Trgomoto: Trgovina in 
servis z občutkom 

Trgomoto, katerega prostore najdete nasproti Pacifica, je pravi kraj 
za motoriste - večje in manjše. Pri njih lahko dobite bolj ali manj 
zmogljive motocikle različnih znamk: Kavvasaki, Cagivva, Piaggio in 
domačega Tomosa, za katere poskrbijo tudi po tehnični plati. Njihov 
delovni čas je ob delavnikih med 8. in 16. uro, ob sobotah pa do 12. 
ure. Poleg servisa za »svoje« motorje opravljajo servisno dejavnost 
še za Yamaho - po besedah lastnika Trgomota, Jožeta Češka, z Delta 
Teamom več kot dobro sodelujejo. Seveda pa imajo na zalogi tudi 
vse rezervne dele, gume, motorna olja in dodatno opremo ... Z SKB 
banko pa sodelujejo v ponudbi kreditov, ki jih ponujajo svojih strankam. 
Seveda se nameravajo pri Trgomotu širiti, tako prostorsko kot s 
ponudbo, zato velja počakati in videti, kaj vse bo prinesel čas. Jeseni 
želijo začeti s prodajo akumulatorjev Ram, ki jih bodo polnili za 
vsakega kupca sproti, kar je dobro zagotovilo za kakovost že tako 
dobrega imena. 

Po mnenju Jožeta Češka mladi posvečajo premalo pozornosti 
varnosti: zavoram, krmilnemu mehanizmu in drugemu, na kar imajo 
možnost vplivati predvsem starši. Z zavarovalnico in nekaterimi 
sponzorji so v dogovoru o preventivni varnostni akciji, s katero bi želeli 
zagotoviti vsaj tehnično brezhibnost jeklenih konjičkov na dveh kolesih. 

AKCU^ 

KOSILNICA Z NITKO 
električna 546 H Iskra 

6.930 SIT 
ŠKARJE ZA ŽIVO MEJO 
električne GT 221 Black&X>ecker 

13.990 SIT 
KOSILNICA 
motorna Gutbrod 51 S 

25.900 SIT 
MOTORNI ČISTILEC 
Jonsered GT50 

39.990 SIT 
MOTORNE ŠKARJE ZA ŽIVO MEJO 
jonsered HT21 

36.900 SIT 

KOVIN OTEHNA 



Bezgove zdravilne skrivnosti 
Bezeg je eno najbolj razširjenih dreves oz. grmovnic pri nas in zato 

sodi med bolj priljubljene in znane. Letos je zacvetel nekolikofcolj in v 
ga je izobilju, kot lahko opazimo. Uporabno je cvetje, listje in na koncu 
tudi jagode, ki vsebujejo obilo vitamina C. Surov je strupen, zato ga 
moramo prekuhati, ker lahko izzove drisko. Cvetove je treba kar se 
da hitro posušiti in jih spraviti v zaprte posode, da eterične snovi ne 
izhlapijo. Za čaj jih ni potrebno prekuhavati, ampak jih le poparimo. 
Osvežilna je tudi pijača, v kateri smo nekaj ur namakali cvetove, lahko 
v hladni ali mlačni vodi. Bezgov čaj je koristen bri boleznih dihal. Pri 
kašlju pospešuje izkašljevanje, v pomoč nam je tudi pri bronhitisu, 
astmi, pljučnici, ošpicah, revmi in nahodu. Čaj iz posušenega listja 
pa uporabljamo, če imamo nečisto kožo, saj čisti kri. Usti, nasekljani 
v kašo, so odličen obkladek zoper zlato žilo ali pa za boleča mesta 
po vsem telesu. Čaj iz listja pomaga pri zaprtju in bolnem mehurju, 
kadar voda uhaja. Pri vročičnih stanjih ne pozabimo na bezeg, saj 
pomaga, da se hitreje spotimo in izločimo toksične snovi iz telesa. Iz 
jagod pa so naše babice znale narediti odlično čežano. Na 2 kg jagod 
dodamo malo vode in pol kg sladkorja. Vse to dobro pretlačimo in 
kuhamo, da voda izpari, nato koztrce dobro zapremo. Pazimo, da 
rastline ne nabiramo blizu cestišč.-^araJozer) 

^LPOS 
UPRAVA in TRGOVINA: B, Milavcev 3, Brežice 

Tf*JFax. 0608 61-629 

RAČUNALNIŠKI TEČAJI 

Windows 95 
Windows 3.1 x 
MS Office 95 

MS Office 

24. Teden cvička v Kostanjevici 
Dolenjska je bila in ostaja dežela cvička 

Kostanjevica na Krki, 1. in 2. 
junija - »V zadovoljstvo mi je, 
da delo, ki smo ga vlagali v 
izboljšanje kakovosti cvička in 
njegovo ponovno afirmacijo, že 
daje vidne rezultate. To delo 
moramo enotno nadaljevati na 
trgu kakor tudi pri urejanju 
ustrezne zakonodaje o vinu. 
Cviček kot slovenska značilnost 
se na trgu utrjuje, potrošniki ga 
iščejOjDolenjska je bila - in to 
bo tudi ostala - dežela cvička. 
K temu moramo prispevati vsak 
na svojem področju,«poudarja 
Darko Marjetic, predsednik 
ocenjevalne komisije na 
letošnjem tednu cvička. 

Zveza društev vinogradnikov 
Dolenjske je že četrtič zapored 
pripravila prireditev »Teden 
cvička« v prelepem ambientu 
nekdanjega cisterijanskega 
samostana, kjer se je na 
arkadnem dvorišču kostanje-
viškega gradu v dveh dneh 

zbralo veliko ljudi, prevladovali 
pa so seveda dolenjski 
vinogradniki. V soboto se je 
pr i red^^zače la z nastopom 
godberaMjialaiz Kostanjevice, 
folklorne skupine Artiče, 
Vinogradniškega okteta iz 
Šentjerneja in plesne skupine 
Harlekin. Sledilo je še kronanje 
kralja cvička, pozdrav vinske 
kraljice Lidije Mavretič in zabava 

Letošnji teden cvička je uspel 
v vseh pogledih. Dolenjski 
posebnež, kot mnogi imenujejo 
cviček, seje predstavil v najboljši 
luči, kar je dokaz, da se temu 
edinstvenemu slovenskemu vinu 
ponovno vrača zapravljen ugled 
(ali p a ^ e ^ f c ^ j e že povsem 
povrnil1) in kot pravi Otto Sevšek, 
predsednik Zveze društev 
dolenjskih vinogradnikov, kupci 

Na slovesni otvoritvi je v imenu glavnega pokrovitelja prireditve 
spregovoril krški župan Danilo Siter, ki je poudaril: 'Naj nam bo ta 
lepa tradicionalna prireditev vsem v ponos, cvičku in njegovemu 
pomenu v slovenskem prostoru in tudi zunaj meja naše domovine 
pa v korist. «*% 

v noč z ansamblom Veseli 
Zasavci. V nedeljo je potekal že 
6. sejem vinogradniške in 
kletarske opreme, dolenjski 

u/inogradniki so se tudi med seboj 
Sfemerili na prvih vinogradniških 
igrah. Za zabavo pa je skrbel 
ansambel Petra Finka. 

pridno praznijo trgovinske police 
s steklenicami cvička, pa tudi po 
gostinskih obratih je vse 
pogosteje na mizah. »Naloga 
vinogradnikov, ki se združujemo 
v veliko družino Zvezo društev 
vinogradnikov Dolenjske, je, da 
naredimo še kaj več v prid 

našemu posebnežu, pa tudi na 
... druge sorte na Dolenjskem in v 

Posavju rastočih vinskih sort ne 
smemo pozabiti. Sedaj je le še 
vprašanje časa, kdaj se bodo 
posamezni vinogradniki odločili 
in svoj trtni izbor dosadili ali 
zamenjali s sedaj bolj cenjenimi 
rdečimi sortami,« še dodaja Otto 
Sevšek. | ^ k 

Na letošnji 24. prireditvi 
»Teden cvička* so podelili tudi 
priznanja in medalje 
najuspešnejšim dolenjskim 
vinogradnikom. Ocenjevalna 
komisija je prejala kar 364 
vzorcev vina, od tega polovico 
cvička. Največ točk je osvojil 
cviček Anice Kos iz Šentjerneja, 
ki so jo razglasili za letošnjo 
kraljico cvička (laskavi naslov 
je osvojila tudi leta 1988). Med 
248 odličji je bilo podeljenih 
tudi 11 šampionov, 26 velikih 
zlatih plaket, 67 zlatih, 98 
srebrnih in 45 bronastih medalj. 
(Galex) 

Naša anketa 
Ob zaključku šolskega leta z varovanci Centra za socialno delo 

Mačkovci, maja - Ob koncu šolskega leta so kot leta poprej pri 
Centru za socialno delo v Krškem priredili zaključno srečanje vseh 
prostovoljcev in otrok, vključenih v individualno in skupinsko delo 
v okviru projektov Prostovoljno psihosocialno delo mladih in Pomoč 
otrokom in mladostnikom s težavami v odraščanju. Srečanje je 
popestril glasbenik, kije spremljal otroke v karaokah. Sledile so 
plesne točke in dobra malica. Mentorice in prostovoljce pa smo 
povprašali po njihovem videnju in doživljanju projektov, ki jih 
izvajajo. (Mr. Jožo) 

Deni Rostohar - prostovoljka z Rake: 
»Sedaj delamo s sedmimi razredi, v 
prihodnje pa bomo delali z osmimi. 
Ukvarjamo se z verbalno in neverbalno 
komunikacijo. Govorimo o spolnosti, o 
odnosih med ljudmi, prijateljstvu ... Za 
svoje delo dobimo navodila. Potrebno je 
obdelati vsa navodila, da jih lahko v praksi 
izvajamo. Teme so splošne in življenjske. 
Otroci spoznavajo različna mnenja in 
ugotavljajo, kaj je prav in kaj ne, do 
določenih spoznanj morajo priti sami, to 
pa morajo tudi utemeljiti.« 

Marina Rabzelj: »V sklop tega projekta 
so letos sodili: nravoslovni del, kjer so 
otroci spoznavali različne teme, kot so 
spoznavanje med spoloma, prijateljstvo 
in ljubezen ... Teh vsebin so se dotaknili 
skozi interakcijske igre, pogovor in 
igranje vlog. Program je bil prirejen za 
otroke od šestega razreda dalje. Vanj so 
bile vključene vse šole v krški občini, 
želijo pa ga uvesti še v nižje razrede. Pri 
naravoslovnih delih sodelujejo vsi delavci 
centra in to je postala nova metoda dela. 
V sklop projekta sodi tudi poglobljena 
individualna obravnava vedenjsko problematičnih in osebnostno 
motenih otrok in mladostnikov. V teh primerih sodelujejo z vso družino. 
Trudijo se delovati vse do izboljšanja stanja. Delo opravljajo v 
popoldanskem času in prostovoljno. Tretji del projekta je skupinsko 
delo. Prav zdaj delujejo na OŠ Krško s skupino devetih otrok, s katerimi 
delajo že tretje leto. Ob tem so vključili še OŠ Raka. Ponavadi 
skupinsko delo kombinirajo z aktivnostmi, ki se poleg učilnice odvijajo 
v naravi, kjer se soočajo z elementi doživljajske pedagogike. Lažje 
delajo s skupinami kot individualno in tudi vidi se, da otroci v skupinah 
lažje sodelujejo. Evalvacija ob vsakem projektu je v bistvu raziskovalna 
naloga, v kateri zasledujejo vse vidike svojega dela. Ob koncu vsakega 
leta projekte zaključijo s taborom.« 
Milica Zupančič: »S Centrom za socialno delo sem začela sodelovati 
lani. Ker sem imela še nekaj prostega časa, sem se začela udejstvovati 
v mladinskih delavnicah. Ko sem začela, nisem vedela, v kaj se 
spuščam. Kolikor pa sedaj projekt poznam in ker imam hčer takih let, 

kot so ti otroci, pa kot mama želim, da bi vsakdo spoznal delo 
delavnice. Verjetno gledam na vse skupaj bolj čustveno. Projekt 
mladinskih delavnic spada pod primarni preventivni program in se 
že nekaj let odvija po vsej Sloveniji. Vanj se vsako leto vključuje vse 
več šol. Pred tem je psihologinja take delavnice že izvajala, prav v 
projekt pa smo se vključili z letošnjim šolskim letom. Delujemo v 
Krškem in Brestanici in želimo to delo nadaljevati. Sodelovanja si želijo 
tudi druge šole. Delavnice izvajamo po že ustaljenem programu v 
sedmih in osmih razredih. V nekaterih šolah so za pokušnjo začeli že 
v šestih razredih. Na Ptuju, kjer je ta dejavnost nekako najbolj razvita, 
pa imajo tudi delavnice za starše. Skozi igro se otroci najbolje 
sporazumevajo in se kasneje lažje odločajo, kaj bi v življenju želeli 
postati. Odkar delam z otroki, opažam, da tudi sama veliko 
pridobivam.« 

Špela Kržan - 7. razred, iz Krškega: 
»Sodelujem v Anitini skupini. Na 
delavnicah se veliko pogovarjamo in 
igramo. Posebej mi je všeč, kadar gremo 
v naravo in smo zunaj učilnic. Skupino 
obiskujem tretje leto. Veselim se tabora, 
ki bo trajal nekaj dni, saj vem, da bomo 
preživeli skupaj zelo lepe trenutke kot 
vedno doslej. Najbolj mi je všeč to, da 
lahko iskreno poveš vse, kar misliš. Med 
seboj smo vsi dobri prijatelji.« 

Anita Tkalec: »Pri projektu sodelujem od 
leta 1992. Delam s skupinami, prav tako 
pa obravnavam tudi individualne primere. 
Predlani smo začutili potrebo, da bi se 
malo razširili. Ker so bile skupine 
predvsem v krški šoli, sem predlagala, da 
bi se vključile še druge šole. Tako smo 
začeli z delom na Raki. Poskusili smo z 
manjšimi otroki iz četrtih razredov. Ta 
skupina se izjemoma odvija v 
dopoldanskem času in na šoli, ker je med 
kandidati nekaj vozačev. Vse ostale 
skupine se odvijajo v centru. Delamo po knjigah dr. Alenke Kobalt, ki 
je tudi naša nadzornica. Takšno delo te zelo izčrpa, zato potrebuješ 
strokovno vodstvo, ki nam jo je dr. Kobaltova nudila predvsem na 
začetku, sedaj je pa že dosti lažje in se srečujemo redkeje. V skupini 
delava po dve skupaj in se vedno prej na delo dobro pripraviva. Na 
koncu vedno naredimo analizo in vse zapišemo. Hitro smo začeli tudi 
z novostmi. Program je sicer predviden za notranje delo, mi smo se 
ga odločili kombinirati z delom v naravi. Ugotovili smo, da smo z 
odhodom v naravo naše ure popestrili. Odšli smo tudi na fitnes, 
kopanje, pa tudi jezdili smo. Zelo dobro sodelujemo z gasilskim 
domom in vsako leto nas povabijo, da smo moderatorji novoletnega 
programa. Vključujemo tudi goste, ki nam pomagajo. V lepem spominu 
nam je ostala Lučka Lamai.« 

Marija Žnidaršič z 
varovanko Tino 
Marinček: »Skupaj se 
učimo in hodimo na 
sprehode. Dobro se 
razumemo s starši, ki so 
veseli pomoči, še 
posebej, ker Tina malo 
slabše sliši. Skupaj sva 
le nekaj mesecev in 
postali sva dobri 
prijateljici. Upam, da 
bova tako dobro 
sodelovali tudi v 
prihodnje.« 

Irena Dvoršek: »Projekt psihosocialnega 
dela z mladimi teče že od leta 1989. S 
kolegico psihologinjo sva k delu pristopili 
pred dvema letoma. Bistvo projekta je, 
da ga opravljajo prostovoljci iz srednjih 
šol, pa tudi študentje. Otroci, ki živijo v 
slabih socialnih razmerah, potrebujejo 
predvsem učno pomoč. Imamo pa še 
nekaj prostovoljcev, ki ne delajo z otroki, 
ampak z ostarelimi osebami. Večinoma 
jim pomagajo pri vsakdanjih opravilih, 
včasih pa se samo pogovarjajo z njimi. 
Delo prostovoljca je videti takole: enkrat 
tedensko se oglasi pri otroku, pri njem je približno dve do tri ure in 
takrat se učita ter predelujeta šolsko gradivo ali pa gresta na sprehod, 
se pogovarjata. Poleg teh aktivnosti organiziramo tudi druge, kolikor 
nam pač dopuščajo sredstva. Letos smo organizirali strokovno 
ekskurzijo za prostovoljce; obiskali smo vzgojni zavod v Mariboru. V 
slovenskih zavodih imamo trenutno osem otrok iz naše občine. Za 
prostovoljce in njihove varovance poskušamo vsako leto organizirati 
piknik, kot je današnji. Tretje leto zapovrstjo bomo imeli tudi tabor, ki 
bo predvidoma na Lisci. Ti projekti ne sodijo v redno dejavnost centra, 
zato v javnih glasilih objavimo projekte in vsebinsko prijavo. Potem 
ministrstvo odobri sredstva, namenjena za preventivne programe. Na 
pomoč pa nam priskoči tudi občina. Ta sredstva niso tako velika in 
prostovoljcem ponavadi poravnamo le stroške prevoza. Potreba po 
sodelavcih še vedno je in sprejemamo vse, ki so pripravljeni 
pomagati.« 

PSC l U f E G B M 
Mladinska 12, S2S0 Brežice 

Tel: 0608162-770, 62-334, 
* » » • 62-140 

V prodajno servisnem centru INTEGRA nudimo širok izbor 

r~^> vozil Citroen, kijih tudi servisiramo 
t^> motornih koles Honda, KTM, scooterjev Italjet 

in Peugeot ter opreme za motoriste 
<*& koles Scott in opreme za kolesarje 
^ kurilna olja 

Radi pa vam bomo prodali in brezplačno zamenjali olje 
na vsakem tipu vozila 

1J**5 
^ Avto šola EROS d.o.o. 

O Oražnova 21 a, 68311 Kostanjevica na Krki 
Če želite v najkrajšem času opraviti vozniški Izpit, vas 
avto Šola EROS vabi na tečaj CPP za A in B kategorijo. 

Dijaki. študent|e In upokojenci Imajo 30% popust, možno 
je tudi obročno odplačevanje.Prijavite se lahko v: 

poslovalnici v Krškem, CKŽ 44 (pri knjigami Opus); 
te l . : 0608/32-510, 21-411 ali pa pri Jožetu Staniču; 

tel.: 0608/ 87-331, mobltel: 0609/ 624-641. 

T r g o v s k o p o d j e t j e , d . o . o . 
NUDIMO VAM: 
- Gradbeni material - Elektro material 
- Vodovodni material - Sanitarna keramika 
- Centralno ogrevanje - Program JUB 

Cesta bratov Cerjakov 50, 8250 Brežice 
Tel./fax: 0608/61-266 
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ASTROLOŠKI HOROSKOP ZA OBDOBJE MED 
6. IN 12. JUNIJEM 19% 

V tem mesecu je položaj na nebu precej zapleten. Merkur in Mars 
bosta iz počasnega Bika prešla v spremenljiva Dvojčka, kar bo zelo 
ugodno za vse tiste, ki delajo na področju komunikacij, vendar je 
zaradi nekaterih slabih aspektov možno, da pride pri tem do večjih 
težav ali celo informacijskih blokad. Merkur in Mars se bosta hitro 
gibala skupaj in bosta v konjunkciji skoraj ves mesec. To ponavadi 
poudarja naše miselne procese, povzroča pa tudi nemir in željo po 
potovanjih. Nekako med 6. in 23. junijem bosta oba planeta bolj ali 
manj v opoziciji s Plutonom. Kadar je Mars v tem položaju, je pravilo, 
da se poveča število nesreč, naravnih katastrof, neurij, predvsem pa 
prometnih nesreč, posebno ker je poleg še Merkur, ki vlada transportu 
in komunikacijam (Mars vlada strojem in napravam). Vzroki za nesreče 
so povsem jasni: nezbranost, nervoza, raztresenost (slab Merkur) in 
jeza, agresivnost, želja po samopotrjevanju (slab Mars). Nekaj dni bo 
vladal tudi trigon med Merkurjem in Marsom na eni strani ter med 
Uranom in Neptunom na drugi strani, kar povečuje naše fantazijske 
ali domišljijske sposobnosti in vzbuja željo po pustolovščinah 
nenavadne vrste. 

Še vedno velja tudi polkvadrat med Jupitrom in Plutonom, kar v 
nas zbuja odpor do institucij, željo po revolucionarnih dejanjih in 
spremembah družbe. Seveda pa družbe nikoli ne moremo spremeniti, 
lahko pa se spremenimo sami. Zato ljudje, ki tega preprostega dejstva 
nikakor ne morejo videti, neprestano rinejo v težave, tako da se jim 
drugi izogibajo ali jih celo prezirajo. Ob koncu junija, tam po 
petindvajsetem, bodo negativni aspekti izgubili moč in čas bo postal 
primernejši za dopust in počitek. Ker kaže, da bo sredi junija tudi 
vreme bolj divje, se bo tudi to umirilo. 

z. 
OVEN 

21.3.-21.4. 

DVOJČKA 
21.5.-21.6. 

RAK 
22.6.-22.7. 

ŠKORPIJON 
24.10.-22.11. 

m 
STRELEC 

23.11.-22.12. 

9 
OB 

KOZOROG 
23.12.-20.1. 

Še nekaj časa vam ne bo šlo tako, kot bi vi želeli. Vaš 
vladar, Mars, se nahaja še v Biku in zato zavira uresničitev 
vaših želja, hkrati pa vpliva tudi na to, da bodo efekti 
vašega dela zapozneli. Vendar to ne pomeni, da ničesar 
ne boste dobili. Za vse, kar daste ali naredite, boste 
primerno nagrajeni. 

Do popolnosti lahko izkoristite svoje talente za 
prepričevanje ljudi. Ko delate z ljudmi, bodite previdni, 
da jim ne vsiljujete preveč svojega mišljenja. Merkur 
namreč prihaja v opozicijo s Plutonom in Mars prav tako, 
to pa so že nevarne reči. Oba planeta sta namreč prisotna 
v vašem znamenju. 

Tole obdobje vam je skoraj pisano na kožo, saj je vendar 
Sonce v znamenju dvojčkov. Tradicionalno to pomeni, 
da je to tisti čas, ki vam najbolj ustreza. S tega vidika 
vam bo vse teklo kot želite, vendar tudi pravih izzivov ne 
bo. Ob koncu tega obdobja boste postali vedno bolj 
romantični. 

Najvažnejša lekcija tega časa je, da se naučite biti tudi 
sami in se nehate igrati igrice odvisnosti od svojih staršev 
ali partnerja. V tem obdobju, ko je Jupiter retrograden, 
utegne priti do večjih sprememb v vašem življenju, kar 
pravzaprav pomeni, da se morate znova naučiti nekaterih 
osnov bivanja. 

V tem tednu kakih posebnih težav ne bi smelo biti, saj je 
na vaši strani kar precej planetov. Ni sicer idealno, vendar 
je bolje kot v preteklem obdobju. Hoteli se boste pokazati 
drugačni, kot ste v resnici. Hoteli boste biti navzven boljši, 
bolj pametni, bolj ljubeznivi, a to niste vi. 

Medtem ko Sonce in Venera tranzitirata skozi Dvojčka, 
ki sta v kvadratu z vašim znamenjem, ste postavljeni pred 
izzive v povezavi s svojim odnosom do ljubezni in sebe. 
Na prvem mestu ste vedno vi; vedno morate začeti delati 
pri odnosu do sebe. Tako boste spoznali vzroke za svoje 
nezadovoljstvo. 

Ste v dobrem, mirnem in hkrati strastnem obdobju, ko 
vam bo v ljubezni šlo zelo dobro, če boste tako hoteli. 
Če v partnerskem odnosu kažete pravo mero strasti, vas 
bo partner imel rajši kot pa če ste navadna klada, ki samo 
čaka, da bo kdo kaj storil. Tako je prav, pojdite v akcijo. 

Ker sta Merkur in Mars v opoziciji na vaše znamenje, 
utegnete imeti težave, ki bodo najbolj izrazite doma, ko 
se boste pogovarjali okrog denarja in materialnih dobrin. 
Je že res, da imate velike sposobnosti, vendar vam 
vseeno manjka potrpežljivosti. Prilagajajte se. 

Medtem ko je v Dvojčkih, torej v opoziciji z vašim 
znamenjem, Sonce skupaj z Venero, je mogoče dvoje. 
Mogoče je, da boste s pomočjo svojih odločitev poglobili 
odnos s partnerjem, ker se boste naučili bolj poslušati. 
Druga možnost pa je, da se še bolj zaprete in osamite, 
ker nočete poslušati. 

Merkur in Mars v Biku vam zeb ustrezata, ker sta v trigonu 
na vaše znamenje. Lahko boste zelo uspešni v svojih 
projektih in lahko se vam zgodi, da bodo ideje kar curljale 
iz vas. Prihajajo namreč z višjega nivoja, ki mu rečemo 
lahko nadzavest ali višji jaz. 

Merkur in Mars v Biku vam lahko povzročata težave v 
sodelovanju z ljudmi in medsebojnem razumevanju. Vaše 
želje se razlikujejo od želja drugih, odtod težnja po 
razčiščevanju in usklajevanju teh. Te težave so le izzivi, 
ki jih lahko izkoristite in se od njih nekaj naučite. 

Medtem ko sta Sonce in Venera v Dvojčkih, se na vašem 
ljubezenskem področju in splošnem področju 
medsebojnih odnosov ne dogaja prav veliko dobrega. 
Vaš partner je morda prezahteven, ni mu do globljih stikov 
in vse ostaja pri hitrem, povprečno slovenskem seksu, 
seveda če niste za to premladi ali prestari. 

Bono Baršek 

Ruski črni terier - delovni pes 
Brežice, 25. maja - Balle Blek 

Ingear Džejn, za domače 
Vaška, Natalije Koleno je edini 
pes te vrste v Sloveniji, ki so ga 
pripeljali prav iz Rusije oziroma 
iz Sibirije. Lastnica ga je kot 
redkega predstavnika svoje 
vrste že prijavila na svetovno 

razstavo psov v Budimpešti, 
kjer bo nastopil 9. junija. 

Ima smisel za delo in čuvanje, 
je visoko inteligenten in zelo 
navezan na svojega gospodarja. 
Zelo strpno se obnaša do drugih 
živali, saj mirno živi poleg treh 
muck, vse pa je seveda odvisno 

od vzgoje. Kličejo ga Vaška, 
otroke pa je pozimi razveseljeval, 
ko jih je vlekel s sanmi po 
zasneženi Vrbini. Lahko je tudi v 
stanovanju, saj njegova dlaka ne 
smrdi in ne izpada, nege pa ne 
potrebuje nič več in nič manj kot 
kateri koli drug pes. Je trdnega 
in zanesljivega značaja, kar 
pomeni, da se nanj lahko 
zaneseš v kakršni koli situaciji in 
si prepričan, da bo ubogal. 
Natalija Kolenc se z Vaško redno 
udeležuje tečaja šolanja psov v 
Brežicah, ki ga vodi Silvo Urek, 
kjer se je pes izkazal kot zelo 
ubogljiv in poslušen. 

Pasma črni terier šteje komaj 
štirideset let in le redki vedo, 
koliko pasem je v resnici 
sodelovalo pri njenem nastanku, 
namen pa je bil vzrediti pasmo z 
vsestransko delovno 
uporabnostjo, namenjeno 
predvsem čuvanju vojnih 

ujetnikov, vojaških in industrijskih 
objektov ter številnih stalinističnh 
taborišč na širnem območju od 
Kazastana do skrajnega severa 
Sibirije. Zaželeni so bili psi, 
prilagodljivi vsakemu okolju, 
nezahtevni za vzdrževanje, 
predvsem pa z odlično 
sposobnostjo šolanja. Pasma se 
je kasneje preselila v mesta in je 
kmalu postala priljubljena med 
kinologi ljubitelji. Z novim 
standardom FCI, ki je začel veljati 
1. januarja 1995, se je črni terier 
uvrstil med »kralje« pasjega 
sveta, molose. 

Standard: plečna višina 66 do 
72 (+ 2 cm) za samca, za samico 
pa 64 do 70 (+ 2) cm. Dolžina 
črne dlake je med 4 in 10 cm, 
potrebno pa jo je postriči, razen 
ne čelu, kjer sorazmerno izrazit 
čelni nastavek prekriva dolg in 
gost čop. 
(B.Š.) 

CAC Grosuplje '96 

Posavci - kot vedno - uspešni 
Grosuplje, 26. maja-Zadnjo 

majsko nedeljo je grosupeljsko 
kinološko društvo priredilo 
drugo državno razstavo psov, 
ki so se je udeležili tudi 
posavski lastniki kosmatincev. 
Eden od 13 sodnikov je bil tudi 
Franc SVETEC iz Kostanjevice, 
ki je ocenjeval nemške lovske 
terierje, resaste foksterierje, 
jazbečarje, ameriške in 
angleške kokeršpanjele ter 
angleške in valižanske 
špringeršpanjele. 

Tekmovalci pa so se takole 
odrezali: Alojz Babnikiz Dolenje 
vasi pri Artičah; beauceron 
NaDolkerti Ficsur Araos (1993). 

zreli: R CAC. Slavko Drobež iz 
Gor. Vrhpolja pri Šentjerneju; 
šarplaninec Ben (1989), zreli: 
odlično; samička Safrina izpod 
Gorjancev (1995), mladi: odlično, 
prvak razreda mladih (PRM). 
Slavko Franko iz Šentjerneja; 
resasti istrski gonič Boni (1993) 
je bil prvič na razstavi v razredu 
zrelih: CAC, BOB. Metka Hudina 
iz Bistrice ob Sotli; dolgodlaka 
bernardinka Sara (1995), mladi: 
prvak razreda mladih, in njena 
mamica Pika (1993), zreli: CAC, 
BOB. Mojca Hvala iz 
Kostanjevice na Krki; črna 
srednja nemška špičevka Anita 
(1992). zreli: odlično. Nataliia 

Kolenc iz Brežic; črni terier Balle 
Blek Ingear Džejn - Vaška (1994), 
izven konkurence: CAC, BOB. 
Viktor Končina iz Gorenje vasi pri 
Leskovcu; črna nemška doga 
Rina(1994), zreli: odlična ocena, 
druga v svojem rangu. Tomaž 
Luštek iz Kostanjevica na Krki; 
rjavi doberman Maj (1990), zreli 
: R CAC. Božo Radkovič z Dol. 
Brezovice pri Šentjerneju; 
posavski gonič Eho (1993), zreli: 
CAC, BOB. Štefan šeler iz 
Gabrja pri Dobovi; rotvajlerka 
Sora (1995), mladi: prav dobro. 
Petra Šutar iz Dol. Stare vasi pri 
Škocjanu; labradorec Arny 
(1995). mladih: odlično. PRM. 

Vojko Vranetič s Čateža ob Savi; 
vorkširski terier Reggy Frayt 
(1994), izven konkurence: 
odlično. Marjan Žibert iz Dol. 
Skopic; rotvajler Sam (1995), 
mladi: prav dobro. 

Na razstavo v Grosupljem so 
se prijavili tudi Štefan Fajmut s 
Tolstega Vrha pri Šentjerneju s 
progastim nemškim bokserjem 
Princem Filbetinskim (1993) v 
razredu zrelih, Jože PRAH iz Vel. 
Malenc pri Krški vasi z rotvajlerko 
Pio Mišurjevo (1993) v razredu 
zrelih in Katarina Volčanšek iz 
Artič s črno nemško dogo (1995) 
v razredu najmlajših, vendar 
zanie nismo dobili podatkov. 
(B.S.) 

Alpinizem: prosta ponovitev smeri Rajna 
Med letošnjimi prvomajskimi 

prazniki je Andrej Sotošek s 
soplezalcem iz Maribora, 
Metodom Semom, preplezal 
ekstremno težko smer v Paklenici 
v steni Anica Kuka. Za smer, 
imenovano Rajna (8/7 +, 350 m), 
sta potrebovala devet ur. 
Značilno je napeto plezanje; šest 
raztežajev je ocenjenih med 
sedmo in osmo stopnjo, vmes pa 
sta imela opraviti z nekaj deset-
do petnajstmetrskimi odstavki 
brez možnosti varovanja. Kljub 
temu, da je smer stara že osem 
let, je to šele šesta prosta 
ponovitev. Celotno smer je kot 
prvi v navezi plezal Andrej 
Sotelšek. 

Že četrtič ta teden vstopava pod 
steno z velikim ciljem. Začetno 
navdušenje nama kvari le misel na 
dolge nosove tistih, ki so se že 
opekli. Luka je rekel, daje ponekod 
tudi poraščeno z lišaji... 

Prvi in drugi raztezaj sta 
pomanjkljivo opremljena, zato ves 
čas urejam varovanje z zatikanjem 
čokov v razpoke, vse skupaj pa je 
bolj na meji padca. V tretjem se 

končno ogrejem, pa tudi varovanje 
je boljše. Sledi še nekaj težkih 
raztežajev in na dveh odstavkih 
varovanja sploh ni, tako da bi bil 
morebitni padec lahko dolg tudi do 
30 metrov. 

Pod najtežjim delom v smeri si 
še enkrat uredim oprenmo. Prvih 
nekaj metrov še kar gre, potem pa 
me začne navijati. Vpnem še en 
klin, zatem pa mi nogo odnese in 
zabingljam nekaj metrov nižje po 
vrvi. Hitro odplezam nazaj do klina 
in čistim lišaje, kamor naj bi stopal. 
Malo višje ne najdem nobenega 
oprimka. Saj ni mogoče! Popolne 
plate brez razčlemb pač niso mogli 
prosto preplezati! Lep čas visim in 
neumno se mi že zdi vse skupaj. 
Pa ni drugega razen luknjice, v 
katero vtaknem en prst do prvega 
členka in višje dva zelo ostra, 
nekajmilimetrska oprimka... 

Zdi se mi nemogoče. Zdaj vem, 
zakaj smer nosi oceno osem. 
Poskusim povezati ključne gibe. 
Noge odnaša. Paše lišaji! Mogoče 
pa ta kombinacija ...? Mora iti! 
Metod me spusti do sebe in 
potegne vrv. Postajam vse bolj 

živčen: do sem je šlo kot po maslu. 
Prav nič ni prijetno takole 
»nažigati« tristo metrov nad tlemi. 
Prvih nekaj metrov gre dobro in 
takoj nadaljujeva najtežji del. 
Primem luknjico za en prst, sledita 
oba ostra oprimka. Prsti že pečejo 
- »za znoret«! Zato nič ne vpenjam, 
ker bi me tako ali tako odneslo. 
Naredim še nekaj težkih gibov do 
prvega večjega oprimka. Potem 
slišim Metodove divje vzklike in 

KO 

kmalu oba tuliva kot obsedena. Še 
dobro, da mi je uspelo, saj dvakrat 
nisem vpel in bi kar vzorno 
»obrisal«. Sledi še en raztezaj 
sedmice, nato pa lažji svet in 
plezanje preide v formalnost. 

Na vrhu sva. Spet se dereva. 
Vseeno nama je - bova pa ponoči 
sestopala. Samo da spet vidim, 
kako sonce utone v morje. Pa če 
tudi v Paklenici ne splezam nič 
več. (Andrej Sotelšek) 

Društvo študentov Brežice organizira tečaj INTERNETA 
Društvo študentov Brežice (DŠB) organizira tečaj INTERNETA, ki bo trajal 20 ur in ga bodo izvajali 

na Srednji šoli Krško. Število kandidatov je omejeno na dvajset. Cena tečaja s pripadajočim gradivom 
(50 strani) zanaša 10.000 tolarjev, za študente In dijake pa le 3.000 tolarjev. Informacije o pričetku 
tečaja dobite na sedežu DŠB.Gubčeva 10 Brežice (Dom letalcev). 

Organizirani tečaj bo (bodočega) uporabnika mučil nekaj osnovnih In bistvenih pojmov o 
INTERNETU, na tečaj pa se lahko prijavijo tudi tisti, ki so se z omenjenim omrežjem že seznanili. 
Tečaj sestoji Iz vrste pomembnih točk, ki bodo uporabnika vodile skozi celotno področje Interneta. 
Tečajniki bodo spoznali program, s katerim se sprehajamo po INTERNETU, ukaze in možnosti, kijih 
ponuja INTERNET, iskali želene podatke pO bazi podatkov, prenašali podatke iz omrežja na lokalni 
računalnik, spoznali uporabo storitev ARCHII/LYCOS/MERUN ter Gopherja za prenos podatkov, iskali 
uporabnike po omrežju, pošiljali elektronsko pošto in preko INTERNETA spremljati mednarodne 
konference. % • 

Uporaba računalnika je danes skorajda nuja, saj nudi veliko informacij na vsakem koraku. Predvsem 
se kaže njegova uporaba pri oblikovanju baze podatkov, ki je človek večkrat ne more pregledati - s 
pomočjo računalnika pa se stvari zelo poenostavijo. S tem tečajem bodo udeleženci prejeli osnovo za 
samostojno delo z omrežjem INTERNET in se naučili računalniške terminologije, saj prav ta predstavlja 
mnogim uporabnikom veliko preglavic. (Galex) 
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Open air na Vinski vigredi 
Metlika, 25. maja - Vsako leto konec maja Metlika tradicionalno 

priredi vsesplošno rajanje. V tednu vinske vigredi se zbere 
nekajtisočglava množica, željna rajanja, in za vsakogar se nekaj najde. 
Raznovrstna gostinska in glasbena ponudba tudi letos ne bo manjkala. 
Tako so na šolskem igrišču pripravili večji open air festival, ki je trajal 
polnih petnajst ur. Predstavilo se je trinajst bolj in manj znanih skupin, 
med katerimi so vsaj štiri z dobrim nastopom izstopale. Let 3 so sicer 
nastopili brez reflektorske razsvetljave, vendar zato nič manj 

fascinantno. Razgaljeni so se izza odra pognali po bližnjem hribčku 
in izzvali začudene poglede obiskovalcev. Kot bi na Impoljci doživeli 
dan odprtih vrat. Laški IN4S pa so se izkazali predvsem z dobrim 
zvokom. Množica se je prvič vnela ob odličnem nastopu Demolition 
group, ki so vrhunec nastopa pričarali z vsem znano skladbo U tvojim 
očima. Plakat je za vrhunec prireditve ponujal kultno ime AZRA, od 
katere je originalni član legendarnega tria ostal le bobnar Boris Leiner, 
ki se je potrudil z glasom približati Štuličevemu. Skladbe iz zlatih časov 
tega benda so se vrstile ena za drugo: Jablan, Tople usne žene, 
Marina, Iggi pop in za konec Balkan, ki je izzval vsesplošno petje. 
Čisto na koncu pa so s transcendentalno vibracijo srca zbranih 
napolnili Transcendece, ojačani z novimi kitaristi, ki so v štirih dneh 
naštudirali dobršen del bogatega repertoarja. Osebno sem pogrešal 
angelski glas T.K.-ja, ki pa se jim bo baje spet kmalu pridružil. (Mr. 
Jožo) 

Krška noč 
Tudi letos bo na stadionu Matija Gubca fešta, na kateri se bodo 
predstavile predvsem posavske skupine 

Leskovčani HOLDER igrajo predvsem prirejene skladbe tujih 
avtorjev in so v svojem početju prepričljivi. O SUPERVAJI smo vas 
redno obveščali in vam lahko tokrat kot novost povemo, da se bodo 
predstavili v osemčlanski zasedbi z novo pevko. MAŽE so verjetno 
skupina z najbolj orginalnim izrazom, prav tako tudi NOVA 3, ki jim 
svoj orginalni izraz ponuja pevka ob dobri podpori trojke odličnih 

Originalni Maže 

glasbenikov. SPIRITUAL PYROTECHNICS se bodo predstavili z 
novejšim materialom in, upajmo, s posebnimi gosti, ki pa naj do 
zadnjega trenutka ostanejo skrivnost. 

K-SOUND XXX so prvi gostje in prihajajo iz Kočevja. Predstavili 
bodo svojo melodično varianto punk'n'rolla. Drugi gost večera bodo 
2227 iz Ljubljane, ki že vrsto let delujejo v kolektivu »Strip core« in 
tudi oni se bodo predstavili z novim članom na klarinetu, ki bo poleg 
že prav fenomenalne violine verjetno še bolj poudaril etno vpliv v 
njihovem izrazu. Za vsesplošno rajanje bo ta večer poskrbel Zoran 
Predin ob spremljavi prav tako legendarnih Avtomobilov, s katerimi 
deluje že drugo ali tretje leto. Tako bomo lahko slišali »best off« Lačni 
Franz ter izbrana dela Avtomobilov in seveda mix obojega. V program 
pa bodo vključeni vsi hiti, ki jih je Zoran spesnil v svojem dolgoletnem 
glasbenem udejstvovanju. Torej: Krška noč bo namenjena mladim in 
malo manj mladim, brez omejitev v letih. Zato pridite na ta edinstveni 
družabni večer! (Mr. Jožo) 

Celovečerni koncert Big 
banda Krško 

Krško, 25. maja - Ljubitelji jazza smo prišli na svoj račun v Kulturnem 
domu Krško. Big band Krško je pripravil svoj prvi celovečerni koncert. 
Vodi ga Aleš Suša, ki je tudi simpatično povezoval program, tako da 
občinstvo ni bilo več tako nesproščeno kot na začetku. Igrali so swing, 
latino, mode»n jazz ... Večer se je končal v spletu prijetnega vzdušja 
ob dobri glasbi in želja po čim večjem uspehu Big banda Krško. (Lina 
Ravbar, Artiče) 

Kozjansko poje 1996 

Ivan Volčanjšek, pobudnik 
prireditve Kozjansko poje 

Sromlje, 25. maja - Pred 
domom krajanov na Sromljah 
se je odvilo štirinajsto 
tradicionalno srečanje pevskih 
zborov Kozjanskega, ki je po 
petletni prekinitvi ponovno 
oživelo. Pevci so zdaj prvič 
zapeli slovenske pesmi v 
samostojni Sloveniji. Prireditev 
sta organizirala moški pevski 
zbor Sromlje in domača 
krajevna skupnost. 

Prvi so zapeli domačini pod 
vodstvom zborovodje Vinka 
Žerjava, poleg njih pa še ženski 
zbor KD »Orlica« iz Pisec, MPZ 
Stara vas - Bizeljsko, oba tudi 
pod vodstvom Vinka Žerjava; 

mešani mladinski zbor in MePZ 
»Anton Aškerc« iz Podsrede, ki 
ju vodi Tone Valasko. Srečanje 
zborov pa je zaključil moški Oktet 
»Orlica« iz Pisec, katerega, 
umetniški vodja je Franci Kene. 
Orličani so ob tej priložnosti 
povedali, da je to njihov 
predzadnji nastop, zadnjič bodo 
zapeli 14. junija v farni cerkvi v 
Pišecah. 

Po končani predstavitvi zborov 
je goste zabaval ansambel Tonija 
Deželaka iz Šenterneja, v Domu 
krajanov pa je Društvo kmetic 
Sromlje, ki šteje petinštirideset 
članic, s predsednico Anico 
Cizelj na čelu, pripravilo bogato 
razstavo jedi, od potic, raznih 

peciv do tort in kruha, kar so 
obiskovalci lahko tudi kupili. 

Ivan Volčanjšek, ustanovitelj 
pevskega zbora Sromlje in 
predsednik MPZ Sromlje ter 
pobudnik prireditve Kozjansko 
poje: »Na prireditvi sodelujem že 
od vsega začetka. Kakovost 
petja je vsa leta nekako na isti 
ravni. Danes je nastopilo šest 
zborov, največ pa se jih je 
udeležilo štirinajst. Naš namen je 
zdaj, da bi prireditev začela 
krožiti po ostalih občinah 
Kozjanskega, kar smo na ZKO 
Brežice že obravnavali. Glede na 
petletni zastoj pričakujemo 
naslednja leta večjo udeležbo.« 
(B.Š.) 

Revija šolskih zborov '96 - 2. del 

Vsaka pesem je tolmun ljubezni 
Brežice, maja - V organizaciji 

ZKO Brežice In OŠ Brežice seje 
v Prosvetnem domu odvijal drugi 
del revije šolskih pevskih zborov, 
na kateri so se predstavili 
mladinski zbori osnovnih šol 
Pišece, Globoko, Velika Dolina, 
Artiče, Bizeljsko, Cerklje ob Krki, 
Brežice in Dobova. 

Tudi tokrat je bil ocenjevalec 
revije Kovač Franci iz Kamnice 
pri Mariboru: »V svojem imenu in 
v imenu Zavoda za šolstvo 
čestitam vsem pevcem, 
zborovodjem in organizatorjem za 
obe kakovostni in lepo izpeljani 
reviji. Moji vtisi naj imajo namen še 
izboljšati kakovost petja. Ko pride 
dirigent na oder, pred zbor, naj 
najprej pozdravi svoje pevce, 
počaka, da se umirijo, in se tudi 
sam umiri. Pevci morajo gledati 
dirigenta, da odreagirajo na njegov 
gib. Stojijo naj sproščeno, tako se 
doseže tudi intenzivnejši ton. 

Intonacija je pri večini zborov 
dobra, če je zbor ne ujame, jo 
damo še enkrat. Za izboljšanje 
vokalne tehnike, ki je zelo 
pomembna pri intonaciji, 
predlagam seminar, na katerega bi 
pripeljali mladinski pevski zbor, ki 
bi konkretno pokazal, kako 
postaviti glasove, da bi dosegli 
večjo točnost. Na slabšo intonacijo 
je pri nekaterih zborih vplivala teža 
pesmi, visoki toni, prisotna je bila 
trema, precej visoka temperatura 
in vlaga v dvorani, kar je ubijalo 
ton, in tudi nedoslednost pri učenju 
melodije oz. posameznih glasov. 
Dikcija je bila na splošno dobra, 
najboljša v angleško odpetih 
pesmih. Fraze so bile dobro 
izpeljane, prilagojene tekstu. 
Program je bil pester, zanimiv je bil 
zbor iz OŠ Dobova, ki je posegel 
po sodobni literaturi, pred katero 
jih ima večina nekakšen 
predsodek. 

Na kratko je svoj zbor 
predstavila Zinka Škufca, 
učiteljica glasbe na Oš Brežice: 
»Na začetku šolskega leta 
izberemo program, deset do 
petnajst pesmi. V zbor se vključi 
veliko učencev, v glavnem iz petih 
in šestih razredov, zdaj jih je 40. 
Vaje imamo pred začetkom prve 
šolske ure trikrat tedensko, ena je 
skupna, ostali dve po glasovih. 
Pred revijo smo imeli še dodatne 

vaje pred poukom, a učenci So 
vseeno redno prihajali in njihov 
nastop je največja nagrada za 
jutranje vstajanje. Za zaključek 
šolskega leta pa imajo vsi, ki pojejo 
v zboru, en dan prosto in ga 
izkoristijo za kopanje v Čateških 
toplicah. Zahvaljujem se vodstvu 
šole za dobro sodelovanje in 
razumevanje naših potreb po 
dodatnih vajah pred nastopom.« 
(Mo) 

Hotel Sremič Krško 
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Nagradna križanka 

ŠPORTNE TRGOVINE DELFIN 
Športna trgovina Delfin je svojo 

otvoritev doživela novembra 1993. 
Potrebno je bilo veliko optimizma 
in dela, da so lahko preučili 
potrebe in zahteve kupcev, 
predvsem v krški občini, kjer do 
tedaj še ni bilo športne trgovine, ki 
bi bila pripravljena spremljati 
napredek v razvoju športnih 
izdelkov. Ves čas so se močno 
trudili zadovoljiti želje in potrebe 
širšega kroga kupcev -športnikov 
(od rekreativcev do vrhunskih 
športnikov), ki so jim pomagali pri 
uveljavljanju kakovostnih športnih 
znamk ter pridobivanju ugleda 
športne trgovine. Tako so se 
izpopolnjevali dalje in širili svojo 
ponudbo, ki je sestavljena iz 
najkakovostnejših izdelkov za 
šport in prosti čas. Ugotovili so, da 
so kupci mnogo bolj zadovoljni z 
boljšimi (malo dražjimi) izdelki, ki 
nudijo večje ugodje, ter so bolj 
učinkoviti in koristni. Na podlagi 
lastnih izkušenj in izkušenj strank 
so dobili formulo za uspeh: 
kakovost izdelkov, ugodne cene, 
svetovanje pri nakupu, ponudba. 

Toda njihova pot še ni končana, 
kajti iz dneva v dan prihajajo 
novosti, te pa je treba predstaviti 
vsem, ki poznajo besedo šport. 
Tako v tem trenutku pri njih dobite 
ves program zvenečih imen za leto 
1996, kot sna primer Reebok, 
Asics, Nike, od tega nekaj 
modelov po ugodnih sezonskih 
znižanih cenah, z do 10 odstotki 
popusta za gotovinsko plačilo. Pri 
njih najdete tudi več vrst 
večnamenskih trenirk, prav tako s 
popustom za gotovinsko plačilo. 
Kot posebnost pa je potrebno 
omeniti program za tenis, ki je med 
bogatejšimi v Posavju in kjer si 
lahko prav tako po ugodnih cenah 
izberete vse, kar potrebujete za 
tekmovalni ali rekreativni tenis, ki 
je vse bolj priljubljen pri mladi in 
manj mladi populaciji. Novi športni 
hit je hokej na trdih betonskih 

podlagah in tudi oprema, ki jo 
potrebujete za to dinamično 
disciplino, vam je na voljo v trgovini 
DELFIN. Prav tako rolerji za otroke 
in odrasle z rezervnim kolesjem. 
Če pa že razmišljate o zimi, boste 
po cenah pretekle sezone še 
vedno lahko kupili celotno 
smučarsko opremo vrhunskih 
znamk. Torej, bogata ponudba, 

ugodne cene, vse to vam je na 
voljo v športni trgovini DELFIN na 
Valvazorjevem nabrežju 5A v 
Krškem. 
Vse dodatne informacije pa lahko 
dobite na tel. 0608/21-847. 

V trgovini Delfin so za srečne 
reševalce tokratne križanke 
pripravili praktične nagrade: 1. 

blago v vrednosti 4.000 SIT in 
majica trgovine Delfin, 2. blago 
v vrednosti 2.000 SIT in majica 
trgovine Delfin, 3. blago v 
vrednosti 1.000 SIT in majica 
trgovine Delfin. 

Rešene križanke pošljite na 
naslov Naš glas, CKŽ 23, Krško 
najkasneje do sobote, 15. junija. 
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S KOZJANSKEGA 
Plodno bavarsko-slovensko 

sodelovanje 

Podsreda, 29. maja - Drugi občni zbor Bavarsko-slovenskega 
društva je potekal v upravni zgradbi Kozjanskega parka Podsreda, 
do konca leta pa bo društvo tu pripravilo še vrsto kulturnih in delovnih 
prireditev. Tudi tokrat so si zastavili pester program, na začetku 
srečanja pa je zbrane pozdravil predsednik društva, dr. Adolf 
Eichenser. Sledila sta referat dipl. ing. Herberta Beera »Razvoj 
podeželja na primeru Bavarske« in predstavitev programov in 
projektov Bavarsko-slovenskega društva v Sloveniji. Obiskovalci in 
člani društva so z vprašanji in predlogi lahko sodelovali v razpravi. 
Popoldanski del srečanja je potekal v bolj sproščenem duhu, saj so 
si najprej ogledali »Kaplanijo«, hišo bavarsko-slovenskega 
prijateljstva, nato pa še grad Podsreda, kjer so zvečer prisluhnili 

orkestru »Junior Classic« iz Regensburga, ki ga tvorijo dijaki in 
dijakinje različnih gimnazij iz Regensbura in Gornje Pfalške. (Nena) 

Kozjanski park Podsreda 

Katalogi predstavljajo, 
dokumentirajo in ohranjajo 

Grad Podsreda, maja - Številne razstave na tleh Kozjanskega 
parka bi pokazale veliko manj, če ne bi bile zabeljene s 
kakovostnimi katalogi. Ti po eni strani pripomorejo k boljšemu 
spoznavanju umetnikov in razstavljenih eksponatov, po drugi 
pa nam tudi za čas, ko se galerijska vrata že zapro, ohranijo 
najbolj tipične izdelke in spomin na dogodek. 

Kozjanski park ima nekaj zelo dobrih strokovnih delavcev na 
različnih področjih, od etnologije do glasbe in likovne umetnosti. 
Številne likovne razstave so plod zavzetega dela in dela kustosinje, 
umetnostne zgodovinarke Marje Lorenčak. Koordinirala je postavitv 
razstave Gotika na Kozjanskem, Christo in Jean Clode, japonskega 
kiparja Masavukija Nagaseja, domačina Petana in še bi lahko 
naštevali. Ob slednjih dveh razstavah sta izšla bogata, lična kataloga 
s fotografijami najbolj tipičnih izdelkov. 

Tudi razstavo umetniškega para Elizze C. Wong in Aque Aque 
spremlja prikupen, bogat in po obliki nenavaden katalog. Posebno 
presenetljivi so učinki, ki jih pričara voda, zaprta v okencu, skozi 
katerega se vidi Podsredski grad. Voda je simbol in nenehna vsebina 
del Aque Aque. Z uporabo vode se je bolj kot s čimer koli katalog 
približal biti in zaščitnemu znaku razstave. 

Katalogi so vedno večjezični. Zadnjega sta napisala dr. Lev 
Menaše in Marija Lorenčak, inovativno pa ga je oblikovala Janja 
Ošlaj. (Toni) 

Posavje - skupno ognjišče 
tudi letos v Kostanjevici 
Sevnica, junija - Območna enota Republiškega zavoda za 

zaposlovanje tudi letos v sodelovanju s podjetjem KIN Sevnica 
pripravlja projekt poletne šole »Posavje - skupno ognjišče«, ki se bo 
odvijala že tretjič po vrsti. Lansko leto se je vse dogajalo v Kostanjevici 
na Krki, kjer so udeleženci šole skupaj z mentorji v mirnem okolju 
ustvarjali v likovni in arheološki delavnici ter se vključevali še v vrsto 
dejavnosti. Tudi letos so izbrali dolenjske Benetke, kjer se bodo med 
30. junijem in 7. julijem zbrali dijaki in dijakinje iz Posavja na poletni 
šoli, ki bo razdeljena na etnološki (domače obrti s poudarkom na 
lončarstvu) in likovni del. (Galex) 

S s a moža poslovanjem proti 
brezposelnosti 

Krško, 18. maja - Blizu pet tisoč brezposelnih oseb oz. dobrih 
16 odstotkov aktivnega prebivalstva treh posavskih občin kljub 
vsem prizadevanjem območnega zavoda za zaposlovanje iz 
Sevnice potiska regijo tudi na tem občutljivem področju pod 
slovensko povprečje. Ker posavska industrija kot nosilec 
zaposlovanja še ne kaže znakov oživljanja, se vse več iskalcev 
zaposlitve odloča za t.i. samozaposlitev, pri čemer jim na območni 
enoti za zaposlovanje pomagajo z različnimi oblikami svetovanja 
in izobraževanja. 

Samo v prvem četrtletju letošnjega leta se je v te programe vključilo 
nad dvesto oseb, oseminpetdeset pa se jih je nato tudi samozaposlilo. 
Ta oblika zmanjševanja števila brezposelnih se nadaljuje in minulo 
soboto smo bili v neposredni bližini krške tržnice priča otvoritvi 
mobilnega lokala s hitro hrano in napitki z zgovornim imenom 
Mimogrede, pod katerim seje po dobrih treh letih in mnogih pripetljajih 
ob iskanju vseh potrebnih dovoljenj in soglasij zaposlila nekdanja 
računovodkinja brežiške tovarne prikolic Adria Caravan, Ivanka 
Damjanovič. Število vseh samozaposlenih oseb v regiji se je tako 
povzpelo že na 5.300. (ES) 

Šolarji se slastnim Ivankinim hamburgerjem skoraj ne morejo upreti 

GLASBENIKI: VELIKI IN MALI 
Kvartet Tartini v Brežicah 
Brežice, 30. maja - Glasbena šola Brežice je prebivalcem mesta 

in okolice ob praznovanju svoje 50-letnice podarila koncert 
vrhunskega godalnega kvarteta Tartini iz Ljubljane. Pred dvanajstimi 
leti ustanovljeni kvartet je maloštevilno občinstvo navdušil z 
izvajanjem del Tartinija, Huga VVolfa in Antonina Dvoržaka, za 
dodatek, ki so ga zbrani v slavnostni dvorani brežiškega gradu iztržili 
z glasnim in vztrajnim ploskanjem, pa so štirje glasbeniki zaigrali še 
dva stavka iz Mozartovega kvarteta v D-duru. (ES) 

Pevska revija v Brežicah 
Brežice, maja - Na pevski reviji so sodelovali mladinski pevski 

zbori brežiške občine, med njimi tudi artiški. Peli srno po eno ljudsko 
pesem, priredbo in tujo skladbo. Tudi drugi zbori so imeli zanimive 
programe. Nastopajoči smmo dobili pizze in se potem zadovoljni 
odpravili domov. Škoda le, da ni bilo občinstva. Celoletni trud je 
izzvenel v skoraj prazni dvorani. Če bi se revije udeležili vsaj starši 
nastopajočih, bi bila dvorana premajhna! Sicer je pa že nekaj let 
problem z občinstvom. Tudi teden prej, ko so peli otroški zbori, ni 
bilo veliko drugače. (Lina Ravbar, Artiče) 

Vokalna skupina CVET 
Celje v Sevnici 

Sevnica, 2. junija - Na koncertu v Lutrovski kleti sta se predstavila 
vokalna skupina Cvet iz Celja in oktet Jurija Dalmatina iz Sevnice. 
Ženska vokalna skupina Cvet deluje že tri leta v okviru Društva 
medicinskih sester in zdravstvenih tehnikov v Celju. Zelo so ponosne 
na to, da lahko s petjem razveseljujejo oskrbovance v upokojenskih 
domovih po vsej Sloveniji. Najbrž pa ne bodo nikoli pozabile nastopa 
v Vatikanu in pri svetem očetu. V drugem delu večera je kot gost 

nastopil oktet Jurija Dalmatina, ki ima za seboj že več kot 30 let 
delovanja, mnogo nastopov in predstavitev na radiu in televiziji 
Zakladnica njihovih pesmi je izredno bogata. (Pavel) 

Najmlajši glasbeniki so se 
predstavili 

Brežice, 29. maja - Petnajst solistov, trio kitar, skupina blokflavt 
ter pevski zbori pripravnic iz Dobove, Artič, Globokega in Brežic 
so minulo sredo predstavili presenetljivo zavidljivo raven znanja 
najmlajših učencev brežiške glasbene šole, ki še niso pokukali niti 
v tretji razred te ustanove. Koncert »Naša prihodnost« je pokazal, 
da vlada med najmlajšimi izredno zanimanje za glasbo, nekateri 
pa že na tej začetni stopnji kažejo veliko nadarjenost, ki obeta, da 
se bodo razvili v vrhunske instrumentaliste. Zanimivo je, da ima 
med vsemi osnovnimi šolami v občini več učencev od glasbene le 
brežiška osnovna šola. (ES) 

Dečki in deklice tegale zborčka dobovske pripravnice se šele 
pripravljajo na prave korake v svet glasbe. 

Modna predstava 
Made by Tina 

doore. 

Gabrijele, maja - V dinamičnem in prijetnem vzdušju je v Clubu 
Bruno v Gabrijelah v poznih večernih urah potekala modna 
predstava Made by Tina, na kateri je študentka 4. letnika 
arhitekture, Tina Hočevar iz Krmelja, predstavila trideset svojih 
modnih kreacij. 

Predstavo je popestrila z diapozitivi, na katerih so bili predstavljeni 
materiali in likovne kompozicije iz posameznih kosov oblačil, 

Tina Hočevar s svojim pohodom na modno sceno nadaljuje, saj 
se bo v petek, 7. junija, v večernih urah predstavila obiskovalcem 
krške diskoteke Pacific. Vsi, kijih zanimajo sodobni modni tokovi, 
bodo prav gotovo zadovoljni. 

predstavljenih na reviji. Modna kolekcija je iz štirih sklopov glede na 
materiale, iz katerih so modeli. Ti so nekonvencionalno zasnovani, a 
kljub temu dovolj preprosti. Materiali večinoma poudarjajo telo, 
nekateri pa ga zanikajo, predvsem je to opaziti pri tistih modelih, katerih 
zasnova je pravilna geometrijska linija. Avtorica se poigrava z idejo, 
kako uporabiti material, ki se ga sicer uporablja za embalažo, pri 
oblikovanju oblačil. Občudujoči vzkliki obiskovalcev so dokazali, da 
je njen pristop k oblikovanju oblačil prepričljiv. Navdušile so tudi 
manekenke novomeške agencije Helena Fitness center, ki so 
predstavitev profesionalno opravile. Na reviji je z nekaj pleteninami 
sodeloval Inplet, k celostni podobi modne revije pa je s svojo obutvijo 
pripomogla sevniška Kopitarna. Veliko število zadovoljnih 
obiskovalcev, tudi takih, ki jih v Clubu Bruno sicer nismo vajeni, je 
navdušeno čestitalo mladi ustvarjalki ob njeni prvi modni reviji. (Jakob) 

Družinsko tekmovanje v 
lovu rib s plovcem 

Kostanjevica na Krki, 25. maja - Ribiška družina Kostanjevica na 
Krki je na ribniku v Karlčah organizirala vsakoletno tekmovanje v lovu 
rib s plovcem za svoje mladince in pionirje. V lepem vremenu je 13 
mladincev po triurnem tekmovanju zabeležilo naslednje rezultate: 1. 
Anžiček (8.360 g), 2. Vanič T. (4.900 g), 3. Čuk G. (2.960 g), 4. Vanič 
A. (1.560 g), 5. Jordan (0,700 g), 6. Umek (0,580 g), 7. Čuk M. (0,180 
g), 8. Abram (0,080 g), 9. Šterk (0,050 g). Pri tekmovanju prijetno 
preseneča razmeroma visoka udeležba glede na število mladincev 
in pionirjev, članov RD Kostanjevica, kar je vzpodbuda za nadaljnje 
delo z mladinci in pionirji. 

Bilo je živahno in 
zanimivo 

Artiče, 24. maja - Kulturni dan smo imeli v obliki likovnih delavnic: 
svila, akvarel, glina, siporeks, oglje, lavirana risba in scenografija, pri 
kateri smo izdelovali ozadje za nastop pevskega zbora. Pri večini 
delavnic je sodeloval tudi strokovnjak za določeno stvar, razen pri 
scenografiji, kjer smo delali s tovatišico likovne vzgoje. Delavnice so 
potekale dve uri, nato pa smo odšli v dvorano, kjer so nastopali učenci 
brežiške glasbene šole. Po nastopu nam je ravnatelj podelil značke 
in priznanja a bralno značko. Dan je bil poučen; naučili smo se risati 
in slikati z drugačnimi materiali. Nekateri so spoznali tudi osnove 
kiparstva. (Bojana Škofljanc, 6.r, nov. krožek OŠ Artiče) 

^^^^ -

BREZPLAČNA DOSTAVA 

MERVIN Salon 

UGODNE 
NIZKE 
CENE 

POHIŠTVA 
DEL. ČAS: 
7-19 URE 
SOBOTA: 
8-13 URE 

NA DOM 

i pohištva 
MERVIN d.o.o., Mostec 6, 8257 Dobova, tel.: 0608/61-058 
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Nabor v Krškem 

Najstniki se pripravljajo na 
služenje vojaškega roka 
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KrSfro, 29. ma/a - Pred naborno komisijo krške Uprave za 
obrambo seje pretekli teden zvrstilo lepo število 18-letnih fantov 
iz krške občine, medtem ko so v Sevnici nabor opravili že nekaj 
dni prej. V Posavju naj bi tako letos približno 600 nabornikom 
določili, kje in za katero dolžnost se bodo med služenjem 
sedemmesečnega vojaškega roka usposabljali. 

Velja poudariti, da imajo novi pripadniki slovenske vojske danes 
veliko možnosti za izbiro kraja in načina služenja, kar nekoč ni bilo 
mogoče, poleg tega pa imajo mnogi, ki izpolnjujejo predpisane pogoje, 
tudi možnost za stalno zaposlitev v vojaški službi, s čimer so jih na 
naboru uvodoma obširno seznanili tako predstavniki vojske kot policije. 
Naša posebnost je namreč tudi to, da je mogoče služiti vojaški rok 
tudi v vrstah slovenske policije, za kar pa je treba izpolnjevati kar 
nekaj posebnih pogojev, kot so npr. končana 5. stopnja izobrazbe, 
nekaznovanost ter najmanj 170 cm telesne višine. Naborniki so dobili 
v roke tudi dve vsebinsko bogato opremljeni zloženki, z vrsto napotkov 
in obvestil, katerih cilj je spodbuditi zanimanje mladih za častno 
služenje vojaškega roka v enem od štirinajstih učnih centrov. Seveda 
pa na naboru ni manjkalo spodbudnih besed navzočih članov komisije, 
pa tudi rdeči nageljni so po svoje povedali, da je to pomemben dan v 
življenju mladega človeka. (ES) 

Izlet Društva invalidov, dne 
25. 5. 1996 

Izlet članov Dl občine Krško na slovensko Koroško v soboto dne, 
25.5.96 je bilo posebno doživetje za vse udeležence. Našo Koroško 
smo kar dobro pregledali vse kar je bilo zanimivo in lepo so nam 
turistični delavci teh krajev pokazali in razložili, da smo si lahko 
predstavljali kako so nekdaj (in tudi danes) tukaj živeli in delali. 

Približuje se kopalna sezona 

Zgodaj zjutraj smo krenili na pot skozi Celje, mimo Velenja in mimo 
Hude luknje v Mislinsko dolino ter nadaljevali potovanje do Rimskega 
vrelca pri Kotljah. Tukaj smo imeli prvi daljši postanek, odžejali smo 
se z nežvepleno-alkalično slatino, ki jo priporočajo slabokrvnim ljudem 
z boleznijo želodca in ožilja. Nato smo krenili v -1 km oddaljeni 
rekreacijski center ob majhnem Ivarčkem jezeru, se sprehodili ob 
jezeru, ki je obdan z gozdom in uživali ob pogledu na urejeno okolje 
ter čudovit pogled na Uršljo goro. Globoko smo dihali, da si tako 
malo prezračimo pljuča s svežim in zdravim zrakom. Kar neradi smo 
nadaljevali potovanje proti Kotljem na Prežihovino, kjer nas je čakal 
turistični delavec iz Raven. Gledali srno si rojstno hišo Prežihovega 
Voranca, ki je urejena kot muzej. Ob robu gozda pa stoji velik pisatljev 
kip, kjer smo se tudi slikali. Z vodičem smo nato šli v mesto Ravne in 
čez mestno naselje na grad Ravne, da si ogledamo železarsko in 
gozdarsko zbirko, ki prikazuje razvoj teh dejavnosti Prevalju in Ravnah. 

Iz Raven smo jo mahnili v Prevalje, kjer so nas v gostilni Brančurnik 
bogato pogostili s kulinaričnimi dobrotami. Zadovoljni in razpoloženi 
smo nadaljevali potovanje v najbolj oddaljeni kraj Koroške, v Črno, ki 
leži v tesni kotlinici ob reki Meži pod strmimi pečinami Pece. Gospod 
član turističnega društva Črna nam je zanimivo in zelo nazorno 
obrazložil uporabo rudarske zbirke raznega orodja, ki je urejena pod 
skalo in kipom rudarjev. Obogateni z mnogimi podatki o zgodovini in 
življenju v tem delu naše domovine smo se veselo obrnili in krenili 
nazaj proti Slovenj Gradcu kjer nas je že čakal vodič na avtobusni 
postaji, da nam pokaže največjo znamenitost tega kraja. Cerkev Sv. 
Jurija v kraju Legen iz 12. stoletja. Pod steklenim tlakom celotne 
cerkvice pa je zastavljeno manjše in še starejše svetišče iz 9. stoletja 
ter staroslovanski in poznejši grobovi. Povdaril je, da je to najstarejši 
dokumentiran salirani prostor v Sloveniji, ki je tako vzorno prezentiran 
pod steklenim tlakom (cerkvica na otoku Bledu). Malo že utrujeni a 
zadovoljni smo krenili proti domu z občutkom, da smo v družbi 
prijateljev in sotrpinov -invalidov preživeli bogat in prijeten dan. 
Tajnik Dl Krško, Dana Potokar 

Sevnica, junija - Sevniški 
bazen bo kmalu slavil 15-
letnico. Kopalna sezona pa se 
je ravno začela, zato smo 
Boruta Bizjaka vprašali, kako 
ocenjuje stanje na bazenu: 

«Vodo smo v bazen natočili 
konec maja, v začetku junija pa 
smo že pričakali prve kopalce. 
Seveda bo veliko odvisno od 
vremena, ker voda v bazenu ni 
ogrevana. Kot vsako leto tudi 
letos nudimo ugodnost nakupa 
letnih vstopnic na tri obroke. 
Prodajo smo že začeli po 
podjetjih, vstopnice pa si da 
priskrbeti priskrbite v papirnicah 
Packa in v Gostinskem podjetju. 
Cene so ugodne, saj znašajo za 
otroke do 16 let 3.200 SIT za 
starejše pa 5.400 SIT. 

Trenutno nas najbolj skrbi, da 
se bazen počasi stara, denarja 
za večja investicijska popravila 
pa ni. Bazen namreč delno 
financira občina, sami lahko s 
prodajo vstopnic krijemo le 
materialne stroške. Največ 
denarja porabimo za elektriko, 
vodo in potrebne kemikalije. Radi 
pa bi, kot sem že omenil, bazen 
ogrevali, saj bi nam to podaljšalo 
kopalno sezono tja do sredine 
septembra. Najcenejša možnost 
ogrevanja bi bil plin, vendar za 
to nimamo potrebnih sredstev. 
Morda nam bo letos uspelo 
izpeljati akcijo pridobivanja 
finančnih sredstev preko 
gospodarske zbornice, saj se 
nobeno komunalno kopališče ne 
more preživljati samo. Drugače 

pa ocenjujemo tudi, da je bazen 
v Sevnici najbolje vzdrževan, saj 
se po čistosti vode ne more 

primerjati niti s Čateškimi niti 
Atomskimi toplicami.« 
(ksenija) 

V Muzeju o slovenski 
kulturni politiki ... 

Brežice, maja - V prostorih malega avditorija Posavskega 
muzeja je dr. Ervin Dolenc z ljubljanskega univerzitetnega inštituta 
za novejšo zgodovino predstavil svojo knjigo Kulturni boj -
slovenska kulturna politika v Kraljevini SHS 1918-1929. 
Predstavitev so z zanimivim kulturnim programom popestrili učenci 
in učitelji domače glasbene šole. 

Knjiga osvetljuje ključne probleme slovenske kulture, znanosti in 
umetnosti na prehodu izpod nemškega kulturnega vpliva v novo 
jugoslovansko državo. Podobnih tem v dveh kasnejših, ravno tako 
prelomnih obdobjih - NOB in časom med 1953 in 1962 - se lotevata 
še dve knjigi, ki sta ravno tako izšli pri Cankarjevi založbi (obe lani), in 
sicer Bojaria Godeše Kdor ni z nami, je proti nam ter Aleša Gabriča 
Socialna kulturna revolucija. Slednji se je tudi pridružil Ervinu Dolencu 
pri predstavitvi njegovega dela. 

Po jedrnati avtorjevi predstavitvi se je vnela razprava ne le o času, 
ki ga obravnava v knjigi, pač pa tudi o povezavah dogodkov nekdaj s 
sodobnimi političnimi (in kulturnimi) razmerami pri nas. (nic) 

Razstava fotografij, akvarelov in olj 
Elizza C. Wong & Aqua 

lua 

Izid zgoščenke in koncert 
krških simfonikov 

Krško, 1. junija - Prvo junijsko soboto je bilo v veliki dvorani 
krškega kulturnega doma nadvse slovesno. Simfonični orkester 
Glasbene šole Krško pod vodstvom dirigenta prof. Draga Gradiška 
seje predstavil s slavnostnim koncertom ob izidu prve kompaktne 
plošče, ki sojo posneli maja. Dobro obiskan koncert je popestrila 
še zanimiva plesna skupina zagrebškega mladinskega gledališča 
pod mentorstvom Desanke Vivant. 

Na glasbenem prvencu 80-članskega kolektiva, nekdanjih in 
sedanjih učencev glasbene šole ter učeteljev je deset skladb, ki 

Snemanje zgoščenke, kije potekalo v krškem kulturnem domu, 
je opravil Silvester Žnidaršič • Sly, v producentski vlogi pa sta 
se predstavila Drago in Alojz Gradlšek. Ovitek je oblikoval 
Roman Stopar. 

Aqi 
Grad Podsreda, maja _ Ljubitelji kulture in zvesti prijatelji gradu 

Podsreda so napolnili grajski atrij in prisostvovali otvoritvi razstave 
umetniškega para, fotografinje Elizze C. Wong in slikarja Aque 
Aque. 

V nekdanjih grajskih kaščah, zdaj galerijskih prostorih, razstavlja 
slikar z zgovornim psevdonimom. Po vstopu v galerijske prostore takoj 
razumeš, zakaj tako ime. Voda z različnimi igrivimi figurami je 
umetnikova glavna tema, pa tudi modra in bela, največkrat uporabljeni 
barvi, sta njegov zaščitni znak. Elizze C. Wong pa ima svoje 
fotografske eksponate postavljene med strešno konstrukcijo tega 
kamnitega gradu. Fotografije prikazujejo domišljijske figure, 
postavljene v pesek in kamen Mediterana. Umetniški par večino časa 
prebije na sredozemskem otoku los, kjer ustvarjata vsak svoje 
umetnije. Tu sta kamen in obilica vode najbolj zvesta spremljevalca 
umetnikov. 

Razstavo sta pomagala postaviti sponzorja Atomske toplice 
Podčetrtek in UBK banka Ljubljana, odprta pa bo do konca junija. 
(Toni) 

Občni zbor Društva 
upokojencev Sevnica 

Sevnica, 2. junija - Društvo upokojencev Sevnica si prizadeva za 
boljše počutje svojih članov. Na rednem občnem zboru se je sestala 
približno desetina vseh članov. Po uvodnem pozdravu predsednika 
Jožeta Kol mana so učenci OŠ Sava Kladnika iz Sevnice izvedli kulturni 
program, za katerega so prejeli skromna darilca. Po sprejetju 
dnevnega reda in opravljenih formalnostih je predsednik društva 
poročal o opravljenem delu za minulo obdobje in ga ocenil kot 
uspešnega - zadani program so v celoti uresničili. Precej zaskrbljenosti 
pa je bilo zaslediti, ko je predsednik spregovoril o položaju 
upokojencev in njihovih stiskah. Poudaril je, da se jih v prihodnje mora 
upoštevati kot socialno enakopravne in ne kot socialne podpirance. 
Zahteve po bolj poštenem obravnavanju njihove problematike so 
zasnovane na njihovem minulem delu in zato upravičene. 

V društvu posvečajo veliko pozornosti pridobivanju novih članov. 

prikazujejo programsko usmeritev orkestra. Posnetih je namreč kar 
nekaj biserov iz svetovne klasične literature, na primer odlomki iz 
baletov Hrestač in Trnuljčica Petra lljiča Čajkovskega ter Brahmsov 
Madžarski ples, pa tudi nekatere priredbe znanih musicalov (Cats 
...). Prisluhniti pa velja tudi izvrstni priredbi skladb skupine The Beatles.. 

Dirigent Gradišek in tudi vsi glasbeniki so z izdelkom zelo zadovoljni 
in nanj ponosni, saj so vanj vložili izjemen trud in obilo prostega časa 
za vajo. Danes jim ni žal. Pravijo, da so tokrat izbrali takšen repertoar, 

Simfonični orkester deluje že štiri leta. Na začetku zasedba še ni 
bila popolna, manjkalo je precej inštrumentov. Zdaj je že skoraj 
popolna. Pri nastopih jim priskočijo na pomoč profesionalni 
glasbeniki. Orkester je zelo uspešen in je lahko v ponos krški 
občini in vsemu Posavju. Upati je, da bodo posneli še več veliko 
cedejk (Lina Ravbar, Artiče). 

ki so ga sposobni izvajati, upajo pa, da bodo po daljšem delovanju 
posegli tudi po zahtevnejši literaturi. Ob izidu se še enkrat javno 
zahvaljujejo vsem sponzorjem in tudi tistim, ki so na kakršen koli način 
pomagali pri snovanju tako pomembnega izdelka, kot je laserska 
plošča. Prisluhnite ji. (Galex) 

Svojim 1.414 čl«nom želijo zagotoviti čim boljše počutje tudi z 
različnimi interesnimi dejavnostmi - izletništvom, športnim ribolovom, 
šahom, strelstvom in različnimi družabnimi srečanji. S temi dejavnostmi 
je njihovo tretje obdobje življenja živahnejše in bogatejše. Vsled tega 
so se zahvalili prizadevnim članom, donatorjem in vsem ostalim, ki so 
znali prisluhniti njihovim potrebam. Srečanje se je nadaljevalo v 
sproščenem kramljanju ob prigrizku in kozarčku rdečega. (Pavel) 

O Jovsih 
Ravnina, ki se razprostira na desnem bregu Sotle in obsega 

območje 2x3 kilometre, se imenuje Jovsi. Pri projektni nalogi osnovne 
šole in Turističnega društva Kapele bomo raziskali, ali kožica še gnezdi 
v Jovsih. To je ena najredkejših in najbolj ogroženih ptic v Sloveniji. 
Živi le še v nekaterih močvirnatih predelih, kakršni so tudi Jovsi. 

Vsakih 14 dni hodita v Jovse dve skupini - Podvinje in Kapele, ki ju 
vodita ornitologa iz Novega mesta in Ljubljane. Vsakih 14 dni pridemo 
popoldne ob določeni uri v OŠ Kapele. Tam nekaj použijemo ter se 
pripravimo za odhod v Jovse. Razporedimo se v vrsto na razdalji približno 
10 m. Pravimo, da jih bomo »prečesali« v strelcih. Tako prečešemo 

polovico Jovsov, druga polovica je na skrbi druge skupine. Včasih smo 
uspešni, včasih ne. Predvsem nam mlajšim delata preglavice Šica 
(jovsovska graba) in visoka voda. Nekaj se jih je pošteno okopalo v Šici, 
drugi pa smo imeli mokre noge. En, saj je bilo tudi to dobro. 

Zraven že omenjene kožice imamo še eno ptico; belo štorkljo. Njo 
hodiva opazovat z Branko. Gnezdi v Slogonskem ob njivah blizu Sotle. 
Gledava, kaj dela, kako se obnaša ... To vse zapiševa in oddava 
ornitologoma Andreju Hudoklinu in Andreju Sovincu. Ti dve vrsti ptic 
opazujemo. Prvi spomladanski del opazovalne naloge bo zaključen junija. 
22. junija bomo imeli tudi »crex night« ali koščevo noč. Takrat bomo 
poslušali petje tega ptiča. Vabljeni ste vsi. Projektno nalogo bomo 
nadaljevali jeseni. 

Mateja Ršeničnik, 4.r podružnična šola Kapele 



ROKOMET 
Bo Abas Arslanagič ponovno krški 

trener? 
V športnih krogih, blizu Rokometega kluba Krško, se širijo govorice, da se 

po odstopu Abasa Arslanagiča z mesta prvega trenerja hrvaške reprezentance 
maje tudi stolček prvega trenerja v zagrebškem klubu, na katerem je v zadnji 
sezoni sedel Arslanagič. To pa je le dobra novica za krške rokometne privržence, 
ki upajo, da se jim bo Abas ponovno pridružil. (Galex) 

Sevniški kadeti klonili proti 
državnim prvakom 

Tekmovanje za državno prvenstvo so zaključili tudi kadeti RK Lisca (rojeni 
1979 in mlajši). V polfinalni skupini v Celju so najprej premagali vrstnike iz 
mariborskega RK Angel Besednjak z rezultatom 34:13 (19:4), v drugi tekmi, ki 
je odločala o uvrstitvi v finale, pa so izgubili z domačimi igralci RK Celje 
Pivovarna Laško z rezultatom 24:19 (15:9). Mlajši in fizično šibkejši Sevničani 
so pokazali, da so močna ekipa, ki je prisilila ekipo kasnejših državnih prvakov, 
da so igrali z najmočnejšimi in starejšimi igralci vso tekmo. Prav ti igralci so v 
finalu tudi visoko premagali kadete Rudarja iz Trbovelj in tako postali državni 
prvaki. Za kadete RK Lisca so nastopili: Medved, Kranjc, Mlakar 4, Dražetič 3, 
Dernovšek 4, Novak 1, Krištofič 9, Močivnik 6, Novšak 1, Požek 10, Rupret 12, 
Mikerevič 3, Ošlovnik. Ekipo kadetov, ki tvori tudi jedro ekipe starejših dečkov, 
nekateri pa so igrali tudi za mladinsko ekipo, je vodil trener Božo Senica ob 
pomoči skupine staršev, ki so skrbeli predvsem za organizacijske pogoje. 
Omenjena ekipa se bo konec junija v Izoli udeležila mednarodnega turnirja 
Eurofest '96, kar bodo ob prispevkih staršev in varčevanju igralcev vso sezono 
omogočili številni prispevki podjetij, podjetnikov in obrtnikov, ki predvsem cenijo 
delo z mladimi ali pa jim je pri srcu prihodnost sevniškega rokometa. (MOL) 

NOGOMET 

NK Krško NK Usnjar 4 
(1:1) 

Krčani so se dostojno poslovili od domačega občinstva v tej sezoni, saj so v 
lepi nogometni predstavi premagali velikega nasprotnika in novega prvaka, 
ekipo Usnjarja. Nepopolno domače moštvo je začelo napadalno, že v 4. minuti 
je lepo priložnost zapravil branilec Lenič, v 5. minuti pa je Vešligaj po lepi 
podaji Petriča zadel v polno. Po vrsti neizkoriščenih priložnosti pa so gostje s 
hitro izvedeno akcijo in po napaki krške obrambe prišli do izenačenja. V drugem 
polčasu je trener Mauer na igrišče poslal tri nove igralce, popoldanska vročina 
je popustila in Krčani so se razigrali. V 49. minuti je Gabrič s topovskim strelom 
premagal vratarja gostov, kar je bil tudi najlepši trenutek tekme. Nato so sledile 
številne zapravljene priložnosti za domače in šele v 69. minuti je po samostojni 
akciji zanje zadel Brdik. Ko je bilo pričakovati kar manjšo katastrofo gostov, pa 
so igralci iz Šoštanja uspeli rezultat znižati, najprej na 3:2, v nadaljevanju pa 
tudi na 4:3. Za NK Krško so nastopili: Stritar, Molan M., Vešligaj, Omerzu, 
Gabrič, Zorko, Rabič Sašo, Lenič, Brdik, Petrič (Kresnik), Plankar (Rabič 
Smiljan). (P/l/p) 

Disciplinska komisij pri MNZ Celje je na svoji seji 29. maja obravnavala 
izstop ekipe Laškega iz doigravanja za prvaka. Zaradi nešportne poteze 
Laščanov, ki so tako prispevali k neregularnosti tekmovanja, jih je 
omenjena komisija kaznovala z odvzemom treh točk v tekmovalni sezoni 
1996/97. 

Visok poraz mlajših dečkov v 
finalu 

Najmlajši krški nogometaši so tudi v povratni tekmi za prvaka MNZ 
Celje izgubili proti vrstnikom iz Velenja, takrat z visokim rezultatom 6:0 
(4:0). Zmaga in veliki pokal Medobčinske nogometne zveze Celje je tudi 
to leto pripadel ekipi velenjskega Rudarja, Krčani pa so dosegli izjemen 
uspeh z uvrstitvijo v finale. 

f*««««i4ilS®LiiI • B* £r i$aaanm: 

Ekipo mlajših dečkov NK Krško: z leve proti desni - stojijo: fizioterapevt 
Rusič, Lenič, Mežič, Butina M., Urbanč, Nadarevič, Kopren, Gošek, 
Gabrič, tehnihni vodja Račič, trener Pire; čepijo: Butina D., Barkovič, 
Pilipovič, Naglic, Živanovič in Cvirn. (Pllip) 

(fr ^ 
Veterani Krškega in Brežic vabijo 
na povratno tekmo med nogometnimi veterani NK Krškega InNK 
Brežice,Mbovsoboto, IS.junija, spričetkomob17,urinastadionu 
Matije Gubca. Brežicam' se resno pripravljajo na revanš, po zaupnih 
informacijah se bodo okrepili z nekaterimi krškimi veterani, katerih 
imen pa Iz razumljivih raztogovne smemo razkriti. Krčani pripravljajo 
tudi presenečenje, saj obljubljajo srnin golaž. (Pilip) 

^ 

SD Kanja vabi na preizkus v 
streljanju 

Strelsko društvo Kanja izLeskovca vabi občane na preizkus v streljanju 
z zračno puško, ki bo organiziran v počastitev krajevnega praznika KS 
Leskovec v nedeljo, 9. junija, od 8. do 18. ure na strelišču v stari šoli 
Leskovec. Ob tem pa bodo strelci leskovške Kanje pripravili tudi razstavo 
pokalov in medalj, ki so jih osvojili v pretekli tekmovalni sezoni. (J.A.) 

Vesna Vučajnk in Josipa Fink na 
EP v stepu 

V organizaciji PPK Lukec je konec 
maja v športni dvorani OŠ 
Leskovec potekalo državno 
prvenstvo v show dancu in stepu, 
ki se gaje udeležilo 189 plesalcev 
in plesalk iz devetih slovenskih 
klubov. Kot smo že poročali, je bilo 
prvenstvo za domači klub Lukec 
zelo uspešno. Vesna Vučajnk in 
Josipa Fink sta se zopet uvrstili v 
državno reprezentanco in tako 
bosta barve Slovenije prvič 
zastopali že to soboto na 
evropsekm prvenstvu za člane, ki 
bo v Cankarjevem domu v Ljubljani, 
in sicer v kategoriji step šolo. 

Plesalke plesne skupine Lukec so 
si s koreografijo Mačkice priplesale 
odlično 3. mesto, čeprav je bilo 
ponovno tudi nekaj »sodniške 
kuhinje«. Po splošnem mnenju so si 
plesalke zaslužile 2. mesto in uvrstitev 
na svetovno prvenstvo. 

Vesna Vučajnk (mačka baby): 
»Uspeh je bil pričakovan. Vesela sem 
in upam, da bom prihodnje leto za 
stopničko višje, to pomeni osvojitev 
državnega prvenstva. Lepo bi se 
zahvalila vsem sponzorjem, ki so mi 
omogočili, da sem dosegla ta uspeh. 
Želim si čim boljši uspeh tudi na EP, 
in sicer uvrstitev v finale.« 

Josipa Fink (mačka hippie): 
»Uspeh, ki sem ga dosegla letos, me 
je zelo razveselil, saj je tretje mesto 

izredno dobro, ker sem prvič 
tekmovala med člani. Zelo se veselim 
tudi EP, ki bo potekalo v Cankarjevem 

koreografij. Karakter, ki sem ga 
predstavljala, mi zelo ustreza, saj sem 
tudi po naravi živahna.« 

pridružujem mnenju ostalih »mačk«.« 
Dušan Vodlan: »Kakor so že 

povedale plesalke, sem tudi sam zelo 
vesel uspeha, čeprav je ostal grenak 
priokus pri skupinski uvrstitvi, saj 
menim, da je skupina Kazine glede 
na sodniško pristranskost na plesišče 
prišla prepričana, da bo osvojila 2. 
mesto. To se je zelo opazilo tudi na 
njihovi neskladnosti in njihovem 
neambicioznem tekmovanju. Še 
enkrat se je izkazalo, da morajo 
tekmovalci iz manjših klubov veliko 
več pokazati, če hočejo premagati 
tekmovalce iz večjih klubov, ki imajo 
že tradicijo. Na evropskem prvenstvu 
v soboto pa pričakujem, da bosta 
tekmovalki odplesali tako, kot znata, 
saj bo ob dobrem plesanju pravi 
rezultat prišel sam. 

domu, in upam, da se mi bo uspelo 
uvrstiti v finale. Zahvala za večino 
mojega uspeha pa gre Nini Plevnik.« 

Jerneja Šauta (mačka iz visoke 
družbe). »Uspeha sem bila vesela, 
vendar mislim, da bi lahko bile boljše, 
točka mi je izredno všeč.« 

Simona Radkovič (mačka ulična 
plesalka): »Točka mi je zelo všeč, 
zelo je razgibana in predvsem 
drugačna od prejšnjih naših 

Damjana Jazbec (mačka 
pankerica): »Mislim, da je bila točka 
izjemna, in tudi z uspehom sem 
zadovoljna, čeprav sem pričakovala 
višjo uvrstitev.« 

Tina Metelko (mačka 
razvajenka): »Mislim, da je Jadran s 
to koreografijo zadel v polno, kajti v 
vlogi mačk smo se res izkazale.« 

Vesna Peric (mačka zaspanka): 
»Uspeha sem bila zelo vesela in se 

Ob koncu pa bi se rad iskreno 
zahvalil predsedniku Športne 
zveze Krško, Andreju Romihu, in 
vsem članom Izvršnega odbora 
ŠZ v imenu vseh tekmovalcev in 
njihovih staršev ob sprejemu v ŠZ, 
saj bo to tem vsaj delno olajšalo 
delo in napredek kluba in njegovih 
tekmovalcev, ki so že v preteklosti 
mnogokrat dokazali, da si 
zaslužijo večjo družbeno pomoč 
oziroma enakovredno 
obravnavanje pri svojem razvoju.« 

ATLETIKA 
Mednarodni atletski miting »Krka open« 

Rovan zmaguje tudi brez 
rekorda 

Novo mesto, 31. 
maja -Tekmovalci in 
tekmovalke AK FIT 
Brežice so uspešno 
nastopili na med
narodnem atletskem 
mitingu Krka open. 
Jure Rovan je v 
skoku ob palici 
osvojil 1. mesto s 
preskočenimi 5,20 
m, kar je za 20 cm 
manj od njegovega 
državnega rekorda, 
doseženega pred 
tednom v Avstriji. 
Ostali rezultati -skok 
ob palici: 3. Kostevc 
(420 m), 4. Novak 
(4,20 m), 5. Čurčič 
(4,00 m); 100 m 
moški: 10. Pungarčič 
(11,54); 100 m 
ženske: 7. Grame 
(12,92), 9. Planine 
(12,96); 110 m ovire 

mlajši mladinci: 6. Trajkovski (15,88); 60 m pionirke: 5. Molan (8,44), 8. Čepon 
(8,52). 

Osebna rekorda 
Radiškove in Horjaka 

Na mednarodnem atletskem mitingu »Krka open« so nastopili tudi trije mladi 
atleti AK Sevnica. Horjak je v teku na 400 m z osebnim rekordom 53,40 zasedel 
14. mesto. Prav tako sta na 400 m med članicami tekli Radiškova in Zagrajškova. 
Prva je z osebnim rekordom 1:00,13 osvojila 6. mesto, drugapajebilas časom 
1:03,18 osma. 

Na sobotnem prvem dnevu Atletskega pokala Slovenije v Mariboru je na 
1.500 m dolgi progi Robert Grojzdek osvojil 6 mesto s časom 4:05,18. (Pjer) 

Sevničani na Prvo junijskem 
teku 

Trbovlje, 3. junija - Atleti AK Sevnica so na ponedel jkovem 
Prvojunijskem teku dosegli naslednje uvrstitve - 550 m - ml. dečki 
(87 in ml.): 2. Virtič, 4. Droždan, 5. Rugelj; (85/86): 1. Plazar, 4. Zakšek; 
ml. deklice (85/86): 1. Virtič, 2. Hribar; 800 m-st. dečki (83/84): 2. 
Kralj, 3. Vodenik; st. deklice (83/84): 1. Martič, 3. Pinoza; 1.000 m -
st. dečki (81/82): 1. Veber, 2. Papež; st. deklice (81/82): 1. Radišek; 
4.000 m - člani: 2. Pečnik. (Galex) 

Atletski pokal Slovenije 
Jure Rovan in Vlado Kevo 

zmagovalca 
Maribor, 1. junija-Rezultati tekmovalcev AK FIT Brežice- 110moviremoški: 

4. Podvinski (15,12- osebni rekord); skok ob palici moški: 1. Rovan (5,20 m), 
3. Novak (4,40 m), 4. Kostevc (4,20 m), 6. Čurčič (4,00 m); met krogle moški: 
1. Kevo (13,87); 100 m ovire ženske: 9. Planine (16,08), 11. Grame (16,14); 5. 
mesto štafeta 4 x 100 m ženske (Grame, Planine, Cepin, Lopatic) s časom 
49,96. 

MALI NOGOMET 
Vodilna ne popuščata 

V 9. krogu je v derbiju med vodilnim Belim konjičkom in tretjeuvrščenimi 
Cerkljami tesna zmaga pripadla gostujočim »konjičkom«, Sobenja vas pa je 
ponovno visoko zmagala. Tako bo derbi prvenstva prihodnjo nedeljo, ko bodo 
nogometaši Belega konjička gostovali v Sobenji vasi, morda že dal novega 
prvaka, ali pa bo ta določen šele v zadnjem krogu. Rezultati: Boršt -Natalija 
5:2, Cerklje - Beli konjiček 2:3, Sobenja vas - Krka Krška vas 10:2, Jurček -
Blondv 5:1, Pirošica - Gazice 1:7, Kolibri -Sušica 93 6:1. Vrstni red: Beli konjiček 
27, Sobenja vas 24, Cerklje 19, Kolibri 15, Blondv 15, Gazice 13, Boršt 11, 
Jurček 10, Natalija 9, Sušica 93 6, Pirošica 4, Krka Krška vas 3. (ES) 

Posavski gluhi nogometaši 
tretji na DP 

Nova Gorica, 25. maja - Državnega prvenstva v malem nogometu, ki ga je 
pripravil Surditas, zveza gluhih in naglušnih za severno Primorsko, seje poleg 
še šestih moštev iz vse Slovenije udeležilatudi ekipa posavskega društva gluhih 
in naglušnih. Prvo mesto je zasedla tudi številčno močna ekipa Kopra, ki je s 
5:1 premagala velenjsko, Krčani pa so s 3:1 zasenčili nasprotnike iz Maribora 
in tako zasedli tretje mesto, (nic) 

Senovčani drugi na tradicionalnem 

Lendava. Ob Senovčanih in domačinih sta na turnirju nastopili še ekipi ABC Hit 
iz Trbovelj in Maribor Intes. Po nesrečnem porazu z ekipo Lendave so senovški 
veterani visoko premagali Mariborčane, v tekmi za drugo mesto pa še ekipo iz 
Trbovelj. Za najboljšega vratarja tujnirja je bil proglašen Budna, najboljši strelec 
pa je bil Stopar (oba Senovo). Ta Senovčane so nastopili: Budna, Šerbec, 
Harapin, Zakšek, Stopar, Peršič, žlivšek in Umek. (Pilip) 

turnirju veteranov 
Lendava, 31. maja - Ekipa nogometnih vetranov s Senovega, ki nastopa pod 

imenom Rekreacija Plus Senovo, se je v petek udeležila tradicionalnega 
malonogometnega turnirja, ki ga je to leto organiziral klub malega nogometa 

Novi člani Športne zveze 
Krško 

Pretekli teden je Športna zveza Krško sprejela tri nove člane, In 
sicer Gimnastični klub Rain Krško, ki se ukvarja predvsem z žensko 
gimnastiko, Posavski plesni klub Lukec, ki je poznan po Izjemnih 
plesnih uspehih, in Športno društvo Veliki Podlog, ki bo nadaljevalo 
rekreacijsko-športno dejavnost pred leti že uveljavljenega TVD 
Partizan Veliki Podlog. Z delovanjem omenjenih klubov bo v krški 
občini bolje poskrbljeno tudi za delo s predstavnicami nežnejšega 
spola, ki se jim nekateri klubi kar izogibajo ali pa nam njihovo delo 
v klubih ni toliko znano kot pri fantih. 

Drugi del seje predsedstva ŠZ Krško pa je bil namenjen 
obravnavi razdelitve finančnih sredstev za delovanje društev In 
športnih klubov v letu 1996. Člani predsedstva s predlogom, ki ga 
je pripravila komisija za vrhunski šport pri Sz Krško, v večini niso 
bili zadovoljni. V predlogu je res nekaj stvari, ki bi jih bilo potrebno 
popraviti, vendar pa so člani predsedstva vse preveč klubsko 
obarvani oziroma se vsak poteguje za svoj klub, tako da dogovor 
ni bil mogoč. Zato so vsem klubom poslali gradivo, tako pa bodo 
lahko tudi tisti, ki nimajo svojih članov v predsedstvu, podali svoje 
pripombe. Nadaljevanje seje pričakujemo v naslednjem tednu, ko 
bodo zbrane vse pripombe, zagotovo pa bo težko doseči 
zadovoljstvo vseh. (Jože Arh) 
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PLAVANJE 
PK Vitacel - Celulozar Krško 

1. mednarodni miting 
»Vitacel '96" 

Krško, 1. in 2. junija - Na bazenu pri tovarni Vitacel je na dvodnevnem 
mednarodnem plavalnem mitingu -Vitacel '96' nastopilo 187 plavalcev 
Iz 12 slovenskih In dveh hrvaških klubov. Glavni pokrovitelj tekmovanja, 
podjetje Vitacel d.d. Ljubljana, je za najboljše rezultate mitinga pripravil 
denarne nagrade. Najboljša rezultata sta dosegla Nace Majcen in Urška 
Slapšak. 

Pomembnejši rezulati krških plavalcev In plavalk 1. dan -100 m prsno 
mladinci: 3. Baje (1:19,57); 100 m delfin mladinke: 2. Pribošič (1:14,20); 
100 m delfin absolutno: 1. Repec (1:07,72); 200 m hrbtno absolutno: 2. 
Repec (2:36,93), 3. Bizjak (2:38,17); 100 m prsno kadetinje: 3. Herakovič 
(1:25,19); 100 m prsno absolutno/, 1, Čargo (1:22,89); 400 m prosto 
mladinke: 3. Pribošič (4:44,24); 400 mj>rosto absolutno: 2. Slapšak. 

Pomembnejši rezultati krških plavalcev In plavalk 2. dan -100 m prosto 
mladinci: 1. Žafran (58,92); 100 m prosto absolutno: 1. Povhe (55,49), 3. 
Žafran (59,40); 200 m prsno mladinci: 3. Baje (2:55,13); 100 m hrbtno kadeti: 
2. Molan (1:12,51); 200 m delfin kadeti: 3. Kelhar (2:38,78); 200 m mešano 
absolutno: 1. Povhe (2:24,07), 3. Bizjak (2:28,70); 100 m prosto absolutno: 
1. Slapšak (59,62), 2. Repec (1:00,73); 200 m prsno mladinke: 2. Pribošič 
(2:55,39); 200 m prsno absolutno: 3. Pribošič (2:54,07); 100 m hrbtno 
absolutno: 1. Bizjak (1:14,73); 200 m mešano mladinke: 1. Pribošič (2:36, 
55); 200 m mešano absolutno: 1. Pribošič (2:35,65), 3. Bizjak (2:38,45); 
med plavalkami je nagrado (500 DEM) za najboljši rezultat prejela Urška 
Slapšak, na 2. mesto pa se je uvrstila Natalija Repec s 300 DEM. 

KOLESARSTVO 
Odmeven nastop Damjana Prevejška 

Mirna, 2. junija - Na dirki za pokal DANE so najmlajši kolesarji KD 
Savaprojekt Krško zabeležili naslednje uvrstitve - dečki C: 2. Prevejšek T; 
dečki A: 8. Prevejšek A.; solidno pa so nastopili tudi dečki A. Mlajši mladinci 
so nastopili na dirki za pokal DANE in med tekmovalci iz Avstrije, Italije, Hrvaške 
in Slovenije je odmeven uspeh zabeležil Damjan Prevejšek, ki je s tretjim mestom 
potrdil dobro pripravljensot pred sobotno domačo dirko in državnim 
prvenstvom, ki bo 23. junija v Lenartu. Solidno sta nastopila tudi Žnidaršič in 
Čepon, Četrtič pa je zaradi padca odstopil. Starejši mladinci so nastopili na 
dirki za pokal Slovenije in do odstopa je Sambol odlično vozil, kasneje pa je 
klonil visoki temperaturi. (Galex) 

m 
Dirki za pokal DANE in kriterij 

slovenskih mest 
Kolesarsko društvo Savaprojekt Krško organizira v soboto, 8. 

junija, osmi kriterij mesta Krško, ki bo štel za pokal DANE In kriterij 
slovenskih mest. Nastopili bodo dečki A, B in C, mlajši in starejši 
mladinci ter člani. Proga bo dolga T. 400 metrov s startom in ciljem 
pred zgradba krške občine, potekala pa bo po Cesti krških žrtev, 
Hočevarfevem trgu, Bohoričevi in Dalmatinovi ulici, nazaj na CKŽ. 
Ker bo v času dirke popolna zapora omenjenih cest, organizatorji 
prosijo vse stanovalce v tem delu mesta, da svoja vozila umaknejo 
s cestišča. (Galex) 

^ 

STREETBALL 
'96 

AFP 
AFP d.o.o. Dobova 

Tel.: 0608/67-051, tac 61-588 

^± KRONIKA 
Hudo poškodovan 

motorist 
V križišču Sremiške in Zdolske 

ceste v Krškem se je v ponedeljek, 
27. maja, ob 9.42 zgodila prometna 
nesreča zaradi izsilevanja prednosti. 
V nesreči se je ena oseba hudo 
poškodovala, na udeleženih vozilih 
pa je nastala materialna škoda, ki 
znaša po nestrokovni oceni 300.000 
tolarjev. Voznik osebnega avtomobila 
M.F., roj. 1928, iz Krškega je vozil po 
Sremiški cesti in se vključeval v 
promet na Zdolski cesto. Pri tem ni 
upošteval določb glede prednosti, 
temveč je zapeljal v križišče v 
trenutku, ko je po prednostni Zdolski 
cesti pripeljal voznik motornega 
kolesa Z.G., roj. 1978, iz Krškega. 
Med voziloma je prišlo do trčenja, v 
katerem se je voznik motornega 
kolesa hudo poškodoval. 

Divji lovec zgrešil 
srnjaka 

V ponedeljek, 27. maja, je bil Č.A., 
roj. 1969, iz Osredka v družbi dveh 
prijateljev. Ob 9.45 so se z osebnim 
avtomobilom peljali po lokalni cesti v 
smeri iz Tržišča proti Krmelju. Malo 
pred Krmeljem so na travniku 
zagledali srnjaka. Voznik je ustavil 
vozilo, Č.A. pa je v roke prijel 
malokalibrsko puško in skozi odprto 

okno vozila ustrelil proti srnjaku. 
Nesojeni lovec je srnjaka zgrešil, 
svoje ravnanje pa bo moral pojasniti 
sodniku, saj bo zoper njega podana 
kazenska ovadba zaradi 
nezakonitega lova in nedovoljene 
posesti orožja. K.J., roj. 1957, iz 
Cerovca, ki je puško posodil, pa se 
bo pri sodniku zagovarjal zaradi suma 
storitve kaznivega dejanja 
nedovoljene posesti orožja. 

Nevarnega voznika 
pridržali 

Policisti PP Krško so v četrtek, 30. 
maja, ob 21.20 dali v prostor za 
pridržanje do iztreznitve K.H. iz 
Radeč. Kršitelj K.H. je pred tem vozil 
osebni avtomobil po lokalni cesti z 
Gore proti Krškemu. V bližini Krškega 
je zaradi vožnje po levi strani 
povzročil prometno nezgodo z 
manjšo materialno škodo. Med 
ogledom kraja nezgode so policisti 
K.H.-ju odredil i preizkus 
alkoholiziranosti, kar je odločno 
zavrnil. Kljub prepovedi vožnje je K.H. 
nato sedel v avtomobil in se skušal 
odpeljati. Zaradi neupoštevanja 
odredbe pooblaščene osebe in 
bojazni, da bo kršitev nadaljeval, so 
K.H. prepeljali na PP Krško, kjer so 
ga dali v prostor za pridržanje. Podali 
bodo tudi predlog za uvedbo 
postopka o prekršku. 

Jože Leskovar, predsednik PK Vitacel - Celulozar: 

Kmalu tudi fitness studio in 
vaterpolo na bazenu 

PK Vitacel - Celulozar Krško je v 
letošnjem letu po dogovoru z 
generalnim sponzorjem, družbo 

Vitacel d.d. Ljubljana, organiziral 
prvi mednarodni plavalni miting 
» Vitacel '96', ki se ga je na krškem 

plavalnem bazenu udeležilo kar 
lepo število tekmovalk In 
tekmovalcev iz slovenskih klubov 
ter tujine. Za naslednja leta pa v 
klubu načrtujejo, da bo miting še 
močnejši. 

Na omenjenem tekmovanju smo 
Jožeta Leskovarja, predsednika PK 
Vitacel - Celulozar Krško povprašali 
o trenutnem stanju na plavalnem 
bazenu in o delu PK Vitacel -
Celulozar Krško v zadnjem obdobju: 
»Kar se tiče bazena, smo bili v 
letošnjem letu zelo aktivn, saj smo 
uredili njegovo zunanjost, tako da 
upamo, da bodo tudi plavalci in 
kopalci v poletnih mesecih zadovoljni. 
Trenutno pa potekajo tudi dogovori z 
generalnim pokroviteljem kluba in 
drugimi sponzorji o tem, da bi 
opremili studio za fitness, ki bi ga 
lahko uporabljali tudi drugi krški 
športniki. V prvih junijskih dneh se bo 
začela organizirana rekreacijska 
vadba za občane po večernih 

treningih plavalcev, kjer se bo lahko 
plavalo, igralo košarko in odbojko, po 
novem pa bomo pričeli tudi 
rekreacijsko vadbo vaterpola. 

V PK Vitacel - Celulozar se iz leta 
v leto resneje dela, čeprav smo 
ugotovili, da bi potrebovali tudi 
profesionalnega trenerja. To bomo 
uredili še v letošnjem letu, ob tej 
priložnosti pa bi pohvalil tudi vse 
trenerje za vestnost pri delu s plavalci, 
ki jih je vedno več. Upamo, da bomo 
že v prihodnji sezoni imeli plavalke in 
plavalce, ki se bodo udeležili 
evropskega mladinskega prvenstva, 
v dogovoru pa smo tudi s Plavalno 
zvezo Slovenije, da bi krški plavalci, 
ki se šolajo v Ljubljani, tekmovali za 
matični klub, trenirali pa pod 
vodstvom republiških trenerjev na 
ljubljanskih bazenih. Tako ne bi 
prihajalo do podobnih dogodkov kot 
v lanskem letu, ko smo zgubili tri 
članske plavalke (Urška Slapšak, 
Natalija in Anja Repec) - steber 

štafete 4 x 100 in 4 x 200 m. Upamo, 
da bomo te plavalke z drugačnim 
pristopom v plavalnem klubu v zelo 
kratkem času pridobili nazaj in da 
bomo ponovno imeli najmočnejšo 
plavalno štafeto prostega sloga v 
Sloveniji.« 

Kako pa ocenjujete trenutno 
sodelovanje s podjetjem Vitacel, 
okrog katerega se je v zadnjem 
času dvignilo kar nekaj medijskega 
prahu? 

«Tako kakovostnega sodelovanja 
kot poteka v zadnjem letu in pol z 
generalnim sponzorjem, niti v sanjah 
nismo pričakovali, kajti Vitacel nam 
gre izredno na roko, tako z 
ogrevanjem in kakovostjo vode kot z 
ostalo pomočjo. Vsi v plavalnem 
klubu upamo, da se bo slovenska 
politika odločila, da bo Vitacel ostal 
najemnik teh objektov oz. tudi lastnik, 
kar bi bil edini način, da pridemo do 
kakovostnejšega bazena na tej 
lokaciji .'(Galex) 

Državno prvenstvo v ju-jitsu bojih 

Naslov viceprvakov države 
za ŠD Policist Krško 

t i . * • , 

v W«B<. ' 1 * 4 

1 (|. » * 
Maribor, 1. junija - Na državnem prvenstvu v ju-jitsu bojih je nastopila 

tudi 18-članska ekipa Športnega društva Policist Krško, ki je tako v 
mladinski kot članski konkurenci osvojila skupno 2. mesto in naslov 
viceprvakov države v bojih, Vanja Preskar pa je bila z osvojeno zlato in 
srebrno medaljo tudi najuspešnejša tekmovalka državnega prvenstva. 

Rezultati ŠD Policist člani in članice - kategorija do 62 kg: 3. Javeršek; 
do 72 kg: 5. Zlobko in Ješovnik; do 82 kg: 5. Pere, Novak, 7. Kos, Koželj: 
do 92 kg: 5. Urek in Zupane: + 92 kg: 3. Močnik; članice absolutna: 2. 
Preskar. 

Rezultati ŠD Policist mladinci in mladinke - kategorija do 62 kg: 7. 
Mešiček, Vidmar: do 69 kg: 3. Kranjčič, 7. Grubenšek; do 76 kg: 3. 
Kostevc; do 85 kg: 2. Kežman; + 85 kg: 3. Urek; mladinke absolutna: 1. 
Preskar. 

Malus zasedel tretje mesto 
Ruše, 1. junija - Na mednarodnem tekmovanju v športni gimnastiki so med 

telovadkami in telovadci iz Ukrajine, Slovaške, Hrvaške in Slovenije nastopili 
tudi brežiški predstavniki TD Sokol. Matej Malus je osvojil tretje mesto med 
kadeti, Gregor Borošak peto mesto med starejšimi dečki ter Barbara Tomše 
petnajsto mesto med deklicami. 

ŠAHOVSKI KOTIČEK 
Uspeh šahistov Triglava 

Šahovskega turnirja Arena turist '96 so se udeležili tudi šahisti ŠK 
Triglav Krško. Na odprtem turnirju je zmagal hrvaški velemojster Kožul, 
odlično pa so se odrezali Sermek, Kos, Pavasovič in Meštrovič. 
Rezultati: 1. Kožulj 7,5, 2.-8. Sermek 6,5, 9.-13. Kos in Pavasovič 6, 
14.-22. Meštrovič 5.5. (J.A.) 

Kos osvojil naslov mojstra FIDE 
Na desetem mednarodnem šahovskem turnirju Pula '96 so štirje 

šahisti ŠK Triglav Krško zabeležili velik uspeh, saj so na najmočnejšem 
hrvaškem turnirju (nastopilo je 12 velemojstrov) odigrali vidno vlogo, 
največje presenečenje turnirja pa je bil Toni Kos, kije osvojil naslov 
FlDE-mojstra. Prav gotovo uspehi, ki jih dosegajo igralci ŠK Triglav 
(Kos, Šitnik in ostali), niso naključni, temveč so rezultat načrtnega in 
dobrega dela v klubu z vsemi selekcijami. Rezultati: 2. Sermek, 10. 
Kos, 12. Pavasovič, 14. Meštrovič. (J.A.) 

Odprto prvenstvo Šentjurja 
Na odprtem prvenstvu Šentjurja sta igrala tudi dva šahista iz 

Krškega. Konkurenca je bila zelo izenačena, tako da je vsaka 
izgubljena točka pomenila takojšen padec po lestvici. Med 24 
nastopajočimi je Šitnik osvojil 8. mesto, Novak pa je tekmovanje končal 
na 12. mestu. (J.A.) 

Oboroženi hrvaški 
državljani 

V sredo, 29. maja, se je ob 11.35 
na MP Slovenska vas pripeljal 
državljan Hrvaške V.B., roj. 1923, iz 
Zagreba. Med mejno kontrolo pri 
vstopu v Slovenijo je policist v 
prtljažniku vozila v usnjeni osebni 
torbici našel plinski samokres, v 
katerem je bil nabojnik s petimi 
plinskimi naboju, v predalu voznikovih 
vrat pa je policist našel bokser. 

Na MMP Obrežje se je v četrtek, 
30. maja, ob 9.15 pripeljal A.N., iz 
Zagreba (državljan RH). Pri vstopu v 
Slovenijo so mu policisti pri mejni 
kontroli zasegli kovinsko palico na 
vzmet (prirejeno za napad). Palica je 
bila v predalu voznikovih vrat, na 
dosegu roke. 

V soboto, 1. junija, je ob 7.55 v 
Slovenijo vstopal hrvaški državljan 
K.I., roj. 1940. Pri kontroli notranjosti 
vozila je policist v predalu armaturne 
plošče v moški ročni torbici našel 
plinski samokres in nabojnik, v 
katerem je bilo šest nabojev. 

Pri vstopu v Slovenijo so policisti v 
nedeljo, 2. junija, ob 14.40 kontrolirali 
voznika osebnega avtomobila B.D., 
roj. 1942, iz Zagreba. Pod sedežem 

voznika je policist našel škatlico s 14 
naboji, v prtljažniku vozila pa plinsko 
gumijevko. 
(G 

^ 

Omejitev hitrosti 
skozi Arto, 
Blanco in 
Orehovo 

Občinski svet občine 
Sevnica je na zadnji seji sprejel 
sklep o omejitvi hitrosti vožnje 
skozi naselja Arto, Blanca in 
Orehovo, S tem sklepom se v 
naselju Arto hitrost vožnje omeji 
na 40 km/h, v naselju Blanca in 
Orehovo pa na 50 km/h. 

V obrazložitvi sklepa je 
zapisano, da so vozišča skozi 
omenjena naselja izredno ozka, 
več je nepreglednih odsekov, 
gosta je pozidava ob cesti in 
tudi površin za pešce in ostali 
počasnejši promet ni. Na teh 
cestah so zaradi izrazito 
kmetijskega območja tudi 
traktorji s prikol icami, ki 
upočasnjujejo promet in so 
vzrok za nemalo konfliktnih 
situacij. (Galex) 

i BREŽIŠKA PORODNIŠNICA 
Včasuod26. maja do 3. junija so v brežiški porodnišnici rodile: 
Danijela Mirt iz Brestanice - deklico, Bernarda Kadivnik z Velike 
Doline - Ingrid, Marjanka Rozman s Spodnje Pohance -Mateja, 
Slavica Govedič iz Bistrice ob Sotli - Tadeja, Slavlca Horjak z 
Mrzle Planine - dečka, Jožica Ban iz Brežic - Jana in Žana, 
Molita Savnik iz Brežic - dečka, Martina Frigelj z Jesenic na 
Dolenjskem - dečka, Irena Lipej iz Sel- Simona, čestitamo! 

6>& 
e MHI 

Valantičevo 17, 
8000 Novo mesto 
Telefon:+386 68/23 174, 
323 300 
Tal6lax: +386 68/342 094 

čas oddajanja: 
Ob sobotah oddajamo 
dokler nas bosta k l ica l i . 
Vsak dan oddajamo 
med 5.30 In 24.00 
uro. 

Radanovit* d.o.o. 
A i l d l E Š a 8250 BREŽICE, Levstikova 3 

Delovni čas: od 8-16" h, sobota od 8-12h; Tel. 0608/61-065 

f^GOOO E VW Golf že za 267 DEMImes. 
B VW Polo že za 208 DEMImes. 
H SEAT Cordoba že za 231 DEMImes. 

UGODNI KREDITI ZA VOZILA • AUDIA4 že za 463 DEMImes. 



Videm papir 
Proizvodnja papirja Krško, d.o.o. 

Štipendije!! 
Ali Vaš osnovnošolec še vedno ne ve zagotovo, kje naj nadaljuje šolanje? Ste 
morda Vi kaj razmišljali o papirništvu? Vabimo Vas na razgovor v podjetje Videm 
papir Krško, kjer Vam bomo z veseljem predstavili možnosti in pogoje za pridobitev 
štipendije za poklic papirničarja ali papirniškega tehnika. 

Prepričani smo, da bomo s pomočjo Vašega osnovnošolca oz. bodočega 
strokovnjaka lahko oblikovali boljšo prihodnost slovenske papirne industrije in se 
ponovno postavili ob bok evropskim in svetovnim velikanom te perspektivne 
industrijske panoge. 

Pokličite 0608/21-110, zahtevajte kadrovski oddelek in se dogovorite za 
sestanek. 

Turistična agencija 
Tf?J Brežice 

N.C. Intermarket 
tel.: 0608/62-560, 62-501 

Počitnice: Slovenija, Hrvaška, 
Španija, Grčija, Turčija,Malta, 

Tunizija... 
šolski, maturantski 
in sindikalni izleti 

SEVNICA 

frekvenca: 
96,7 MHz 

105,2 MHz 
Naše oddaje 

lahko poslušate vsak dan 
med 8. in 19. uro, 

ob sobotah med 8. in 24. 
in ob nedeljah od 8. do 17. ure. 

TELEVIZIJA NOVO MESTO 

s Trdinovega vrha 
na k a n a l u 

vsak ponedeljek ob 18. uri 

OTROŠKA ODDAJA 
in po NOVICAH 

ŠPORTNI PREGLED 
vsak torek ob 20. uri 

CELOVEČERNI FILM 
in NOVICE ob 21.30 

vsako soboto 
tedenski pregled 

OD SOBOTE DO SOBOTE 
in 

m l a d i n s k a o d d a j a 
M K C T V 

v s a k d a n 
ob 19. in 21. uri 

NOVICE 

MALI OGLASI 

REPUBLIKA SLOVENIJA 
UPRAVNA ENOTA 
K R Š K O 

UPRAVNA ENOTA KRŠKO 

R A Z P I S U J E 

PROSTA DELOVNA MESTA PRIPRAVNIKOV 
1. PRIPRAVNIKA z visoko strokovno izobrazbo ekonomske smeri 
2. PRIPRAVNIKA z visoko strokovno izobrazbo pravne smeri 
3 .2 PRIPRAVNIKA z višjo strokovno izobrazbo upravne smeri 

Kandidati naj vloge z dokazili o izpolnjevanju pogojev pošljejo v 
roku 8 dni od objave kadrovski službi Upravne enote Krško. O 
izidu razpisa bodo obveščeni v roku 15 dni po opravljeni izbiri. 

NAČELNIK: 
ANTON PODGORŠEK, dipl.iur. 

ŽIVLJENJSKI KROG 
Rentno zavarovanja 

Zavarovalnice Triglav 

Zavarovalnica Triglav d.d. predstavlja novo paleto zavarovanj 
imenovano 

ŽIVLJENJSKI KROG 

V sklopu teh zavarovanj Vam nudimo nova, z evropskimi in 
svetovnimi zavarovalnicami primerljiva zavarovanja: 

- ZDRAVSTVENA zavarovanja 
- NEZGODNA zavarovanja 
- RENTNA zavarovanja 
- PROSTOVOLJNO POKOJNINSKO zavarovanje in 
- ZAVAROVANJE KRITIČNIH BOLEZNI 

Ta zavarovanja so pri nas nova in so pri naših zavarovancih in 
tistih, ki to še boste postali, ocenjena kot zelo perspektivna in 

varčna. Poleg varčevalne strani nudimo tudi kritje rizikov 
nezgod in nastanka kritičnih bolezni.Prostovoljno pokojninsko 

zavarovanje jamči zavarovancu premišljeno naložbo v bodočnost. 

Nič ni tako VARNO, da ne bi POTREBOVALO ZAVAROVANJA.' 

Obiščite nas, z veseljem Vam bomo posredovali pogoje in 
informacije 

zavarovalnica triglav d.d. Ljubljana. Območna enota KRŠKO, Trg Malije 
Ouhca I.Tel: 0608/21 -.165, 21-892 n.c.;22-113 direktor; 12-439 AO kode; Fai: 0608/22-IK 

& 1DMS 

M e n j a l n i c a 

** NAJUGODNEJŠI DNEVNI 
TEČAJI 

Krško 0608/21-851 Sevnica 0608/41-680 

Gradben] odbor za obnovo cerkve sv. Martina. Sromlje, objavlja 

javni razpis 
za izbiro najugodnejšega ponudnika za izdelavo fasade na 
cerkvi sv. Mart ina v Sromljah 
1. Predmet razpisa so zidarsko-fasaderska dela na cerkvi sv. 
Martina v Sromljah. 
2. Orientacijska vrednost del je 2.000.000 do 3.000.000 SIT. 
3. Rok za začetek del je junij 1996, dokončanje po pogodbi. 
4 Merila za izbor najugodnejšega ponudnika so: ponudbena cena, 
plačilni pogoji, reference pri podobnih delih, garancija kvalitete, 
rok izvedbe, druge ponujene ugodnosti. 
5. Rok za oddajo ponudbe je deset dni po objavi na naslov: Martin 
Avšič, Volčje 35,8256 Sromlje. Ponudbe morajo biti v zaprti kuverti 
z oznako »Ne odpiraj - ponudba za obnovo fasade«. 
6. Za dodatne informacije ali ogled objekta se dogovorite na tel. 
št. 0608/77-051, g. Martin Avšič. 
7. Odpiranje ponudb bo prvo nedeljo po zaključku razpisa v 
župnijskem uradu Sromlje ob 10. uri. 
8. Obvestilo o izidu bodo ponudniki prejeli v 15 dneh po odpiranju 
ponudb. 

Gradbeni odbor 

"Fotografija je 
zame predvsem 
način izražanja, 
včasih pa tudi 
pot do zanimivih 
ljudi in 
dogodkov, ki bi 
sicer ostali 
nedosegljivi, " 
pravi Vel j ko 
Jukič, znan po 
odličnih 
fotografijah in 
reportažah iz 
sveta dirk, Camel 
Trophvja in 
formule 1. 
Sedaj imate 
priložnost, da 
VelJ ko in njegova 
izkušena ekipa 
sodelavcev 
fotografskega 
"PRO STUDIA" 
posname, razvije 
ali naredi tudi 
vašo fotografijo 
Izkoristite jo ! 
Fotografije vam v 
PRO STUDIU 
izdelamao v 
petdesetih ali 
celo desetih 
minutah. Nudimo 
vam tudi pestro 
izbiro foto in 
video materiala 
ter storitve 
vrhunske kakovosti 
po ugodnih 
cenah, 
svetovanje pri 
izbiri opreme , 
svetujemo pa vam 
tudi kako 
posneti boljšo 
fotografijo. 

JUKIČPHOfb 
M t O S T U D I O 
STUDIO 
PROFESIONALNE 
FOTOGRAFIJE 

V najem oddamo manjši poslovni 
prostor na avtobusni postaji v 
KrSkem. Tel.: 063/24-811 (gospod 
Kukec). ^ ^ 

V najem oddamo poslovni prostor 
(100 m2) v prvem nadstropju 
stanovanjske hiše v Krškem 
(Hočevarjev trg 6). Pišite na naslov: 
Marta Flndrik, Hočevarjev trg 6, 
8270 Krško. 

V najem oddam gospodarsko 
poslopje za mirno obrt ali skladišče 
( 8 x 1 1 m). Tel.: 56-168. 

V Krškem najamem neopremljeno 
stanovanje. Možnost kasnejšega 
odkupa. Tel.: 22-979. 

Najamem enosobno stanovanje ali 
garsonjero v Krškem. Tel.: 21-536 
(od 8. do 18. ure). 

V Posavju prodam vikendhišo s 
t ravnikom in gozdom. Tel . : 
004114622718 (Švica). 

Prodam aH zamenjam manjši 
vikend, lepa parcela, vinograd, lep 
razgled v okolici Krškega, za 
večjega ali hišo. Tel.: 0609/621-
285. 

Prodam vinograd In sadovnjak 
(13,5 arov) na Trški gori (Krško). 
Tel.: 99 3851/678-004 (Zagreb) ali 
pišite na naslov: Marta Findrlk, 
Hočevarjev trg 6, 8270 Krško. 

Prodam njivo, 54 a, v k.o. Drnovo 
(v bližini avtoceste) in travnik, 72 
a, v k.o. Smednik (Raški tali). Cena 
in plačilo po dogovoru. Tel.: 75-
735. 

V Vrtni vasi na Blzeljskem ugodno 
prodam parcelo v velikosti 61 arov. 
Tel.: 21-711. 

V Dolenji vasi pri Artičah prodam 
vinograd z zidanico, v izmeri 28 
arov. Tel.: 77-297. 

Dvosobno stanovanje na Cesti 4. 
julija 62 b, prodam (KATV, CK, 
telefon, dvigalo). Tel.: 21-834 
(dopoldan), 31-508 (popoldan). 

» 
Na Cesti 4. juli ja 66 prodamo 
trisobno stanovanje (centralno 
ogrevano, telefon, KATV). Tel.: 3 1 -
904 

Nujno prodam stanovanje (76 m2) 
v bližini hotela v Krškem, zelo 
ugodno. Tel.: 22-119. 

Prodam opremljeno dvosobno 
komfortno stanovanje v centru 
Brežic (v prvem nadst rop ju , 
centralno ogrevano). Tel.: 65-459. 

Tovoto corollo LB 1.6, 16 V, 105 
KM, letnik 1990, metalno siva, 
pomična streha, registrirana do 
oktobra 1996, prodam. Tel.: 3 1 -
811. 

Mercedes 200 D, starejši letnik, 
registr i ran do avgusta 1996, 
poceni prodam. Tel . : 33-975 
(dopoldan), 31-984 (popoldan), K 

Prodam vugo 45, letnik 1986? 
registriran do 18.4.1997, dobro 
ohranjen, cena 1.600 DEM. Naslov: 
Stane Vovk, St iplovškova 2, 
Brežice. 

Prodam citroen viša 11 RE, letnik 
1986, registriran do 3/97, bele 
barve, lepo ohranjen, cena 3.500 
DEM. Tel.: 65-715. 

Prodam zastavo 750, obnovljeno, 
letnik 1983. Cena po dogovoru. 
Tel.; 31-415. 

Prodam »f ičota- za 80.000 tolarjev, 
registriran do 5/97. Tel.: 87-446. 

Prodam katro, letnik 1987, pravkar 
registrirano. Tel.: 32-621 
Citroen AX 11 PGE, letnik 1991, 
prodam. Tel.: 068/316-165. 

Prodam opel kadett, letnik 1984. 
Cena po dogovoru. Tel.: 70-255. 
Prodam P126, letnik 1987. Tel.: 32-
032. 

Prodam karamboliran vugo 45, I. 
1986, v voznem stanju, reg. do 
20.9.1996, primeren za popravilo 
oz. rezervne dele. Cena: 600 DEM. 
Tel.: 32-338 (v večernih urah). 

Prodam otroški voziček Peg 
Perego (košara in športni del). Tel.: 
32-302. 

Prodam črno usnjeno motoristično 
jakno z všitim ledvičnim pasom, na 
ramenih in komolcih podložena, 
številka 54, kot nova. Cena 35.000 
tolarjev oziroma po dogovoru. Tel.: 
78-365 (po 15. url). 

Nudim varstvo otrok na svojem 
domu po dogovoru. Tel.: 21-922 
(zjutraj do 9. ure ali zvečer od 18. 
ure naprej). 

Likam na vašem domu ali odpeljem 
- zlikano pripeljem. Zaupajte mi. 
Tel.: 56-168 (kličite zjutraj). 

Inštruiram kemijo za osnovne in 
srednje šole. Tel.: 21-209 (zjutraj 
ali zvečer). 

Kupim otroško formulo na pedala. 
Tel.: 70-469. 

Mixer Solton 8-kanalnl PA-209-N, 
dve zvočn i skrinj i po 150 W, 
e lekt r ično k i taro Melodi ja in 
uglaševalec kitarskih strun zelo 
ugodno prodam. Tel.: 84-468. 

Mlada tričlanska družina najame v 
Brežicah dvosobno stanovanje. 
Tel.: 62-739. 

Pišem tekste za uglasbitev - tudi 
po naroči lu. Če želite uspet i , 
pokličite. Tel.: 70-024. 

Prodam otroško stajico - kot nova. 
Tel.: 70-469. 

Mlada tričlanska družina najame 
stanovanje v Krškem. Tel.: 32-621 

Na otoku Pagu, mesto Matajna, 
oddajam apartmaje. Kl iči te v 
večernih urah - po 19. url. Tel.: 51-
354. 

Fotografski pribor za razvijanje 
črno-belih slik prodam. Tel.: 068/ 
341-747 ali 316-166. 

Prodam 20 rol strešne lepenke za 
15.000 tolarjev. Tel.: 33-991. 

Želite dober zaslužek in razgibano 
življenje (imate avto in telefon)? 
Bodoči delavci (s srednjo ali višjo 
izobrazbo) pokličite nas na telefon 
62-293 (od 9. do 12. ure). 

Vodimo knj igovodstvo, p lače, 
prometni davek in svetovanje za 
d.o.o., s.p. in društva; Kon-tim 
d.o.o. Brežice, Stare pravde 26, 
tel.: 62-380. 

Jjjl FILMSKI SPORED 
'Kino servis- Brežice 
8. VI. op 18.30 uri, 9. VI. ob 18.30 
in 20.30 vri In 10. VI. ob 20.30 uri: 
SMRTONOSNI SPOPAD, akcijski 
11&VI.: ni predstav 
12* VI. ob 20.30 uri: 
POSNEMOVALEC, triler 

Kulturni dom Krško 
6. VI. ob 1d. uri In 8. VI. ob 18. url: 
JUMAHJI, domišljijski spektakel 

7. VI. ob 20. url in 9. VI. ob 18. uri: 
POŠTAR, ljubezenska drama 

Kino Kostanjevica 
8. VI. ob 20. uri: KOŠARKARJEV 
DNEVNIK, ŠKL 
9. VI. ob 20. uri: SVET IGRAČ, 
celovečerni risani film 

Kino Šentjernej 
7. VI. ob 20. url: SVET IGRAČ, 
celovečerni risani film 
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*Superje bilo. Fantastično. 

Občutki so pa takšni, da 
potrebujem vsaj še pol ure, da 
jih uredim,* je vsa vroča in 
vznemirjena in nasmejana 
pripovedovala Romana Krstič, 

ko je izstopila iz Oplove 
frontere, s katero je pred nekaj 
trenutki pred očmi številnih zijal 
nekajkrat prečesala zahtevno 
stezo za motokros na Prilipah. 

Bojana: »Strašno dobri 

Takšne in še večje strmine ne predstavljajo za Oplove terence 
nikakršnih težav. 

občutki. Povsem sem zaupala 
vozilu in vozniku (Krunoslavu 
Filipčiču op.p.).« Tudi ostali 
vozniki in potniki, ki so imeli 
priložnost preizkusiti terenska 
vozila frontera, trontera šport in 
campo so bili nad njihovimi 
zmogljivostmi navdušeni. Vozila 
za demonstracijske vožnje je 
priskrbel v sodelovanju z Opel 
Austria Krunoslav Filipčič, lastnik 
podjetja Opel Kruno Brežice, ki 
je - razumljivo - še bolj kot ostali 
žarel od navdušenja in kar ni 
mogel spustiti volana iz rok. Zdaj 
se je poganjal v skoraj navpični 
klanec s frontero, zdaj s campom. 
A težav ni imel z nobenim. 

Več kot sto deset konjev brez 
težav vleče vozilo s potniki vred 
tudi tam, kjer se to zdi povsem 
nemogoče. S štirikolesnim 
pogonom je mogoče navkreber 
obvladati tudi 80-odstotni nagib, 
pa tudi pri 46-stopinjskem 

stranskem nagibu se ni bati, da 
bi se vozilo prevrnilo. »Mislite 
resno?« sem vprašal gospoda 
Hansa Eberharterja, komercia
lnega menedžerja Oplove 
avstrijske podružnice z 
Dunaja, ko mi je rekel, naj 
zavijem v klanec, ki me je 
v tistem trenutku še najbolj 
spominjal na pokončno 
steno. Ubogal sem. In če 
se mi je prej, ko sem sedel 
zadaj, med tem ko je bil 
volan v nežnih Romaninih 
rokah zdelo, da se bo 
avtomobil prekucnil nazaj, 
se je sedaj, ko sem bil za 
volanom, ta občutek 
povsem izgubil. Začel sem 
verjeti, da frontera zmore vse. 
Tudi spust je bil posebno 
doživetje. Zdi se ti, da boš padel 
na nos in hvališ izumitelja 
varnostnih pasov, tako je strmo, 
a v resnici še zavor skorajda ne 

potrebuješ. Le tu in tam lahen 
pritisk na stopalko. Ostalo opravi 
močan, a ne glasen motor, ki je 
lahko v bencinski ali dieselski 

Romana ni mogla skriti navdušenja nad 
zmogljivostmi frontere. 

izvedbi. Frontera, ki mi je bila 
najbolj pri srcu, ima tudi zelo 
sodobno opremljeno kabino, v 
kateri na ravni cesti hitro pozabiš, 
da sediš pravzaprav v terencu, 
pa tudi ostale lastnosti so 

izjemne. Da je servovolan prava 
stvar, vedo pri Oplu že dolgo, če 
pa 1.800 kg težko vozilo pospeši 
na 100 km na uro v manj kot 
štirinajstih sekundah in doseže 
hitrost okoli 160 km/h, pa vidimo, 
da fronteri dobro ležijo tudi 
asfaltne ceste in ne le brezpotja. 

Radovedneži so tisti petek na 
Prilipah prihajali in odhajali, 
prevelike gneče pa ni bilo, kar je 
večini ustrezalo, saj je lahko vsak 
prišel na vrsto, pa še izpod 
nadstreška na parkirnem 
prostoru je mikavno dišalo. Toda 
Kruno ni nikoli z ničimer povsem 
zadovoljen. »Prihodnjič bom 
moral demonstracijo izvesti na 
dan motokros dirke. Bo več 
ljudi!« je razmišljal. 

Samo, da se ne bodo takrat 
dirkači počutili odrinjene, 
nepomembne. Le kako naj 
namreč konkurirajo Oplovim 
vozilom? 

Izlet 
V četrtek, 30. maja, smo odšli na končni izlet v Kostanjevico 

na Krki. Bilo je sončno in zelo lepo. Najprej smo si ogledali 
samostan, v katerem je galerija znanih slovenskih slikarjev in 
kiparjev, kot so: Janez Boljka, France Kralj, Jože Gorjup in 
Božidar Jakac. Okolico samostana krasi forma viva - kipi v 
naravi, ki so delo umetnikov vsega sveta. Po končanem ogledu 
samostana in okolice smo se malce poigrali in okrepčali, nato 
pa smo se odpravili proti jami. Tam nas je čakal vodič, ki nam 
je razkazal jamo. Bila je zelo lepa. Ko smo prišli iz jame, smo 
bili vsi polni novih doživetij. Potem smo se še malo poigrali in 
okrepčali, nato pa smo se odpravili proti avtobusu. Ta dan mi 
bo ostal za vedno v lepem spominu. 
Jernej Hostar, 1.aOŠ Jurija Dalmatina Krško 

24. Teden cvička 
v Kostanjevici 

Dolenjska je bila in ostaja 
dežela cvička 

Kostanjevica, 1. in 2. junija - Na arkadnem dvorišču 
kostanjeviškega gradu so bile v soboto zvečer zasedene vse mize, 
v nedeljo pa je pripekajoče sonce precej prispevalo k temu, da 
na prireditvi ni bilo toliko obiskovalcev. Organizator, Zveza društev 
vinogradnikov Dolenjske, je s prireditvijo vseeno zadovoljna. Na 
svidenje prihodnje leto. ^ •MMWbto - ' J- Pavlin 

OB KOFETKU 

»Speedway je nevaren, a tudi vzgojen šport,« 
zatrjuje Anton Vodišek, 

predsednik Avto moto društva 
Krško in velik ljubitelj speedway 
športa, ki je bil, je in bo 
zagotovo tudi ostal eden 
paradnih športov krške občine. 
Ima namreč bogato preteklost, 
realno sedanjost in svetlo 
prihodnost. Začetki 
speedwayskega športa v 
Krškem segajo že v leto 1957, 
predvsem po zaslugi Franca 
Babica, prvega tekmovalca, in 
Francija Novaka, ki je bil 
soustvarjalec razvoja. 

Speedway ima v Krškem 
zares bogato športno 
zgodovino. Bili so dobri in slabi 
časi, vedno pa je bilo vse 
odvisno od denarja. Ali tudi v 
tem športu glavno vlogo igra 
denar? 

A. Vodišek: »Speedway šport 
je dokaj drag šport. Čeprav smo 
dokaj uspešna ekipa, dosedaj še 
nikoli nismo dobili kakšnih 
sredstev iz občinskega 
proračuna. Financiramo se 
izključno s prihodki od prireditev 

ter s sredstvi sponzorjev in 
donatorjev oz. vseh tistih, ki so 
pristaši tega športa in radi 
izkazujejo tudi svoje poslovne 
interese, mi pa jih reklamiramo 
preko medijev, brošur, pa tudi na 
dirki. Ta šport lahko podpira le 
ustrezen marketing, s katerim 
bomo v prihodnje morali še bolj 
delati.« 

Lansko leto ste marljivi člani 
in športni funcionarji uspeli 
uresničiti pobožne želje izpred 
let, ko ste razmišljali o izvedbi 
nočnih dirk. Tudi ta naložba je 
bila zagotovo odvisna od 
številnih sponzojev? 

A. Vodišek: »Res je. Že leta 
1992 se je rodila v vrstah 
neumornih športnih funkcionarjev 
želja po nočni razsvetljavi oz. 
speedwayskih prireditvah ob 
reflektorjih. V lanskem letu so 
besede rodile tudi dejanja. 
Investicijska naložba je bila 
vredna 100 tisoč nemških mark 
in je rezultat velikega števila 
sponzorjev, podjetnikov, 
obrtnikov, delovnih organizacij in 
drugih simpatizerjev društva in 
speedwaya, ki so dali svoj 
prispevek v delu, materialu ali 
denarju. Pri tem pa je potrebno 
poudariti, da so člani AMD Krško, 
zlasti pa športni funkcionarji 
vložili več kot pet tisoč udarniških 
ur pri izgradnji nočne 
razsvetljave in lepšanju stadiona 
za krstno otvoritev ob 
lanskoletnem ^občinskem 
prazniku.« 

Stadion Matije Gubca, ponos 
marsikaterega športnega 
fukcionarja, vedno znova 
pričaka tako tekmovalce kot 

tudi gledalce urejen. Na njem 
je potekalo že kar 131 dirk v 
speedwayu, v soboto pa je 
pred nami že naslednja. Kaj 
privablja ljudi znova in znova na 
dirke v Krško? 

pravila. Sodniki morajo biti pred 
krško publiko kar se da previdni. 
Če naredijo napako, jih občinstvo 
takoj opozori. 

Na dirkah je moč opaziti tudi 
veliko število zvestih, mladih 

Odmevna speedwayska 
dirka v soboto 

Dirka za zlati znak občine in pokal 
Franca Babica 

V soboto, 8. junija, se vsem ljubiteljem speedway športa 
obeta zelo zanimiva predstava na stadionu Matije Gubca v 
Krškem, saj se bodo na peščeni stezi pomerili tekmovalci iz 
11 držav, in sicer iz Poljske, Italije, Madžarske, Nizozemske, 
Češka, Velike Britanije, Avrstije, Danske, Hrvaške in Slovenije, 
na krški stezi pa bodo prvič nastopili tudi tekmovalci iz 
Argentine. Dirka za zlati znak Občine Krško in pokal Franca 
Babica se bo začela ob 20. uri. Po dirki organizatorji 
pripravljajo zabavo pod Šotorom pri stadionu, obljubljajo pa 
tudi večminutnl slavnostni ognjemet. Ljubitelji speedway 
športa in mojstrov peščenih stez vabljenil (Galex) 

^ 
A. Vodišek: »Speedway je 

zelo atraktiven moški šport, 
navidezno morda surov, kar pa 
zagotovo privablja številne 
gledalce. Na krškem stadinu jih 
je mogoče sprejeti tudi 20 tisoč, 
kar se je tudi že zgodilo. Pred leti 
je to število sicer nekoliko upadlo, 
prevsem zaradi manjšega upada 
kakovosti voznikov, trenutno pa ta 
kakovost ponovno raste, s tem pa 
tudi število gledalcev. Občinstvo 
oziroma gledalci, ki spremljajo 
speedway v Krškem, so dobri 
poznavalci tega športa, saj 
izredno dobro poznajo njegova 

gledalcev, ki so zagotovo 
navijači domačih tekmovalcev, 
predvsem Gerharda Lekšeta in 
Izaka Šanteja. 

A. Vodišek: »Veliko gledalcev, 
ki prihaja na dirke, so še iz 
Babičeve generacije ali pa so bili 
takrat še otroci in še vedno živijo 
v tem duhu. V Krškem je 
presenetljivo veliko število 
navdušencev tega športa. V 
zadnjem času pa je moč opaziti 
tudi vse več hrvaške publike, 
posebno letos je bilo veliko 
zanimanja z njihove strani. Prav 
veseli bi bili, če se vrne del 

hrvaške publike na naše 
področje. Vedno več je tudi 
mladih gledalcev, kar je zelo 
vzpodbudno. Skoraj na vseh 
dirka je moč slišati otroške 
glasove, ki vzklikajo Izak ali Geri. 
To smo dosegli z vzgojo 
gledalcev. Na vse šole v krški 
občini in tudi izven občinskih 
meja pred vsako dirko razdelimo 
okoli 3 tisoč šolskih vstopnic, ki 
jih profesorji razdelijo učencem 
nižjih razredov, predvsem tistim, 
ki imajo dober učni uspeh in jih 
tako na nek način še dodatno 
stimulirajo. 

Želite mlade na ta način tudi 
»zastrupiti« s tem športom in jih 
kasneje izšolati za voznike? 

A. Vodišek: »Do mladih 
voznikov sploh ni težko priti. 
Problemi se kažejo predvsem z 
materialnih vidika, kajti vzgoja 
enega mladega voznika, ki ga 
lahko kasneje pošlješ med 
konkurenco, je izredno draga. 
Mnogi tudi mislijo, da je naš 
namen, da se tekmovalec pri 
padcih tudi poškoduje. Prav zato, 
da ne prihaja do poškodb, 
vlagamo v tekmovalce, z veliko 
treninga (pridobivanje znanja in 
fizičnih sposobnosti), ter tako 
preprečujemo nevarnost 
poškodb. Zelo zanimivo je tudi to, 
da se starši vedno pogosteje 
odločajo, da vpišejo svoje otroke 
v ta, za mnoge relativno nevaren 
šport. Spominjam se samo 
primera iz prakse, ko seje pri nas 
oglasila mamica s sinom, ki bi rad 
vozil speedway. Prosila je, naj ga 
vzamemo v klub, ker bo njen 
otrok vozil motor tako ali tako, le 
da je na cesti divjanje precej bolj 

nevarno. Zavedala se je tudi 
tega, da se bo mogoče kdaj tudi 
poškodoval, vendar bo ostal živ, 
pa še vzgojil se bo v dobrega 
voznika in tako postal zmernejši 
v javnem prometu,« dodaja 
predsednik AMD Krško Anton 
Vodišek. (Galex) 
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